
روابط عمومی  معاونت مالی و اقتصادی شهرداری شیراز اعلام کرد:

آغاز فاز جدیدی از دوره تخفیف های عوارض ساختمانی، شغلی و بهای خدمات شهرداری شیراز در سال ۱۴۰۳ 

دکتر محمدرسول تحفه
 مدیر روابط عمومی  شرکت توزیع نیروی برق استان فارس

چه
دری

       توصیه شهردار منطقه 10 
شیراز به شهروندان:

برای جلوگیری از 
خسارت های احتمالی، 
از ساخت وساز غیرمجاز 

خودداری نمایید
۳

   استاندار فارس خواستار 
شد:

تشکیل منظم جلسات 
شورای هماهنگی 

 مجموعه های تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی

شرکت نمایشگاه های 
بین المللی فارس 
برگزار می کند 

۱۸تا۲۱ اردیبشت ماه ۱۴۰۳بیستمین نمایشگاه تخصصی کشاورزی  )ادوات و ماشین آلات قطعات و مکانیزاسیون (
 ساعت ۱5تا۲۱ 

 روابط عمومی شرکت نمایشگاه های بین المللی استان فارس شهرک گلستان ، محل دائمی نمایشگاه های بین المللی استان فارس

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس خبر داد:
آغاز بیستمین نمایشگاه بین المللی صنعت کشاورزی

 معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز مطرح کرد:
۳77بازدارندگی بیشتر در تخلفات رانندگی با اصلاح نرخ جرائم
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سخنگوی دولت: 
بر رعایت اصل سه جانبه گرایی در 
تعیین حقوق کارگران تأکید داریم

علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت در ابتدای 
نشست خبری هفتگی، با اعلام خبر سفر آخر 
هفته رئیس جمهور به استان قم، اظهار کرد: این 
دومین سفر رئیس جمهوری در سال ۱۴۰۳ به 

استان قم خواهد بود واین پانزدهمین ...

 رئیس سازمان انرژی اتمی:
 صهیونیست ها منشأ القائات منفی 
علیه برنامه هسته ای ایران هستند

نشست خبری محمد اسلامی، رئیس سازمان 
انرژی اتمی ایران در ابتدای نشست خبری خود 
با رافائل گروســی، مدیر کل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی بیان کرد: در این ســفر گفتگو های 

سازنده ای با آقای ...

فرمانده کل سپاه: 
در شرق مدیترانه راه را بر دشمن 

می بندیم
 ســردار سرلشکر حسین ســلامی، فرمانده 
کل سپاه در مراسم بزرگداشت چهلمین روز 
شهادت ســردار زاهدی و مستشــاران ارشد 
کشــورمان در حمله رژیم صهیونیســتی به 

ساختمان بخش کنسولی ایران ...

صفحه7

۲۲۲

در مناطق عادی؛ کولر آبی یا گازی؟

براســاس گزارش های مدیران صنعت برق  
کشــور، در فصول گرم، بیشــترین میزان 
مصرف برق را وســایل سرمایشــی به خصوص کولرهای 
گازی بــه خود اختصاص داده اســت. ایــن مصرف زیاد 
عــلاوه بر اتلاف بیش از حد منابع، هزینه های ســنگینی 
بــه بخش تولید برق کشــور از یک ســو و ســبد هزینه 
خانوار از ســوی دیگر تحمیل می کند. آمارهای منتشره 
از ســوی صنعت برق نشــان می دهد که شــدت مصرف 
انــرژی الکتریکی در کشــورمان دو تــا ٥ برابر میانگین 
جهانی مصرف انرژی اســت که در مقایسه با کشور ژاپن 
این رقم ۱۰ برابر می شــود. در ایــران و در بخش خانگی 
سه برابر متوسط جهانی، انرژی مصرف می شود، در حالی 
که آمار متوســط جهانی ٩۰۰  کیلووات ســاعت در سال 
 است، این رقم در کشور ما دو هزار و 7۰۰ کیلووات ساعت 
در سال می شود. استفاده از کولر گازی در مناطق معتدل 
و در ماه های گرم، مصرف برق سرمایشــی را نســبت به 
کولر آبی بیش از ٦ برابــر افزایش می دهد که این میزان 
مصرف اثر مســتقیمی  بر روی هزینه برق مشترکان دارد. 
همچنین اســتفاده از کولرهای گازی اثر مستقیم بر روی 
الگوی مصرف بــرق دارد. الگوی مصرف در مناطق عادی 
کشور بر اســاس مصرف کولرهای آبی طراحی شده است 
و مصرف ٦ برابری کولرهای گازی هزینه های ســنگینی 
برای مصرف کننــدگان به دنبال دارد؛ از طرفی شــرکت 
توانیر به دنبال آن است که فرصت ها و مؤلفه های مختلف 
مصرف برق را به خوبی شناسایی کند و تعرفه های برق را 
به گونه ای طراحی کند که هم رفاه و آسایش مردم تأمین 
شود و هم تأمین انرژی مطمئن و پایدار مد نظر قرار گیرد 
که یکی از مؤلفه های مهم مصرف، سامانه های سرمایشی 
و کولرها اســت. در مناطق غیرگــرم و عادی که با توجه 
به دمای هوا و شــاخص هایی که سطح رفاه را اندازه گیری 
می کنند، همچــون حداکثر دمای مرطوب، کولرهای آبی 
می توانند دمای مطلوب بین ٢۱ تا ٢۴  درجه ســانتیگراد 
را در بیشــتر ایام در این مناطق تأمین کند، از این رو بر 
اساس پیش بینی شرکت توانیر مبنی بر اینکه قبض برق 
مشترکی که در تابســتان از کولر گازی استفاده می کند 
بالای ٢ میلیون تومان می شود، کولر آبی به عنوان وسیله 
 سرمایشی مناسب و به صرفه برای مناطق عادی محسوب 

و توصیه می شود.

گروه خبر- لیلا غضنفری 
یادواره شــهدای محله نواب صفوی با حضور افسانه 
خواســت خدایی، عضو و ناظر شورای اسلامی  شهر 
شیراز در منطقه پنج، رضا مسعودی، شهردار منطقه 
پنج و تنی چند از مســئولین حــوزه ناحیه مقاومت 
بســیج و خانواده معظم شــهدا و ایثارگــران، امام 
جماعت و مســئولان و آحاد مردم در محل مســجد 
و حسینیه ابوالفضل عباس )ع( در محله نواب صفوی 
برگزار شــد. این مراسم به همت شهرداری منطقه ٥ 
شــیراز، همزمان با هفته شــیراز با حضور جمعی از 
مدیران شهری، روحانیت معزز، بسیجیان ولایت مدار 
 با اســتقبال پرشــور شــهروندان منطقه ٥ شــیراز 

برگزار گردید.
شهرداری منطقه پنج، پیشرو در اجرای مصوبه شورا

عضو هیئت رئیســه و ناظر شورای شهر در منطقه ٥ 
شهرداری شــیراز در مراسم پاسداشت شهدای بلوار 
دولت شــرقی با تقدیر از شــهرداری این منطقه در 
اجرای مصوبه شــورای شــهر در خصوص برگزاری 
یادواره شــهدا محلات از ســال گذشــته تاکنون با 

اولویت فعالیت های  اینکه امــروز  تأکید بر 
جهادی باید در عرصه های فرهنگی و هنری 
دنبال شــود گفت: یکی از ایــن موارد که 
بایــد ما در این زمینه گام برداریم زنده نگه 
داشتن یاد شــهدا و پاسداشت خانواده آنها 
و جانبازانــی و یادگاران دوران دفاع مقدس 
اســت که از آن دوران در میان ما هستند. 
خواســت خدایی  با بیان اینکه باید بدانیم 
آسایش ما مرهون خون شهدا است، عنوان 
کرد: قدردان ایثارگران، شــهدا و جانبازان 
هســتم و اگر امروز فرصت خدمت و نفسی 
است به برکت خانواده شهداست و اگر خدا 
 عرصه خدمت برای ما گذاشته شده باید در 
این عرصه در خدمت رســانی بــه خانواده  

شهدا تلاش کنیم.

وی از شــهردار و کارکنان منطقه پنج که از ســال 
گذشــته نســبت به اجرا مصوبه شــورا در خصوص 
برگزاری یادواره شــهدا تلاش کردند، قدردانی کرد 
و گفــت: و قدردان زحمات یاوران شــورای محلات 

منطقه نیز هستیم.
خواســت خدایی اظهار داشــت: به عنــوان نماینده 
مردم در شــورا هدفی جز خدمت گــزاری به مردم 
 و خانــواده شــهدا نداریــم و اگــر جز این باشــد 
 مســیر را اشــتباه رفته ایم و امید کــه خدمت گزار 

خوبی باشیم. 
ناظر شــورای شهر شــیراز در منطقه٥ شهرداری با 
گرامیداشــت روز جهاد ســازندگی گفت: شهرداری 
منطقه پنج به رسالت خود در پاسداشت یاد شهدا به 
خوبــی عمل کرد و این را با اجرای برنامه هایی مانند 

همین یادواره ثابت کرده است. 
خواســت خدایی با بیان اینکه جهاد ما جز جهاد اکبر 
است و هر کدام از ما در زمان لازم به فرمان رهبر در 
عرصه خواهیم بود، عنوان کرد: امروزه وظیفه ما عمل  
جهاد تبیین و روشــنگری اســت و باید در راستای 

تحقق شعارهای هر سال که رهبر معظم انقلاب اعلام 
می کنند عمل شود.

 پاسخگوی مطالبات جامعه در حوزه های مختلف
 در ادامه این مراســم، شــهردار منطقه ٥ شیراز از 
اهتمــام ویژه به منظور پاسداشــت آرمان های رفیع 

انقلاب اســلامی خبر داد و بر ارتقــا کیفیت زندگی 
شهروندان تأکید کرد.

رضا مسعودی با تقدیر از همه نهادها و دستگاه هایی 
که در برپایی این مراســم ها مشــارکت پرشــوری 
داشــتند، اظهــار داشــت: در تــلاش هســتیم در 

مناســبت ها و رویدادهــای مختلــف در میان مردم 
حضور فعال داشــته و پاسخگوی مطالبات جامعه در 

حوزه های مختلف باشیم. 
وی بــا یــادآوری حماســه آفرینی های شــهدا در 
جبهه های نبرد حق علیه باطل اظهار داشــت: ایران 
اســلامی  وامــدار مجاهدت هــای خانواده های معزز 
شــهدا، جانبازان و ایثارگران اســت و از هر فرصتی 
 برای پاسداشــت یاد وخاطره این اقشــار ســرفراز 

بهره می جوییم.
وی بــا قدردانــی از همراهی های همیشــگی دکتر 
اســلامی  در شهرداری  ناظرشورای  خواست خدایی، 
منطقه ٥ اظهار کرد: با تکیه بر این حمایت ها اســت 
که پروژه های فرهنگی و عمرانی در ســطح منطقه ٥ 

در سال های اخیر شتاب گرفته است.
وی از جانبــازان به عنوان شــهیدان زنده یاد کرد و 
افــزود: همراهی جانبازان با مدیریت شــهری نقش 
ارزنــده ای در پیشــبرد پروژه هــا دارد و عزت ایران 
اسلامی  مدیون جانفشانی شهدا، جانبازان، ایثارگران 
و مدیون فداکاری های خانواده های معزز ایشان است.

او با اشاره به تحمیل جنگ ترکیبی ناجوانمردانه علیه 
ملت بزرگ ایران گفت: حمله بی شــرمانه به سفارت 
جمهوری اسلامی  و به شــهادت رساندن فرماندهان 
نشان از خوی ددمنشــانه دشمنان دارد که متحمل 

شکست های سنگینی شده اند.
 مســعودی عملیات غرورآفرین »وعــده صادق« را 
نشــانه تدبیر فرمانده کل قوا و شــجاعت فرماندهان 
ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی  دانست و اظهار کرد: 
پس از انجام این عملیات بزرگ بسیاری از معادلات 

بین المللی به سود ملت ایران رقم خورد.
به گفته وی، شــهرداری منطقه ٥ شــیراز در تلاش 
است تا با اجرایی سازی مصوبات شورای اسلامی شهر 
و دستورات مؤثر شهردار کلانشهر شیراز در راستای 
توزیع عدالت محور امکانــات و ارتقا کیفیت زندگی 

شهروندان گام بردارد.
وی با تأکید بر پیشبرد پروژه های عمرانی به موازات 
فعالیت های فرهنگی گفت: دکتر اســدی، شــهردار 
کلانشــهر شیراز پشتیبان همیشــگی ما در پیشبرد 

برنامه های فاخر بوده است.
وی افزود: در ســال جاری با حمایت شهردار شیراز 
و تصمیمات خوب کمیســیون برنامه و 
بودجه شورای اسلامی  شهر تعداد ۱٢۰ 
پروژه بــا اعتبار ۴۸۰ میلیــارد تومان 

اجرایی خواهد شد.
وی در بخش پایانی سخنانش از تداوم 
میزهــای خدمت در محــلات مختلف 
شــهرداری منطقه ٥ خبر داد و افزود: 
بــر حوزه های  مشــتمل  پروژه ها  این 
و  شــهری  عمرانی، خدمات  فرهنگی، 

غیره است.
بر اســاس این گــزارش شــایان ذکر 
اســت در پایان این مراسم از خانواده 
 شــهدا، جانبازان و ایثارگران تجلیل به 

عمل آمد.

 معاون هنری سینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی  استان فارس:

گروه های کُر ایران با حضور 
 ۲۰۰ هنرمند به تالار 

صفحه 7حافظ می آیند

 آب های سیاه 
و کشت های سبز!

 آبیاری مزارع کشاورزی با فاضلاب رها شده در جداول 
حاشــیه شــهرهای بزرگ از جمله کلان شــهر شیراز 
تبدیل به یک معضل شده است که سلامت شهروندان 
را نشــانه رفته اســت. امحای محصولات کشاورزی با 
فاضلاب ها از جمله اقداماتی اســت که توسط متولیان 
امــر صورت می گیرد. اقدامی که به دلیل ســودی که 

سودجویان از کشــت محصولات کشاورزی می برند و 
بعضاً جرایمی که بازدارنده نیســت، نمی تواند از وقوع 
جرم جلوگیری نماید. مسعود زارعی در حاشیه یکصد 
و شصتمین جلسه این کمیســیون از پیگیری فنی و 
کارشناســی موضوع اســتفاده از آب های نامتعارف در 

صفحه۳کشت محصولات کشاورزی خبر داد...

صفحه 3

سرنوشت سه نماینده فارس به جمعه پیش رو گره خورده است 

 ترکیب منتخبان حوزه انتخابیه شیراز 
و زرقان تغییر می کند؟

برگزاری یادواره  شهدای محله نواب صفوی در محل مسجد و حسینیه  ابوالفضل عباس )ع( توسط شهرداری منطقه پنج ؛

 تـرویج  ایـثار و خدمـت 
ناظر شورا در سطح منطقه پنج شهرداری:

اولویت فعالیت های جهادی باید در عرصه های 
فرهنگی و هنری دنبال شود

 شهردار منطقه پنج شیراز اظهار کرد:

همراه با شهروندان در پاسخگویی به 
نیازها و مطالبات 



۴ گزینه اصلی ریاست مجلس دوازدهم 
چه کسانی هستند؟

تســنیم- محمدباقر قالیبــاف، علی نیکــزاد، منوچهــر متکی و 
 مجتبــی ذوالنــور تاکنــون ۴ گزینه اصلــی برای ریاســت مجلس 

دوازدهم هستند.
2۴5 نماینده مجلس شــورای اسلامی دوازدهم در دور اول انتخابات 
در 11 اســفند ماه مشخص شدند و ۴5 نماینده باقی مانده نیز در دور 
دوم انتخابات در جمعه این هفته )21 اردیبهشت( مشخص خواهند 
شــد تا مجلس دوازدهم کار خود را بــا 290 نماینده از 7 خرداد ماه 

به ریاست مسن ترین نماینده مجلس، آغاز کند.
اولین دستور رســمی و علنی مجلس جدید، رئیس و هیئت رئیسه با 

رأی اکثریت نمایندگان خواهد بود.
از پیش از برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی، گمانه زنی هایی 
مبنی بر اینکه چه کسی رئیس قوه مقننه خواهد شد، آغاز شده است 
و در همین راســتا نامزدهای  ریاســت مجلس جلسات متعددی را با 
عناوین مختلف  برگزار و با رسانه  ای کردن تعداد حاضرین در جلسه 
ســعی کردند احتمال نشستن بر صندلی شماره یک مجلس را برای 

خود تقویت کنند.
اگرچــه حــدود 10 نماینده از نماینــدگان منتخب برای ریاســت 
مجلس آتی، در حال تلاش و رایزنی  هســتند اما طبق بررســی ها و 
پیگیری ها از گروه های مختلف سیاســی، ۴ نامزد بالقوه برای ریاست 
آتی مجلس شــورای اسلامی مطرح هســتند و تلاش برخی دیگر از 
 نمایندگان منتخب برای این مهم، ممکن است حتی به کاندیداتوری 

هم نکشد.
بنا بر این گزارش، محمدباقر قالیباف با ســابقه ریاست مجلس در ۴ 
ســال گذشته، علی نیکزاد با ســابقه دودوره ای وزارت و نائب رئیسی 
مجلس، منوچهر متکی با ســابقه یک دوره ســکانداری وزارت امور 
خارجــه و حجت الاســلام مجتبی ذوالنور با ســابقه نایب رئیســی 
مجلــس یازدهــم، ۴ گزینه اصلی برای ریاســت مجلــس دوازدهم 
هســتند که ممکن اســت بر اثــر رایزنی هایی که اکنــون در حال 
 انجام اســت، در نهایــت 2 گزینه برای رأی گیــری در صحن علنی 

باقی بمانند.
ایــن افراد هم اکنون در حــال رایزنی  با منتخبــان مجلس دوازدهم 
بــرای جلــب نظر آنها هســتند. ایــن ۴ گزینه علاوه بــر رایزنی  با 
نماینــدگان منتخــب، همزمان بــا یکدیگــر نیز در حــال رایزنی  
 هســتند تا شــاید بتوانند یکی از گزینه ها را به نفــع خود از صحنه 

رقابت کنار بزنند.
همچنیــن برخــی نماینــدگان تصــور می  کنند که ممکن اســت 
ســید محمود نبویان، نماینــده فعلی و منتخــب اول تهران، گزینه 
پیش بینی نشــده و غافلگیرکننده انتخابات ریاست مجلس باشد؛ اما 
پیگیری ها حاکی از این است که نبویان در گفت وگوهایی که با چند 
نماینده منتخب مجلس داشــته تصریح کرده است که تمایلی برای 

ریاست مجلس ندارد.
البته در این میان، برخی منتخبان مجلس دوازدهم هم هســتند که  
می گویند یک نماینده منتخب دیگر، تمایل وافری برای برای ریاست 
مجلس دارد اما تاکنون نتوانســته اســت حتی به تعداد انگشــتان 2 

دست، نظر نمایندگان منتخب را جلب کند.
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ایرنا- آیت ا... سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور 
در مراســم تجلیــل از قهرمانان و مــدال آوران 
ورزش کشــور تصریح کرد: در ابتدای دولت به 
جمعی از قهرمانــان، پیشکســوتان و نام آوران 
عــرض کــردم بنــا دارم در وزارت ورزش بــه 
ورزش هم نگاه مدیریتی شــود و هم کســانی 
در این کســوت باشــند که ورزش را بشناسند 
 و ســابقه داشــته باشــند و بر ایــن  وعده خود 
وفادار بودیم. خوشــحالیم مدیران وزارت ورزش 
عمیقاً با ورزش آشــنا دارنــد و ورزش را خوب  
می شناسند و با مشــکلات ورزش آشنا هستند 
وگام هــای مؤثری در جهت رفع این مشــکلات 
برداشــته اند. وعــده مدیریت ورزشــی با مدیر 

ورزشی را عملی کردیم.
را  با مدیر ورزشی    وعده مدیریت ورزشی 

عملی کردیم
ارزش های دینی  رئیس جمهور فتوت، مردانگی، 
و الهی را نقطه تمایز ورزش کشــور دانســت و 
بیان کرد: این ویژگی ها زیبایی وصف ناپذیری به 
قهرمانی و حضور در میدان می دهد. احســاس 
مســئولیت برای یــک قهرمان و ورزشــکار امر 
مهمی است. این همان روحیه بزرگان این عرصه 
اســت. بالاترین ســکوی قهرمانی از آن کسی 

است که در مقابل رژیم صهیونیستی ایستادگی 
کرده و حاضر به رســمیت شــناختن این رژیم 
کودک کش نشــده اســت؛ این بالاترین سکوی 

قهرمانی است.
   هزینه برای ورزش، سرمایه گذاری است

آیت ا... سید ابراهیم رئیسی تصریح کرد: افزایش 
اعتبارات برای ورزش مورد تأکید بنده اســت. از 
مدیران بخش های مختلف ورزشــی می خواهم 

که به دقت بــر هزینه کرد منابــع برای ورزش 
نظارت کنند، چر اکــه هزینه کردن برای ورزش 
سرمایه گذاری برای گسترش یک معروف و انجام 

یک وظیفه مهم ملی است.
  تجهیزات ورزشــی از استانداردهای لازم 

برخوردار باشد
رئیس جمهور با اشــاره به اینکه استعداد یابی و 
پرورش استعداد بســیار مهم است ، خاطر نشان 

کرد:  تولیدات ورزشــی و یــا اقتصاد ورزش هم 
بایــد در کنار ورزش مورد توجه باشــد. اقتصاد 
ورزش باید در خدمت نیاز های ورزشــی باشــد. 
افرادی که دراین میدان حضور دارند بدانند که 
تمام تولیدات کشــور با اســتاندارد های لازم در 

خدمت ورزشکاران است.
ورزشکار در شهرســتان و مرکز استان و روستا 
باید احســاس کند تجهیزاتــی که در اختیارش 
اســت از اســتاندارد های لازم برخودار است و 
هم می توانــد این تجهیزات بــه وی  کمک کند. 
نباید گذاشــت این حرفه و ایــن نیاز در میدان 
ســوداگری ســوق پیدا کند؛ زیرا از کیفیت آن 
کاسته خواهد شــد. ارتقای کیفیت در همه جا 
مورد توجه است. رئیس جمهور در بخش دیگری 
از ســخنانش با قدردانی از ورزشکاران کشور که 
در سال گذشــته بیش از هزار مدال رنگارنگ و 
افتخارآمیز برای کشور کسب کردند، گفت: لازم 
است از همه مربیان و دست اندرکاران ورزشی که 
به ارتقای آمادگی ورزشکاران کمک می کنند نیز 
صمیمانه قدردانی کنم. همچنین تأکید می کنم 
که پیشکســوتان ورزشــی هرگز نباید فراموش 
شــوند، چراکه تجلیل و گرامی داشت آنها باعث 
امیدواری و افزایش انگیزه های ورزشکاران جوان 

ما خواهد شد.
و  به دست خود ورزشکاران  باید  باشگاه ها    

پیشکسوتان و قهرمانان اداره شود
آیت ا... رئیســی متذکر شد: باشــگاه ها باید به 
دست خود ورزشکاران و پیشکسوتان و قهرمانان 
در سراسر کشــور اداره شود. گسترش باشگاه ها 
به دســت قهرمانان رقم خواهــد خورد و دولت 
امکانات لازم را در این زمینه فراهم خواهد کرد 

وحمایت خواهیم کرد.
   تمام زیرساخت ها باید برای ورزش قهرمانی 

فراهم شود
رئیس جمهور قهرمانان را پیشــتازان ایجاد امید 
و غرور ملی دانســت و گفــت: حقیقتا قهرمانان 
برســکوی قهرمانی و با به اهتــزاز آمدن پرچم 
پرافتخــار ایــران دل مردن را شــاد می کند و 
این شــادی بســیار ارزشــمند و قیمتی است. 
زیرســاخت های لازم بــرای گســترش ورزش 
قهرمانــی باید فراهم شــود تــا قهرمانان هیچ 
دغدغه ای جز میدان و قهرمان شــدن نداشــته 
باشــند. ورزش همگانــی و ورزش حرفــه ای و 
ورزش بانوان بســیار اهمیت دارد در کنار این ها 

باید به ورزش عشایری و روستایی توجه شود.

تسنیم- ســردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده 
کل ســپاه در مراســم بزرگداشــت چهلمین روز 
شهادت سردار زاهدی و مستشاران ارشد کشورمان 
در حمله رژیم صهیونیســتی به ســاختمان بخش 
کنسولی ایران در سوریه طی سخنانی اظهار داشت: 
این شــهدا میدان جهاد را برگزیده اند و به آنچه در 

جست وجوی آن بودند نائل شدند.
وی افزود: شــهید زاهدی فرمانده استوار و اسطوره 
ماندگار سپاه اسلام و شــهید محمد حاج رحیمی 
یک سردار وارسته نجیب و متواضع و پر تلاش بود.
سردار سلامی ادامه داد: فلسفه و رسالت عمیقی که 
در ورای شهادت این فرزندان از جان گذشته اسلام  
وجود دارد رسالتی عظیم در امتداد رسالت انقلابی 

شکوهمند اسلامی ایران است.
فرمانده کل ســپاه با بیان اینکه هدف اصلی انقلاب 
احیای مجدد عظمت اسلام در عصر حاضر و  نجات 
امت اسلام از بردگی طاغوت بود، عنوان کرد: قتال 
در راه مظلومان مســلمانی که تحت سیطره اشرار 
عالم قرار دارند برای ما که پاسداران انقلاب اسلامی 

هستیم زیباترین مسئولیت و مأموریت است.
  آمریکا همه جهان  اسلام را هدف قرار داده است

وی ادامه داد: مرزهایی که کشــورهای اسلامی را 
از یکدیگــر جدا می کند و به آنها هویت سیاســی 

مستقل می بخشد هرگز این مرزها سیاست اساسی 
اســتکبار در قبال آنها را از هــم تجزیه نمی کند. 
اســتکبار با محوریت آمریکا برای سیطره بر جهان 
اسلام حد و مرزی نمی شناســد و مسلمانان را در 

یک ساختار یکپارچه و پیوسته می بیند.
فرمانده کل ســپاه گفت: آمریکا همه جهان  اسلام 
را هــدف قرار داده اســت. نام های بلاد اســلامی 
متوقف کننده سیاســت هایش نیست و می خواهد 
بر همه مســلمانان ســیطره یابد و هویت فرهنگی 
آنــان را مصادره کرده و ثروت آنان را مصادره کند. 
پس همه مســلمانان در یک کشــتی هستیم. اگر 
دشــمن بتواند در یک سرزمین اسلامی رخنه کند 
این رخنه را توســعه خواهد داد و باید راه تســلط 

مستکبران مسدود شود.
   در شرق مدیترانه راه را بر دشمن می بندیم

وی با بیان اینکه ما در شرق مدیترانه راه را بر دشمن 
می بندیم، عنوان کرد: ما جبهه را وســیع می کنیم 
تا دشمن تجزیه شود. ســرزمین های اسلامی باید 
میدان جهاد علیه مســتکبران باشد چون ما دارای 
دشــمن مشــترک و سرنوشــت  و آرمان مشترک 
 هســتیم. نمی توانیم جدای از هــم زندگی کنیم.
ســلامی تصریح کرد: مبارزه چهل و شــش ساله 
انقلاب اســلامی با مســتکبران برای این است که 
سرزمین های اســلامی نباید در احاطه مستکبران 
باشد. ما باید از ســرمایه ها و هویت های خود دفاع 
کنیم. وظیفه نیروی قدس پــر کردن زوایای نفوذ 
دشمن به عالم اسلام است. با این کار هم از امنیت 
ملی کشــور خودمان و هم از امنیت و عزت ســایر 
مسلمانان دفاع کرده ایم. ارمغان حضور مستکبران 
در جهان اســلام چیزی جز ویرانی نیست. هرکجا 
این ها پای گذاشــتند فقر و آوارگی و کشتار انجام 

دادنــد. این ها فقط می توانند قتل عام کنند و پیکر 
مسلمانان را زیر خروارها آوار دفن کنند.

سردار سلامی عنوان کرد: این وضعیت برای ما قابل 
تحمل نیست. به همین دلیل این شهدا وارد میدان 
شدند. شهید زاهدی چهل و شش سال لباس جهاد 
را از تــن بیرون نیاورد  و حتی یــک لحظه میدان 
را ترک نکــرد. همان طور که حاج قاســم هم این 
کار را انجــام داد. این ها بــرای آرامش امت جان و 

خانواده های خود را فدا کردند.
   عمر دشمنان رو به زوال است

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه عمر دشمنان رو به 
زوال اســت، گفت: طوفان الاقصی اسراییل را تا مرز 
مرگ مغزی پیش برد و نشــان داد این رژیم چقدر 
آسیب پذیر و بیت او چقدر عنکبوتی است. آنها فاقد 
پایداری هستند. منفورترین رژیمی که روی زمین 
وجود دارد اسراییل و آمریکایی است که از آن دفاع 
می کند. با حمایت نظامی و سیاسی آمریکا و تنفس 
مصنوعی غرب توانســته به این حیات در آســتانه 

تمام شدنش ادامه دهد.
ســردار ســلامی ادامــه داد: طوفان الاقصــی یک 
شکست اطلاعاتی کامل بر پیکره یکی از قدرت های 
اطلاعاتی بود؛ اما در ادامه این طوفان ســهمگین، 
وعده صادق ضربه مهلکی بر پیکره این رژیم سفاک 
بــود و نشــان داد پرتراکم ترین منطقــه پدافندی 
جهان با پشتیبانی آمریکا، انگلیس، فرانسه و برخی 
کشورهای عرب در مقابل یک هجوم محدود چقدر 

شکست پذیر است.
وی تأکید کرد: ما به پایان عمر سیاســی این رژیم 
نزدیک می شــویم. امروز جغرافیای سیاسی آمریکا 
در جهان کوچک شده است و آمریکا از نظر اخلاقی 

در جهان ورشکسته است. 

ایسنا- علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت در ابتدای نشست 
خبری هفتگی، با اعلام خبر ســفر آخر هفته رئیس جمهور به 
استان قم، اظهار کرد: این دومین سفر رئیس جمهوری در سال 
1۴0۳ به اســتان قم خواهد بود و این پانزدهمین سفر در دور 

دوم سفرهای استانی رئیس جمهوری است.
  حضور بیش ۲۶۰۰ ناشــر داخلی و ۱۰۰ ناشر خارجی در 

نمایشگاه کتاب
وی همچنین با اشاره به اینکه از 19 تا 29 اردیبهشت نمایشگاه 
بین المللــی کتاب برگزار می شــود، گفت: بیش 2۶00 ناشــر 
داخلی و 100 ناشــر خارجی در این نمایشــگاه حضور دارند و 
بیش از ۳۶0 کتاب فروشــی هم به شکل مجازی این نمایشگاه 

را برگزار می کنند.
بهادری جهرمــی ادامه داد: مهمان ویژه این دوره کشــور یمن 
اســت که ارتباطات فرهنگی از دوران پیش از اســلام با ایران 
داشته است. همچنین نشست هایی مرتبط با وقایع روز از جمله 

موضوع فلسطین و جنگ غزه برگزار می شود.
  مخالفت دولت با واگذاری تعیین دستمزد کارگران به مجلس

بهادری جهرمی در پاســخ به پرسشــی درباره طــرح احتمال 
تصمیم دولــت برای واگــذاری تعیین دســتمزد کارگران به 
مجلــس، تصریح کرد: بــه اصل ســه جانبه گرایی اعتقاد کامل 

داریم. دولت هیچ لایحــه ای در این خصوص نه تصویب کرده، 
نه در دستور کار برای ارســال به دولت است. وی افزود: دولت 
مخالف زیر ســؤال رفتن اصل سه جانبه گرایی در تعیین حقوق 

کارگران است.
دبیر هیئت دولت یادآور شــد: تضمین حقوق کارگر و کارفرما 
در گروی اصل سه جانبه گرایی خواهد بود. دولت در این موضوع 
هیچ برنامه و لایحه ای ندارد و مخالف نقض اصل سه جانبه گرایی 

و واگذاری آن به مجلس شورای اسلامی است.
  حضور بیش از ۲ هزار تاجر در نمایشگاه اکسپو ایران

سخنگوی دولت درباره تشــریح دستاوردهای نمایشگاه اکسپو 
ایران، گفت: این نمایشــگاه که حدود یک هفته بعد از عملیات 
وعده صادق انجام شــد، با حضور بیش از 2 هزار تاجر از بیش 
از ۸0 کشــور جهان همراه بود که معنای روشــنی به جهانیان 
مخابــره کرد. البته با حضور غیررســمی برخــی تجار در این 

نمایشگاه تعداد بازدیدکنندگان از میزان اعلامی بیشتر است.
وی افــزود: بیــش از ۸00 شــرکت داخلی در این نمایشــگاه 
محصــولات و توانمندی های خود به ویژه در حوزه فناوری های 
نویــن را به نمایــش گذاشــتند. در حوزه هــای متعدد مثل 
پتروشــیمی، ســاختمان، فــولاد، معدنــی، صنایــع غذایی، 
ماشین آلات، دانش بنیان و پزشکی محصولات مختلفی در این 

نمایشگاه به نمایش گذاشته شد.
بهادری جهرمی یادآور شــد: ۴0 هیئت دولتی از این نمایشــگاه 
بازدید کردند. در حاشــیه این نمایشــگاه دومین اجلاس ایران 
و آفریقا به عنوان ابتکار دولت ســیزدهم برگزار شــد که بیش از 
200 تاجر و مقام دولتی از کشــورهای آفریقایی میهمان ما در 
راســتای توســعه روابط تجاری ایران و آفریقا بودند. سخنگوی 
دولت ادامه داد: برگزاری این نمایشــگاه بسیار کمک می کند که 
تبادلات تجاری، معرفی ظرفیت هــا و بازاریابی برای محصولات 
شرکت ها و مجموعه های دانش بنیان، خصوصی و داخلی فراهم 
شــود. همچنین کمک کار جدی برای توسعه روابط تجاری برای 
افزایش منابع ارزی ملی تقویت بنیه اقتصادی کشور خواهد شد.

   مسیر جدی خنثی سازی تحریم هاروی میز دولت است
دبیر هیئت دولت در پاســخ به پرسشــی درباره خنثی ســازی 
تحریم هــا، اظهار کرد: نگاه جمهوری اســلامی و دولت در این 
زمینه روشن بوده است. مسیر جدی خنثی سازی تحریم ها که 
امروز با واقعیت های جدید با ســرعت بیشتری رو به پیشرفت 
اســت، روی میز دولت بوده، هست و خواهد بود و با جدیت در 

این مسیر حرکت می کند.
   ایران هیچ وقت مذاکرات را ترک  نکرد

ســخنگوی دولت تصریح کــرد: در خصوص مذاکــرات، ایران 

هیچوقت ترک کننده نبوده که حالا اقدام جدیدی انجام بدهد. 
بایــد طرف های مقابل نگاه  اصلاحــی و بازبینی را به ویژه با در 

نظرگرفتن واقعیت های روز داشته باشد.
   عملکرد دولت در بستن گلوگاه های فساد

وی با اشــاره به مهمترین اقدامات دولت برای بستن گلوگاه های 
فساد و ارتقای شفافیت، اظهار کرد: انضباط مالی دولت با حساب 
واحد خزانه و کاهش تعداد حســاب های دســتگاه ها و انتشار ۳ 
هزار و ۴29 صورت مالی تمام شرکت های دولتی و حاکمیتی در 
2 و ســال نیم فعالیت دولت سیزدهم برای نخستین بار از جمله 

این اقدامات است.
بهادری جهرمی افزود: افشــای اطلاعات تسهیلات کلان، انتشار 
فهرست ابربدهکاران بانکی، حذف امضاهای طلایی و زمینه های 
سوءاســتفاده در صــدور مجوزهای کســب وکار، ســامان دهی 
دســتگاه های کارتخوان، پیشــرفت 70 درصدی تهیه کارنامه 
بهره وری برای دســتگاه های اداری هــم از دیگر اقدامات در این 

رابطه است.
دبیر هیئت دولت با یادآوری تکمیل 1۳0 هزار واحد مســکن 
مهر در دولت ســیزدهم، اظهار کرد: در ابتدای شــروع دولت 
ســیزدهم حدود 2۴0 هزار واحد مســکن مهر کــه از ابتدای 
دهــه 90 به صورت ناقص یا تعهد به مردم باقیمانده بود و همه 

منابع آن نیز هزینه شــده بود و هیــچ منبع جدیدی برای آن 
وجود نداشــت، با ایــن حال در این دولــت و در طرح نهضت 
ملی مســکن 1۳0 هزار واحد از آنهــا تاکنون تکمیل و تحویل 
 شده اســت. فرآیند تأمین و ساخت مســکن مستمراً در حال

پیگیری و اقدام است.
   استقبال ۹۰ درصدی دهک های پایین از طرح ویژه کالابرگ 

الکترونیکی
دبیر هیئت دولت در پاسخ به پرسشی درباره طرح ویژه کالابرگ 
الکترونیکی، گفت: طرح فجرانه کالابرگ الکترونیکی با استقبال 
90 درصدی دهک های پایین مردم روبه رو شد و منابع مالی آن 
مســتقیماً به سفره مردم رسید. باتوجه به اینکه جداول بودجه 
در مجلس در حال نهایی شــدن است، برای استمرار طرح ویژه 
کالابــرگ الکترونیکی باید دید منابــع اعتباری لازم در بودجه 
چگونه امکان پیش بینی خواهد داشــت. در سقف تأمین اعتبار 

منابع، دولت از استمرار این طرح استقبال می کند.

نشســت خبری محمد اســلامی، رئیس ســازمان انرژی اتمی 
ایران در ابتدای نشست خبری خود با رافائل گروسی، مدیر کل 
آژانس بین المللی انرژی اتمی بیان کرد: در این سفر گفتگو های 
سازنده ای با آقای گروسی داشتیم. در اسفند گذشته در تهران 
بیانیه ای به صورت مشــترک صادر کردیــم. اگرچه بدخواهان 
همواره از تعامل ایران با آژانس ناخرســند هستند و در تلاش 
برای ســیاه نمایی هستند تا تصمیمات را کم ارزش نشان دهند، 
اما معتقدیم که این بیانیه مشترک مبنای خوبی برای تعاملات 
ایران و آژانس است و این را به عنوان خط مبنا تأکید کرد ایم. 
وی ادامــه داد: در این مذاکرات پیشــرفت مذاکره مارس را به 
عنوان خط مبنا مثبت ارزیابــی کردیم. اگرچه این پیش فرض 

وجود داشــت که کمی کندی وجود دارد، اما با توجه به مرور 
دســتاورد های این بیانیه امیدوار شــدیم که ایــن خط مبنا را 

تکمیل کنیم.
   تعاملات با آژانس را در سه بخش ادامه می دهیم

اسلامی افزود: تعاملات با آژانس را در سه بخش ادامه می دهیم. 
ابتدا موارد سند برجام است که درغالب PMD ادامه می دهیم 
که با الزامات خود ادامــه خواهد یافت. در بخش اول دو مکان 
باقی مانده از موارد مهم اســت، خوشــبختانه با این تعاملات 
ناترازی موارد حل و فصل شــده و دو مــکان را در چهارچوب 
تنظیم شــده ادامــه خواهیم داد. بخش دوم بــه وضع موجود 
مربوط اســت که در چهارچوب پادمان و NPT کاســتی هایی 
که وجود دارد را با گام های مشــخص ادامه دهیم. بخش سوم 
هــم به گام ها بــرای آینده و انتظارات متقابل مربوط اســت و 
نقشــی که مدیرکل آژانس بر عهــده دارد و می تواند به عنوان 
یک تســهیل کننده برای تعامل آفرینــی و بهبود وضعیت ایفا 
کند. قرار شــد معاونین طرفین بر روی زمان بخشــی های این 

سه بخش تعامل کنند.
مدیــر کل آژانس انرژی اتمی در ادامه نشســت خبری خود با 
رئیس ســازمان انرژی اتمی بیان کرد: امــروز افتخار دارم که 
در شــهر تمــدن و تاریخ ایران حضــور دارم. اکنون در مرحله 
حساســی قرار داریم، بیش از یک ســال قبل توافق کردیم بر 
صدور بیانیه ای تا مســیر آینده را مشخص کنیم که این سطح 
مهمــی در همکاری هــای ایران و آژانس بود تا بتواند مســائل 
باقی مانده را حل کند و راســتی آزمایی کند. همچنین گام های 
مضاعف طرفین را مشخص می کند، امروز توافق کردیم که این 
ســند ادامه یابد. در همین راستا پیشنهادی به ایران ارائه دادم 

در زمینه گام های عملیاتی برای تداوم مسیر ما در آینده. 
   آنچه در امپراطوری رسانه ای نشان داده می شود برخاسته 

از القائات رژیم صهیونیستی است
اسلامی در ادامه این نشست خبری پس از صحبت های گروسی 
افزود: مهم اســت که اقدامات خصمانه علیه جمهوری اسلامی 
ایران را که منشأ آن صهیونیست ها هستند، مراقبت کنیم تا در 

تعاملات ایران و آژانس مؤثر نباشد. آنچه در امپراطوری رسانه ای 
نشان داده می شود برخاسته از القائات رژیم صهیونیستی است. 
در این مقطع زمانی که ماهیت این رژیم برای جهان مشــخص 
شده و جامعه کثیری از نخبگان این ماهیت را شناسایی کردند 
بایــد توجه کنیم که همین ماهیت جنایتکار پشــتیبان جنگ 
رسانه ای بر علیه ایران بوده و دیگر نباید القائات این رژیم ملاک 

اقدامات آژانس بین المللی قرار بگیرد. 
وی ادامــه داد: از همیــن رو توافق کردیم تــا این ها را از هم 
تفکیک کنیم؛ یعنی گذشته، حال و آینده. هماهنگ و مشترک 

به سوی آینده مشترک و پرتعامل گام برمی داریم. 
   ایجاد بیست هزار مگاوات برق هسته ای در کشور

ایجاد بیســت هزار مگاوات برق هســته ای در کشور بخشی از 
مفاد این بیانیه اســت. مهم ترین توجه دنیا کربن صفر اســت 
و اراده کشــور های دنیا که نیروگاه دارند ســه برابر کردن این 
توانایی است. بخش دوم توســعه رادیو داروهاست و همچنین 
پرتودهــی که 1۳0 میلیــون تن محصولات غذایــی در ایران 

می توانــد پرتودهی شــود که نقش مهمی در ســلامت جامعه 
 دارد و در ســال جــاری از حداقــل ایــن موضــوع برخوردار 

خواهیم کرد. 
گروســی بیان کرد: نمی خواهیم سند جدیدی را تولید کنیم و 
ســند ماه مارس همان مبنای ماســت. بیانیه مشترک را بدون 
تغییر ادامــه خواهیم داد در چهارچــوب پادمان، NPT. ما به 
بازیگران خارجی توجه نمی کنیم و در امنیت و صلح بین المللی 
گاهی منافع متعارض خواهد بود. در مســیر صحیحی با ایران 
قدم برمی داریم. مدیر کل آژانــس بین المللی انرژی اتمی بیان 
کــرد: باید همکاری ها با ایران ادامــه یابد. ضامن اجرای برجام 

در حوزه فنی هستیم. 
اســلامی هم در ادامه گفت: حضور گروسی در امتداد تعاملات 
جاری است، ایران از برجام خارج نشده بلکه آمریکا خارج شده 
و سه کشور اروپایی هم هیچ اقدامی نکردند. ایران با حسن نیت 
در ایــن معاهده مانده و به تعهدات خــود عمل کرده و ملاک 

کاهش تعهداتش هم به استناد ماده 2۶ برجام بوده است. 

ایرنا- احمد وحیدی، وزیر کشــور روز سه 
شــنبه در مراسم افتتاحیه نهمین کنفرانس 
بین المللی زلزله شناســی و مهندسی زلزله 
گفت: ما همچنان در پیش بینی زلزله دچار 
ضعف هستیم، در حالی که منطق می گوید 
نباید در این حوزه ضعف داشــته باشــیم. 
وی یادآور شــد: این فرضیه به تازگی قوت 
گرفته است که می توان از قابلیت های هوش 

مصنوعی در پیشــگیری از زلزله بهــره برد و موفق تر عمل کنیم. وزیر کشــور موضوع این 
کنفرانس را یکی از موضوعات مهم کشور دانست که در زندگی انسان ها اثرگذار است و ادامه 
داد: زلزله از آن جایی که از نظر انسانی و تجهیزات شهری آسیب هایی را ایجاد می کند، یک 
پدیده نگران کننده و دلهره آور اســت. وحیدی با تأکید بر شناسایی جنبه های علمی زلزله، 
گفت: زلزله حاصل فعل و انفعالات و حرکت صفحات زمین اســت؛ از این رو شناخت علمی 
آن همواره مورد توجه بوده اســت، لذا این حوزه کنکاش عمیقی را می طلبد. وی با تأکید بر 
ضرورت توسعه شبکه های زلزله نگاری و لرزه نگاری در کشور، خاطرنشان کرد: موضوع دیگر 
کشور در حوزه زلزله توسعه دانش و فناوری است. در این حوزه محققان در شناخت گسل ها 
خوب عمل کرده اند، ولی معتقدم این شــناخت باید عمیق تر باشــد. وزیر کشور گام بعدی 
شــناخت گسل ها را ساخت سازه های مقاوم در برابر زلزله عنوان کرد و گفت: قطعاً توجه به 
ساخت وســاز پایدار از اهمیت بالایی برخوردار است، ولی در برخی موارد به آن توجه نشده 
است. وحیدی ادامه داد: در سال های اخیر شاهدیم که در زلزله های با بزرگای بیشتر از ۶ در 
شهرها، سازه ها کمتر آسیب دیدند و در روستاهایی که اقدام به بازسازی سازه ها شد، آسیب 
کمی را متحمل شده اند. از این رو در این حوزه نیازمند نظام سختگیرانه تری هستیم. وی با 
تأکید بر اینکه در برابر کسانی که آیین نامه های ساخت وساز را نادیده می گیرند، باید برخورد 
قضایی صورت گیرد، گفت: در این زمینه آیین نامه 2۸00 وجود دارد، ولی این آیین نامه در 
همه مناطق کشــور به طور یکسان باید اجرا شــود. وزیر کشور به نقش دانشی دانشگاه ها و 
مراکز تحقیقاتی در توســعه علمی این حوزه اشاره کرد و اظهار داشت: احساس می شود که 
رشته های مرتبط با زلزله در دانشگاه ها در جایگاه بالایی قرار ندارند و نیازمند فرهنگ سازی 
در این حوزه هســتیم؛ چراکه زلزله یک پدیده چند وجهی است و برای شناخت عمیق آن 

باید تلاش کنیم.

رئیسجمهور:

زیرساخت های لازم برای ورزش قهرمانی فراهم شود

فرماندهکلسپاه:

درشرقمدیترانهراهرابردشمنمیبندیم

سخنگویدولت:

بررعایتاصلسهجانبهگراییدرتعیینحقوقکارگرانتأکیدداریم

رئیسسازمانانرژیاتمی:

صهیونیستهامنشأالقائاتمنفیعلیهبرنامههستهایایرانهستند

وزیرکشور:

باافرادیکهآییننامههایساختوسازرا
نادیدهمیگیرندبایدبرخوردقضاییشود
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

گروه خبر- لیلا غضنفری
سرنوشــت ســه نفر از 18 نماینــده فارس در 
مجلــس دوازدهم به نتایــج آرای انتخابات 21 
اردیبهشــت ماه گره خورده اســت. در دور دوم 
انتخابات مجلس دوازدهم روز 21 اردیبهشت ماه 
در 22حوزه های انتخابیه ۹۰ نفر برای کسب ۴۵ 
کرسی باقی مانده مجلس شورای اسلامی با هم 
رقابت می کنند. انتخابــات در 8 حوزه انتخابیه 
تبریز، تهران، آبادان، شیراز، کرمانشاه، خرم آباد، 
قائم شــهر و ملایر به صــورت تمام الکترونیک 
برگزار می شــود. از میان ۹۰ کاندیدای راه یافته 
به مرحله دوم انتخابــات مجلس دوازدهم، ۳۷ 
نامزد سابقه نمایندگی در ادوار مختلف مجلس 
را در کارنامه خود ثبت کرده اند. در استان فارس 
1۵ نماینــده به صورت مســتقیم وارد مجلس 
دوازدهم شــدند و تکلیف سه کرسی باقی مانده 
در انتخابات پیش دور مشــخص خواهد شد. در 
شــهر شیراز دو نماینده در دور اول انتخابات در 
اســفندماه با رأی مردم به عنوان منتخب مردم 

در مجلس دوازدهم انتخاب شدند.
روح ا... نجابــت و جعفــر قــادری دو نماینــده 
منتخب در مجلس دوازدهــم از حوزه انتخابیه 
شــیراز و زرقان هســتند که ســابقه حضور در 

مجلس یازدهم را دارند. سرنوشــت دو نماینده 
باقی مانــده در شــهر شــیراز و زرقــان بعداز 
رأی گیــری و رقابت بیــن علیرضا پاک فطرت و 
ابراهیــم عزیزی نمایندگان مجلــس یازدهم و 
سید اســماعیل حســینی و رحمت ا... مرزوقی 
مشــخص می شــود. در شهرســتان مرودشت، 
ارسنجان و پاســارگارد نیز رقابت بین سیروس 
ســجادیان و اســفندیار عبدالهی است. رئیس 

ســتاد انتخابات فارس گفت: 82۰ شــعبه اخذ 
رأی در دور دوم انتخابــات مجلــس شــورای 
اســلامی، در 2 حوزه انتخابیه شیراز و زرقان و 
حوزه انتخابیه مرودشــت، ارسنجان و پاسارگاد 
پیش بینی شــده است.اســماعیل قزل ســفلی، 
در نشســت خبری با خبرنگاران در شــیراز به 
جزئیات مقدمات برگزاری انتخابات در دور دوم 
پرداخت و افزود: تعداد ۶2۹ شعبه ثابت شهری 

و روستایی و 1۹1 شعبه سیار شهری و روستایی 
برای انتخابات 21 اردیبهشت ماه در نظر گرفته 
شده است. به گفته قزل سفلی از مجموع شعب 
رأی گیری در این دوره، ۴۹۷ شــعبه مربوط به 
حوزه انتخابیه شــیراز و زرقان و ۳2۳ شعبه نیز 
به حوزه انتخابیه مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد 

اختصاص پیدا می کند.
او اظهار کــرد: برای این انتخابــات 1۳ هیئت 
اجرایــی شــامل 2 هیئت در 2 حــوزه اصلی و 
11 هیئت در 11 حوزه فرعی تشــکیل شده که 
مسئولیت برگزاری انتخابات را بر عهده دارند و 

عوامل اجرایی شعب را تعیین می کنند.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
فــارس گفت: حدود 2۷ هــزار نفر برای مرحله 
دوم در چهار بخش شامل اجرا، نظارت، بازرسی 

و تأمین امنیت فعالیت خواهند داشت.
قزل ســفلی افزود: در دور دوم انتخابات همانند 
دور اول در زمینه تبلیغات، بیش از ۷۰ ســالن 
اجتماعــات، یک هــزار و ۵۰۰ تابلو تبلیغاتی و 
۳۵ هزار متر مربع فضا برای نصب پوســترهای 
تبلیغاتی آماده شده و علاوه بر این امکان پخش 
فیلم و انجــام مناظره از طریــق تلویزیون نیز 
فراهم شــد. وی، تعداد واجدین شرایط شرکت 

در دور دوم انتخابات در 2 حوزه انتخابیه فارس 
را یک میلیون و ۶۹۷ هزار نفر برشمرد افزود: از 
این تعداد یــک میلیون و ۳۹۰ هزار نفر مربوط 
به شیراز و زرقان و ۳۰۷ هزار نفر نیز مربوط به 

مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد است.
رئیس ســتاد انتخابات فارس اظهار کرد: تعداد 
تعرفه هــای رأی پیش بینی شــده نیز به تعداد 
واجدیــن شــرایط بعلاوه 1۰ درصد بیشــتر از 
تعداد آنها اســت. قزل ســفلی همچنین به این 
نکته پرداخت که در دوره دوم انتخابات افرادی 
بایــد در همان حوزه انتخابیه کــه در دور اول 
رأی دادنــد، پای صندوق آمــده و رأی خود را 
بــه صندوق بیندازند از ســوی دیگر افرادی که 
در دور اول انتخابات در هیچ حوزه انتخابیه رأی 
نداده انــد می توانند با حضــور در تمام حوزه ها 
رأی دهند. رئیس ســتاد انتخابــات فارس در 
خصوص تأمین هزینه هــای انتخابات نیز گفت: 
در انتخابات گذشــته فقط امکانــات دولتی در 
بحث انتخابات استفاده می شد اما طبق ماده 1۳ 
قانون انتخابات، مقرر شــده است که در تأمین 
امکانات، نیروی انســانی و خدمــات مورد نیاز 
انتخابات، از این پس شــهرداری ها و دهیاری ها 

نیز مشارکت کنند.

 آبیاری مزارع کشــاورزی 
بــا فاضلاب رها شــده در 
جداول حاشــیه شــهرهای بزرگ از جمله کلان شهر شیراز 
تبدیل به یک معضل شــده است که ســلامت شهروندان را 
نشانه رفته است. امحای محصولات کشاورزی با فاضلاب ها از 
جمله اقداماتی اســت که توسط متولیان امر صورت می گیرد. 
اقدامی که به دلیل سودی که سودجویان از کشت محصولات 
کشــاورزی می برند و بعضــاً جرایمی که بازدارنده نیســت، 

نمی تواند از وقوع جرم جلوگیری نماید.
 آبیاری 1380 هکتار با آب نامعتارف

مســعود زارعی در حاشــیه یکصد و شــصتمین جلسه این 
کمیســیون از پیگیری فنی و کارشناســی موضوع استفاده 
از آب های نامتعارف در کشــت محصولات کشــاورزی خبر 
داد و عنوان کرد: در شــهری مثل شــیراز و در ســالی که 
شــیراز به عنوان پایتخت زیست محیطی آسیا معرفی شده 
اســت، آبیاری 1۳8۰ هکتار کشت با آب های نامتعارف خبر 
خوشایندی نیست. مســعود زارعی یادآور شد: به طور قطع 
صــرف گزارش دادن ها یا بازدید کردن ها مشــکلات را رفع 
نکرده و مانع ورود فاضلاب به کانال های کشــاورزی یا مانع 
استفاده از فاضلاب در تولید محصولات کشاورزی نمی شود 

و باید اقدامات را به ویژه وقتی پای ســلامت مردم در میان 
اســت به فوریت انجام داد تا تولید چنین محصولی به بازار 

نرسیده متوقف شود. 
 مسئولیت آبفا در برابر آب های رها شده فاضلاب 

این مقام مســئول در پارلمان شهری شــیراز ضمن اشاره به 
هم افزایی دســتگاه های مربوطه در حل این معضل بیان کرد: 
شــرکت آبفا بایستی مســئولیت آب های آلوده رها شده در 
سطح شهر را برعهده بگیرد و دنبال کند، چراکه راه حل اصلی 

بر این است که آب های آلوده نداشته باشیم. 
رئیس کمیسیون ســلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شــورا از انتقال فاضلاب شــهری به جنوب شــرق شــیراز 
خبر داد و گفت: متأســفانه در این مــکان تصفیه خانه هایی 
 کــه ظرفیــت لازم شــبکه های ایجــاد شــده را داشــته

 باشند، وجود ندارد. 
زارعی، عضو شــورای اســلامی شــهر شــیراز افزود: از این 
تصفیه خانه ها بخشــی پساب و بخشــی فاضلاب خام بیرون 
می آیــد که نهایتاً یکی شــده و بخشــی از آن در مســیر 
 کانال هــای کشــاورزی و بخــش دیگــر بــه دریاچه نمک 

وارد می شود.
 زارعی خاطرنشــان کرد: شرکت آبفا بایستی در این خصوص 

ورود جدی کــرده و با احداث تصفیه خانه های لازم پســاب 
موجود را تصفیه و قابل استفاده نماید. 

 امحای محصولات کشاورزی در قره پیری
 طبق خبر دریافتی از روابط عمومی معاون محیط زیســت و 
خدمات شهری شــهرداری شیراز، روح ا.. خوشبخت با اشاره 
به تداوم روند شناســایی و امحای محصولات کشاورزی که با 
آب های غیر متعارف کاشته شده اند عنوان کرد: روند برخورد 
با کشــت محصولات کشــاورزی با آب های غیــر متعارف و 
فاضلاب های شــهری با همکاری گشت همپوشان، شهرداری 
شیراز، جهاد کشاورزی، علوم پزشکی و سازمان محیط زیست 
و ... بیش از ۶۰ هکتار از این اراضی در منطقه تنگ قره پیری 

امحا شد. 
وی اظهار کرد: این زمین های کشــاورزی با فاضلاب شــهر 
صدرا آبیاری می شــد و اقــدام مذکور برای پیشــگیری از 
رســیدن این محصولات به ســفره غذایی مردم انجام شــد. 
همچنین خوشــبخت با استناد به آنچه ســازمان غذا و دارو 
در خصــوص تأثیر اســتفاده از آب های نــا متعارف مصرفی 
در کاشــت گیاهان بر سلامت انســان، خاطرنشان کرد: آب 
نامتعارف مورد اســتفاده در این موارد، حاوی فلزات سنگین 
و آلودگی هــای بیولوژیــک و شــیمیایی خطرناک اســت و 

ماندگاری ســموم در ســبزیجاتی که ریشــه غده ای دارند، 
زمینه ســاز بروز بسیاری از بیماری ها و سرطان ها خواهد شد. 
خوشــبخت با اشــاره به اینکه اقدام به امحای این اراضی و 
محصولات بر اساس تصویب ســتاد مدیریت بحران استان و 
تأکید و حساســیت ویژه استاندار، دســتگاه قضایی، شهردار 
شیراز، کمیسیون ســلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شــورای اســلامی و ســایر نهاد های مربوطه در حال انجام 
 اســت. معاون محیط زیســت و خدمات شــهری شهرداری 
شــیراز خاطرنشــان کرد: اداره پیشــگیری و رفــع تخلفات 
شهرداری شیراز با همراهی سایر نهاد های ذکر شده در تلاش 
اســت اجازه ندهد این محصولات به مرحله برداشت و عرضه 

در بازار برسند. 
او یادآور شــد هفته گذشــته نیز ۳1۰ هکتــار از محصولات 
کاشــته شده در اراضی منطقه ۷ شهرداری شیراز با همکاری 

نهاد های یاد شده امحا شد.

شــهرام سبزیان فرد، شــهردار منطقه 1۰ شیراز با 
اعلام این موضوع که در سال گذشته و ابتدای سال 
جاری میــزان اجرای آرای قطعــی و لازم الاجرای 
کمیسیون ماده 1۰۰ قانون شهرداری ها و همکاری 
در اجــرای آرای تبصره 2 مــاده 1۰ قانون حفظ 
کاربــری اراضــی زراعی و باغ هــا در منطقه 1۰ با 
جدیت دنبال و انجام شــده اســت، اظهار داشت : 
جمع آوری و تخریب بیش از 11۳۷ مورد تخلفاتی 
در ســال گذشــته و اجرای تبصــره 2 ماده 1۰۰، 
جمع آوری وســایل تخلفات ساختمانی، جمع آوری 
ســایه بان غیرمجــاز، پلمب مغــازه و اجرای رأی 
تخریب ســاختمان از جمله مواردی اســت که در 
حوزه تخلفات شــهری انجام شــده است و اجازه 
سوءاســتفاده بــه افــراد ســودجو در اراضی فاقد 
کاربری و اراضی کشــاورزی و در حریم نمی دهیم. 
به شــهروندان توصیه می شود از هر گونه تفکیک و 
تغییر کاربری و ساخت وســاز غیرمجاز در محدوده 
و حریم شهر خود داری نمایند تا متحمل خسارات 

در این خصوص نگردند. 
ســبزیان فرد در ادامه اظهار داشــت: متأسفانه در 
سال گذشــته علی رغم توصیه  به شهروندان برای 
خــودداری از ساخت وســازهای غیرمجاز برخی از 
شــهروندان به توصیه ها عمل ننمــوده و با اجرای 
آرای تخریب کمیســیون ماده 1۰۰ شــهرداری و 
تخریب های موضوع تبصره 2 ماده 1۰ قانون حفظ 

اراضی متحمل خسارت شدند.
 در اجرای آرای کمیسیون ماده صد مصمم هستیم

شــهردار منطقه 1۰ ضمن تشــکر و قــدر دانی از 
دستگاه قضایی و نیروی انتظامی استان و مجموعه 
فرمانداری شهرســتان شیراز و امور اراضی، با اعلام 
این مطلب کــه در اجرای آرای کمیســیون ماده 
صد برای متخلفین و ساخت وســازهای غیرمجاز و 

پیشگیری از تخلفات ســاختمانی مصمم هستیم، 
اظهار داشت: در برخی نقاط حریم شهر در منطقه 
1۰ متأسفانه در محور شمال غرب شیراز گویا یک 
روند غلط در حوزه ساخت وسازهای غیرمجاز وجود 
دارد که با رویکرد شهرداری منطقه 1۰ در دو سال 
گذشته ســعی کردیم فضای ساخت وساز غیرمجاز 
برای افراد متخلف را ناامن و آرای کمیســیون ماده 
صد را در خصوص ســاختمان هایی که مجوزی از 

شهرداری ندارند، اجرا نماییم.
 متخلفین با رویکرد جدیدی در حوزه تخلفات 

ساختمانی مواجه خواهند بود
ســبزیان فرد در ادامه صحبت های خود به وسعت 
منطقــه 1۰ و امکانــات لجســتیکی، عملیاتی و 
نیروی انســانی برای مقابله بــا پدیده های تفکیک 
و تغییرکاربری هــای غیرمجاز و خلاف ســازی در 
منطقه اشــاره کرد و گفت: شــهرداری منطقه 1۰ 
با وســعت خدماتی بالغ بر ۴۰۰۰هکتار و مساحت 
حریم بالغ بر 1۹۰۰۰ هکتار و جمعیتی بالغ بر 2۰ 
هزار نفر و 18 شــهرک با چالشــی بزرگ در حوزه 
تخلفات ســاختمانی روبه روست ولیکن با تمام این 
مشــکلات عزم برای مقابله جزم شده و انجام ده ها 
عملیات گســترده تخریب، پیگیری و اجرای آرای 
کمیســیون ماده صد در حوزه تخلفات ساختمانی 
در محور شمال غرب شیراز در سال گذشته و مدت 
۴۵روزه سال جاری نشان از این دارد که متخلفین 
این حوزه بــا رویکرد جدیدی در حــوزه تخلفات 
ساختمانی مواجه خواهند بود. شهردار منطقه 1۰ 
عزم منطقــه برای جلوگیری از ساخت وســازهای 
غیرمجــاز را جدی عنوان کــرد و گفت: مهم ترین 
عاملی که باعث می شــود شــهرداری شهروندان را 
به ســمت ساخت وســاز اصولی و با مجوز تشویق 
نمایند بحث جلوگیری از سوداگری عده ای سودجو 
و پبشــگیری از دســت اندازی به اراضی زراعی و 
ملی و ایمن سازی شــهر به لحاظ شهرسازی است 
که معمولاً در ساخت وســازهای غیرمجاز به دلیل 
نبود نظارت موضوع ســه گانه شهرسازی، بهداشت 
و ایمنی رعایت نمی شــود و در مقابل کوچک ترین 
حادثه مشــکلاتی را برای خود شــهروندان و شهر 
ایجاد می نماید. وی افزود: رعایت قوانین شهرسازی 
و اخــذ مجوزهای قانونی علاوه بر حفظ ســاختار 
شهرســازی یک شــهر و جلوگیری از هرج و مرج 
و کوتاه شــدن دست سوداگران، به شهرداری برای 
ارائــه خدمات شایســته به شــهروندان نیز کمک 

می نماید. 
شــهردار منطقــه 1۰ شــیراز در ادامــه افــزود: 
خوشــبختانه پس از این عملیات ها شاهد کاهش 
گزارش هــای مردمــی بــه مرکــز 1۳۷ در حوزه 
ساخت وسازهای غیرمجاز بودیم که قطعاً این روند 
به صورت مستمر و روزانه در دستور کار کارشناسان 
و مأمورین ما برای جلوگیری از ساخت وســازهای 

غیرمجاز می باشد.
شهردار منطقه 1۰ ضمن توصیه به شهروندان برای 
عمل به قانون و جلوگیری از خســارت های مادی 
توضیح داد: هــر فردی که اقدام به ساخت وســاز 
ســاختمان ها و بناهــای مختلف می کنــد، باید با 
قوانیــن ساختمان ســازی و همچنیــن تخلفــات 
ساختمانی آشنا باشد. رعایت این قوانین و ضوابط 
در زمــان ساخت وســاز به نفع خود مردم اســت؛ 
چراکــه اگر ایــن کار را انجام ندهنــد، در مراحل 
بعدی باید با دردســرها و مشــکلات زیادی دست 
و پنجه نرم کنند. اگر در هر ســاختمانی در زمان 
ساخت تخلفی صورت گرفته باشد، سازنده یا مالک 
موظف خواهند بود که جریمه های مربوط به آن را 
به صورت کامل پرداخــت کنند یا با آرای تخریب 
کلی مواجه خواهند شد و حتی ممکن است علاوه 
بر پرداخت جریمه های نقــدی، مجبور به تخریب 
بخش هایی از ساختمان خود بشوند. وی در بخش 
دیگری از توضیحات خود به فرایند نظارت بر حوزه 
ساخت وساز اشــاره کرد و گفت: درباره بناهای در 
حال احداث بدون پروانه مأمورین شهرداری تحت 
عنوان بازرســان ســاختمانی یــا مأمورین کنترل 
ســاختمانی با گشــت زنی مداوم و کسب اطلاعات 
از حوزه عمل خود اقدام به شناســایی بنای بدون 
پروانــه می کنند و درباره بناهــای در حال احداث 
با پروانه، علاوه بر مأمورین شــهرداری، مهندسین 
ناظر ســاختمانی نیــز مکلفند در حیــن احداث 
ســاختمان هایی که به مســئولیت آنها ســاخته 
می شــود نظارت و کنتــرل لازم را اعمال نموده و 
وضعیت احداث بنا را با مفاد پروانه ساخت، انطباق 
داده و در صورت وقوع تخلف ســاختمانی آن را به 
شهرداری گزارش نمایند. سبزیان فرد اظهار داشت: 
برای جلوگیری و رفع تخلفات ســاختمانی آشکار 
افراد قانون گریز و در راســتای حفظ حق و حقوق 
شــهر محکم ایستاده ایم و به شهروندان توصیه می 
کنیم برای ساخت وســازها از مجاری قانونی اقدام 

نمایند تا متحمل خسارت نشوند. 

هادی شه دوســت شــیرازی، معــاون حمل ونقل و 
ترافیک شهرداری شیراز با اســتقبال از اصلاح نرخ 
جرائــم رانندگی گفت: در چند ســال اخیر باوجود 
تورم حاکم بر اقتصاد کشــور، نــرخ جرائم رانندگی 
از بازدارندگــی لازم برخــوردار نبــود و بــه همین 
دلیل شــاهد افزایش غیرقابل توجیه برخی تخلفات 
همچون ســرعت غیرمجاز، توقــف در نقاط ممنوع، 
پــارک دوبل و توقف در پیاده روهای شــهری بودیم 
که با اعمال جریمه هم از بازدارندگی لازم برخوردار 
نبود. وی با اشاره به اعلام نرخ جدید جرائم تخلفات 
رانندگی گفت: افزایش نرخ جرائم تخلفات رانندگی 
می توانــد بــه بهبود وضعیــت تــردد خودروها در 
 معابر شــهری و کاهش حوادث و ســوانح رانندگی 
کمک کند و مانع حرکات حادثه ساز توسط رانندگان 

متخلف شود.
 میــزان جریمه باید با نوع تخلف ســازگاری 

داشته باشد
 معاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شــیراز با 
بیان اینکه میزان جریمه باید با نوع تخلف سازگاری 
داشــته باشــد تا از بازدارندگی لازم برخوردار شود، 
ادامه داد: شــهرداری شــیراز باوجــود قریب به ۹۶ 
ســامانه ثبت تخلف هوشــمند، 1۵2 ســامانه ثبت 
تخلف خودکار و ۶۰ سامانه ثبت تخلف در محدوده 

کم آلاینــده LEZ با ابلاغ نرخ جدید جرائم رانندگی 
تلاش می کند با همکاری پلیس راهور مرکز اســتان 
از بروز رفتار پرخطر توســط رانندگان حادثه آفرین 
جلوگیری کند. شه دوســت شــیرازی بیــان کرد: 
شهروندان شیرازی در مدت یک سال گذشته متوجه 
توسعه ملموس تعداد سامانه های هوشمند ترافیکی 
در معابر شهری شده اند که همین باعث سیر نزولی 
تعداد فوتی های ناشی از تصادفات در یک سال اخیر 
شــده و هم اکنون با افزایش نرخ جرائم رانندگی بر 
اثربخشی این ســامانه ها در کنترل حوادث و سوانح 

رانندگی خواهد افزود.
 وی افزود: آمار تصادفات در سال های 1۴۰۰ تا 1۴۰2 
بیانگر شیب کاهشــی در میزان تصادفات رانندگی 
در کلان شهر شیراز اســت. آمار بیانگر آن است که 
درصد تغییرات تصادفات در سه سال گذشته شیب 
کاهشی ۴۹ درصدی داشته است. معاون حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری شــیراز خاطرنشــان کرد: در 
طرح نوروزی ســال جاری نسبت به مدت مشابه در 
سال گذشته که از اســفندماه 1۴۰2 تا فروردین ماه 
1۴۰۳ برگزار شد، تعداد فوتی های ناشی از تصادفات 
درون شهری ۶۴ درصد کاهش داشته و درمجموع در 
آمار تصادفات درون شهری 2 درصد کاهش مشاهده  

شده است.

 ملاک تعیین تخلف، صرفاً سرعت هنگام عبور از 
مقابل دوربین نیست

وی ابراز کرد: شــهروندان باید در نظر داشته باشند 
که کلیه ســامانه های ثبت تخلف شهری که عمدتاً 
در معابر بزرگراهی و اتوبان های نصب شــده، سرعت 
را به صورت متوســط بــه ثبت می رســاند و ملاک 
تعیین تخلف، صرفاً ســرعت هنــگام عبور از مقابل 
دوربین نیســت بلکه در طول مسیر نیز سرعت تردد 
محاسبه شــده و در صورت تخلف قبض جریمه برای 
راننده متخلف صادر خواهد شــد. وی ادامه داد: در 
ســال جدید نیز پیش بینی  شده که سامانه های ثبت 
تخلف در کلیه معابــر و بزرگراه های فاقد تجهیزات، 
نصب و راه اندازی شود که تا شهریور عمده بزرگراه ها 
ازجمله کمربندی جنوب، آیت ا... حائری شــیرازی، 
سرلشکر شهید اســتوار، نصر، رســول اعظم)ص(، 
سپهبد شهید ســلیمانی و کنارگذرهای خرم رود به 
ســامانه های ثبت تخلف رانندگــی تجهیز خواهند 
شد. معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز از 
شهروندان خواست با رعایت قوانین رانندگی ازجمله 
رعایت ســرعت مجاز، خــودداری از توقف در نقاط 
ممنــوع و پیاده روها، خودداری از پارک دوبل و اخذ 
معاینه فنی در شهر شــیراز ایمن رانندگی کنند تا 

مشمول جرائم سنگین رانندگی نشوند.

محســن نهاوندی، مدیرعامل شرکت نمایشگاه های 
بین المللــی فــارس با اشــاره به افتتاح بیســتمین 
نمایشــگاه بین المللی صنعت کشــاورزی با موضوع 
ادوات، ماشــین آلات کشــاورزی و مکانیزاســیون 
گفت: این نمایشــگاه با حضور 1۰۵ شــرکت کننده 
از 1۴ اســتان و نمایندگان ۶ کشور خارجی برگزار 
می شــود. نهاوندی با بیان اینکه نمایشگاه کشاورزی 
امســال به دو قسمت تقسیم شــد که یک بخش با 
عنــوان تخصصی ماشــین آلات، تجهیــزات آبیاری 
و نهاده های کود و ســم برگزار شــد و بخش دوم با 
عنوان تخصصی ادوات، ماشــین آلات کشــاورزی و 
مکانیزاســیون از 18تــا 21 اردیبهشــت ماه برگزار 
می شــود. وی خاطرنشــان کرد: در این نمایشگاه 8 
دوره آموزشی تخصصی مرتبط با نمایشگاه و با هدف 
افزایش بهره وری و مکانیزاســیون کشاورزی برگزار 
می شــود. به گفته نهاوندی نمایندگانی از کشورهای 
چین، ژاپن، ایتالیا، روســیه، ترکیه و کره جنوبی در 

این نمایشگاه حضور خواهند داشت. نهاوندی افزود: 
در این نمایشــگاه بــرای شــرکت های دانش بنیان 
فضایــی اختصاص داده شــده و از طریق پارک علم 
و فناوری اســتان، فرصت حضور آنها فراهم شــده 
است و 1۰ تا 1۵ درصد شرکت دانش بنیان مستقلًا 
در این نمایشــگاه حضور دارند. مدیرعامل شــرکت 
نمایشگاه های بین المللی فارس تصریح کرد: رسالت 
نمایشــگاه معرفی فرصت ها و دســتاوردهای جدید 
اســت. نهاوندی خاطرنشــان کرد: در این نمایشگاه 
دوره های آموزشــی همچون عناویــن اصول معاینه 
فنی تراکتورها و کمباین ها، اصول ایمنی در عملیات 
سم پاشــی، هوشمندسازی پایش مصرف سوخت در 
ماشــین های خودگردان کشاورزی، اصول ایمنی در 
 عملیات سم پاشــی، آشــنایی با ماشین های کوچک 
کشــاورزی نقش مکانیزاســیون در جهش تولید در 
نیزارها، مباحث نوین در مکانیزاســیون کشــاورزی 

برگزار خواهد شد.

 رشد ۶0 درصدی بیستمین نمایشگاه بین المللی 
صنعت کشاورزی 

 در ادامــه علیرضــا عاجزی، مجــری برگزاری 
بیستمین نمایشــگاه بین المللی صنعت کشاورزی 
بــا موضــوع ادوات، ماشــین آلات کشــاورزی و 
مکانیزاســیون گفت: این نمایشگاه با برنامه ریزی ۵ 
ماهه تدارک دیده شده است و با رشد ۶۰ درصدی 
نسبت به سال قبل برگزار می شود. وی خاطرنشان 
کرد: اســتقبال و حضور تولیدکنندگان نشــان از 
رضایتمندی و هدف گذاری خوب اســت که حاصل 
شــده است. عاجزی بیان کرد: تعدادی از شرکت ها 
به عنوان نماینده کشــورهای خارجی در نمایشگاه 
حضور دارند و محصولات خارجی هم با هدف ایجاد 
رقابت بین تولیدکنندگان داخلی ایجاد شــود. وی 
افزود: به صورت ویژه هر روز نمایشــگاه 2 دوره در 
حوزه مکانیزاســیون و برنامه آموزشــی هر دوره با 

حضور 2۰۰ نفر در سالن ملاصدرا برگزار می شود.

دستیار رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس
 عنوان کرد:

بهره مندی از ایده های مردمی در تحقق شعار سال 
علیرضا شیخ، دستیار رئیس ســازمان جهاد کشاورزی استان فارس در 
طرح مردمی سازی، بهره مندی از ایده ها و نبوغ مردم را از الزامات اجرای 

این طرح در دولت سیزدهم عنوان کرد.
شــیخ بیان کرد: نقش مردم در تولید منحصر به سرمایه گذاری نیست، 
بلکــه باید از ظرفیت هــای علمی و ایده های خلاقانــه آنها نیز بهره مند 
شــویم. شناســایی ظرفیت های مردمی از مهم ترین وظایف دستیاران 
مردمی سازی در دولت سیزدهم است. بررسی وضعیت موجود در مناطق 
مختلف شهری و روستایی برای استفاده از ظرفیت های مردمی ضروری 

است . 
وی عــدم آگاهی برخــی مردم از قوانیــن اداری را از جمله چالش های 
تولیدکنندگان و ســرمایه گذاران دانســت و اظهار کرد: افزایش آگاهی 
مردم لازمه مشارکت آنها و تحقق شعار سال است. این مسئول، همکاری 
تمامی دستیاران مردمی سازی در دولت سیزدهم را در افزایش مشارکت 
مردم مؤثر دانســت و گفت: امیدواریم شناسایی وضعیت و ظرفیت های 
مناطق شــهری و روســتایی اســتان فارس کمک کند تا با مشــارکت 
حداکثری مردم جهش تولید محقق شــود و شاهد افزایش بهره وری در 

بخش کشاورزی باشیم.

معاونت طرح و توسعه شرکت برق منطقه ای فارس: 
عملیات اجرایی افزایش ظرفیت خط۶۶ کیلوولت 

۶08 سعدی-قرآن-ولیعصر)عج( آغاز شد
 مهدی توکلی، معاونت طرح و توســعه شرکت برق منطقه ای فارس از 
آغــاز عملیات اجرایی افزایش ظرفیت خط۶۶ کیلوولت ۶۰8 ســعدی-
قرآن-ولیعصر)عج( خبــر داد و گفت: عملیات اجرایی این خط به طول 
تقریبی ۷ کیلومتر در حال اجراســت. به گفته توکلــی، در این پروژه، 
علی صفری به عنوان مجری طرح خطــوط فوق توزیع، پیمان علینقی 
کارشــناس خطوط و مســئول پروژه، شــرکت فکور انــرژی به عنوان 
 مشــاور و شــرکت نقش بتن کوهســار در مقام پیمانکار پروژه مشغول 

به فعالیت هستند.

خسارت ۴8 هزار میلیارد ریالی سیل اردیبهشت 
 به بخش کشاورزی فارس

سمیه ســلیمی، رئیس اداره مدیریت بحران و کاهش مخاطرات بخش 
کشاورزی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس برآورد اولیه خسارت  به 
زیر بخش های کشاورزی این استان در اثر سیل اخیر را ۴8 هزار و 1۵۰ 
میلیارد ریال اعلام کرد. سلیمی با بیان اینکه این خسارت ناشی از سیل 
و تگرگ هفته دوم اردیبهشت ماه سال جاری است، بیان کرد: بیشترین 
خسارت به زیربخش زراعی و در سطح ۵۳ هزار و 1۶۶ هکتار وارد شده 
که برآورد اولیه آن مبلغ 28 هزار میلیارد ریال است. به گفته وی؛ مزارع 
کلزا، گندم، جو، ســبزی و صیفی جات از جمله محصولات خسارت دیده 
در این حادثه هستند. این مســئول، برآورد خسارت وارده به زیربخش 
باغبانــی را 18 هــزار و ۴۰۰ میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: ســطحی 
معــادل 1۵ هزار و ۵۰۰ هکتار از باغــات گل محمدی، مرکبات، انگور، 
بادام، گردو و سایر محصولات باغی در این حادثه دچار خسارت شده اند.
سلیمی تصریح کرد: در زیربخش دامی خسارت وارد شده به 18۰ رأس 
دام ســبک، هزار کندوی زنبور عسل، یک استخر پرورش ماهی، 1۶ تن 
علوفه و خوراک دام و ۳۰ باب جایگاه دام، در مجموع 21۷ میلیارد ریال 
برآورد شده است. وی با اشاره به زیرساخت های بخش کشاورزی استان 
فــارس بیان کــرد: 18۰ کیلومتر جاده بین مــزارع، ۶۰ کیلومتر کانال  
آبرسانی، 21 رشــته قنات، 2 طرح  تغذیه مصنوعی و ۳1 هزار مترمربع 
تاسیســات مزارع خســارت دیده اند که برآورد اولیه آن مبلغی معادل 
هزار و ۵۵۰ میلیارد ریال اســت. رئیــس اداره مدیریت بحران و کاهش 
مخاطرات بخش کشاورزی جهاد کشاورزی فارس، برآورد خسارت وارده 
به ایل راه های عشایری این استان در سطح 1۵۳ کیلومتر را 2۰ میلیارد 

ریال اعلام کرد.

سرنوشت سه نماینده فارس به جمعه پیش رو گره خورده است 

ترکیب منتخبان حوزه انتخابیه شیراز و زرقان تغییر می کند؟
رئیس ستاد انتخابات فارس بیان کرد:

یک میلیون و ۶۹۷هزار نفر واجد شرایط رأی دادن 

آب های سیاه و کشت های سبز!

توصیه شهردار منطقه 10 شیراز به شهروندان:

 برای جلوگیری از خسارت های احتمالی، از ساخت وساز 
غیرمجاز خودداری نمایید

 معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز مطرح کرد:

بازدارندگی بیشتر در تخلفات رانندگی با اصلاح نرخ جرائم
تی
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ره 
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مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس خبر داد:

آغاز بیستمین نمایشگاه بین المللی صنعت کشاورزی
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اروپا

والاستریتژورنال:
آمریکا برای دومین بار ارسال تسلیحات به اسرائیل را

 تعلیق کرد
فــارس- نشــریه آمریکایی وال اســتریت ژورنــال در گزارش 
روزگذشــته خود نوشت کارزار فشــرده علنی و خصوصی دولت 
بایدن برای جلوگیری از حمله اســرائیل به رفح، به ســخت ترین 
آزمون تا به امروز آن با نزدیکترین متحدش در غرب آســیا تبدیل شــده اســت. 
ساعاتی بعد از آن که بایدن روز دوشنبه به نتانیاهو درباره حمله تمام عیار به رفح 

هشدار داد، ارتش اسرائیل حملات در شرق رفح را آغاز کرد. 
الجزیره به نقل از وال اســتریت ژورنال گزارش داد این حمله نشــان دهنده شکاف 
گســترده بین بایدن و نتانیاهو در رابطه با اســتراتژی تضمین آزادی اسرا و پایان 

دادن به جنگ است.
طبق این گزارش، آمریکا فروش هزاران تسلیحات دقیق به اسرائیل را برای دستکم 
دومیــن بــار در ماه های اخیر در میانه اختلافات بر ســر حمله بــه رفح به تعویق 
انداخته اســت. یک شنبه آکسیوس در گزارشــی به نقل از دو منبع اسرائیلی اعلام 
کرد هفته گذشــته دولت جو بایدن مانع انتقال محموله های تســلیحاتی ساخت 

آمریکا به اسرائیل شد.
دولت آمریکا تحت فشــار بین المللی به شــدت نگران عملیات نظامی اسرائیل در 
منطقــه رفح اســت؛ جایی که نزدیک بــه ۱/۵ میلیون آواره فلســطینی  به آن به 
عنــوان آخرین مکان امن در غزه پناه برده اند. آمریکا، اروپا و ســازمان های حقوق 
 بشــری هشــدار می دهند که حمله به رفح به یک فاجعه انسانی تمام عیار تبدیل 

خواهد شد.

ایالات متحده

افزایش و تسریع تولید تسلیحات در دستورکار اتحادیه اروپا
تســنیم- به نقل از روزنامه تاگس ســایتونگ، اتحادیه اروپا 
می خواهد هم چنــان به تجهیز خود برای اوکراین ادامه دهد و 
روند تولید را هم چنین در این کشور مورد حمله در پیش گیرد. 
جوزف بورل، مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا، این خبر را 
روز دوشنبه در یک کنفرانس تسلیحاتی در بروکسل اعلام کرد.
دمیترو کولبا، وزیــر امور خارجه اوکراین هم در این کنفرانس 
خواســتار »اقتصاد جنگی« اروپا شد. کولبا در پیامی ویدئویی 
گفت: اگر می خواهیم صلح در اتحادیه اروپا حفظ شــود، باید 
به ســمت اقتصاد و صنعت جنگ حرکت کنیم. وی هم چنین 
خواستار ســرمایه گذاری بیشــتر در این زمینه شده و گفت: 
کشورهای اتحادیه اروپا یا باید دفاع از کشورش را تأمین مالی 

کنند یا خودشان تحویل دهند.
این اولین بار اســت که اتحادیه اروپا به خود اجازه می دهد از 
این طریق در تسلیح یک کشور ثالث غیر متحد مشارکت کند. 
هم چنین این اولین بار اســت که انجمن تســلیحاتی در اروپا 
برگزار می شود. اولین دو نمایشگاه اسلحه برای اوکراین در کی 
یف و واشنگتن برگزار شد. به گفته اتحادیه اروپا، نشست سوم 

در بروکســل با موفقیت کامل همراه بود: بیش از ۱40 شرکت 
تســلیحاتی از 2۵ کشــور اتحادیه اروپا برای تجهیز اوکراین 
به صورت نظامی به این نشســت آمدنــد. بورل توضیح داد: ما 
ظرفیــت صنعتی و پول داریم. اکنون بحث تولید ســلاح های 
»بیشــتر و سریع تر« است. البته اتحادیه اروپا تاکنون از اهداف 
خود برای تجهیز ســریع اوکراین فاصله زیادی گرفته اســت. 
این کشــور قول داده بود تا مارس یک میلیون گلوله توپخانه 
بــه اوکراین بدهد اما تا به حــال فقط نیمی از آن تحویل داده 
شد. به منظور افزایش تولید، کمیسیون اتحادیه اروپا استراتژی 
تســلیحاتی خود را در ماه مارس ارائه کرد و از بودجه اتحادیه 

اروپا برای این منظور پول رزرو کرد.
با این حال، ۱/۵ میلیارد یورو برنامه ریزی شــده تا سال 2027 
بعید است برای پوشش تقاضای عقب مانده کافی باشد. تیری 
برتون، کمیسر مســئول بازار داخلی اتحادیه اروپا روز دوشنبه 
آشــکارا به این مســئله اعتراف کرد. برتون گفت: ما می دانیم 
که این کافی نیســت. اما این روند شــروع شده است. به گفته 
وی اتحادیــه اروپا و اوکراین فصل جدیدی را در همکاری های 

تســلیحاتی باز کرده اند. او تأکید کرد که هدف این اســت که 
صنعت دفاعی اوکراین به بخشی جدایی ناپذیر از بخش دفاعی 

اروپا تبدیل شود.
تقاضای بسیار زیاد برای سلاح و مهمات هم اکنون باعث شده 
است که سازندگان بزرگ اسلحه مانند شرکت راین متال آلمان 
تولید خود را بیشــتر و بیشــتر بر روی اوکراین متمرکز کنند. 
این شــرکت مستقر در دوسلدورف به خود می بالد که در حال 
حاضر مهم ترین شــریک صنعت دفاعی این کشور در دفاع در 
برابرجنگ روسیه است. بر اساس اظهارات خود، راین متال قصد 
دارد امســال صدها هزار نارنجک را بــا بودجه اتحادیه اروپا به 

اوکراین تحویل دهد.
این روند ارتقا تسلیحات توسط رابرت هابک، وزیر اقتصاد فدرال 
آلمان پشتیبانی می شــود. هابک در پایان ماه آوریل در برلین 
توضیح داد که تمرکز کار او اکنون وزارت صنعت تســلیحات 
است. صداهای مشابهی از پاریس هم می آید. سباستین لکورنو، 
وزیر دفاع فرانسه اخیراً این صنعت را تهدید کرده است که در 

صورت عدم تولید سریع تر سلاح، مصادره خواهد شد.

این در حالی اســت که همین چند ســال پیش این ایده ها در 
اتحادیه اروپا غیرقابل تصور بود. از این گذشته، سیاست مداران 
اروپایی در بروکســل، برلین و پاریس مدت هاست که خود را 
بــا جایزه صلح نوبل که در ســال 20۱2 در اســلو به اتحادیه 
اروپا اعطا شد، آراسته اند. در سال 20۱9، در آغاز دوره ریاست 
کمیســیون اورزولا فون در لاین، تســلیح مجدد موضوعیت 
نداشت. اکنون این امر بر دستور کار اتحادیه اروپا مسلط است. 
منتقدان هم چنان به ماده 4۱ )2( معاهده اتحادیه اروپا اشــاره 
می کنند که »هزینه های ناشــی از اقدامات مرتبط با سیاست 
نظامی یا دفاعی« را از بودجه اتحادیه اروپا منع می کند. اما آنها 

دیگر به ندرت مورد توجه قرار می گیرند.

آسیای غربی

برزیل و ونزوئلا حمله رژیم صهیونیستی به رفح 
را محکوم کردند

مهر-دولت هــای برزیــل و ونزوئلا آغاز عملیــات نظامی رژیم 
صهیونیســتی در شــرق شــهر رفح در نوار غزه را محکوم کردند 
و از جامعه بین المللی، ســازمان ها و شــورای امنیت سازمان ملل 
خواستند بر بی تفاوتی نسبت به نقض حقوق بشر و اقدامات بشردوستانه غلبه کنند.
ارتش رژیم صهیونیستی پس از درخواست از ساکنان برای تخلیه، عملیات نظامی 

را در بخش های شرقی رفح آغاز کردند. 
جنبش فلســطینی حماس اعلام کرد که با مفاد توافق آتش بس غزه که از ســوی 
مصر و قطر پیشنهاد شده بود، موافقت کرده، اما بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم 
این آتش بس را غیرقابل قبول خواند. گفته می شــود هم اکنون بیش از یک میلیون 

فلسطینی در این شهر پناه گرفته اند.
وزارت خارجــه برزیل با انتشــار بیانیه ای اعلام کرد »دولــت برزیل آغاز عملیات 
نیروهای مســلح اسرائیل در شــهر رفح در نوار غزه را محکوم می کند. با این اقدام 
نظامی و بالابردن عمدی ســطح تنش ها در نوار غزه که هم اکنون بیشترین تراکم 
جمعیتی را دارد، اســرائیل علی رغم درخواست جامعه بین المللی از جمله نزدیک 
متحدانش، بار دیگر عدم پایبندی اش به اصول اولیه حقوق بشر و قوانین بین المللی 

را نشان می دهد.
ونزوئلا دیگر کشور آمریکای لاتین نیز اعلام کرد که »ونزوئلا قاطعانه بمباران شهر 
رفح در جنوب نوار غزه را از ســوی دولت صهیونیســتی اسرائیل محکوم می کند؛ 
دولتی که هم چنان به سیاســت توســعه طلبانه و جنایتکانه نظامند در این منطقه 
را ادامه می دهد؛ شــهری که هم اکنون جایگاه و محل اســکان ۱/4 میلیون به زور 

آواره شده فلسطینی است.

سازمانملل:
اسرائیل مانع از ورود ما به گذرگاه رفح شده است

ایســنا- ینس لایرکه، ســخنگوی دفتر هماهنگی امور بشردوستانه 
سازمان ملل در کنفرانس مطبوعاتی در ژنو اظهار کرد: ما در حال حاضر 
در گذرگاه رفح حضور نداریم چراکــه دفتر »کوگات« )دفتر هماهنگی 
امور کابینه اسرائیل در اراضی فلسطینی( به ما اجازه ورود به این منطقه 

را که گذرگاه اصلی کمک های بشردوستانه است، نداد.
به گزارش خبرگزاری رســمی فلسطین »وفا«، این مقام سازمان ملل در 
ادامــه گفت: حجم ذخایر ســوخت در نوار غزه تنها بــرای مدتی کافی 
اســت و طولانی شــدن مدت ممنوعیت انتقال سوخت به غزه، عملیات 

امدادرسانی انسانی را مختل می کند.
ارتش رژیم اشغالگر صهیونیستی بامداد روزگذشته وارد گذرگاه رفح شد 
و آن را به شکل کامل مسدود کرد که در نتیجه آن عبور و مرور مسافران 

و کمک رسانی ها به نوار غزه مختل شده است. 
خبرنــگار »وفا« هم گــزارش داد که خودروهای زرهی ارتش اشــغالگر 
همزمان با حملات شــدید توپخانه ای به ساختمان های گذرگاه رفح، به 
آن یورش آورده و آن را به شــکل کامل اشــغال کردند و مانع از عبور 
مســافران، به ویژه بیماران و زخمی ها و انتقال کمک های بشردوســتانه 
و نیز کمک های انباشــته شده برای ســاکنان مناطق شمالی و جنوبی 
 نــوار غزه شــدند؛ اقدامی که قحطــی و خطر جدی را بــرای بیماران 

ایجاد می کند.

رهبرجنبشحماس:
 تنها مخالف توافق آتش بس »نتانیاهو« است

تسنیم- موسی ابومرزوق، یکی از رهبران جنبش مقاومت اسلامی حماس 
در واکنش به اقدامات اخیر رژیم اســرائیل تأکید کرد که همه دنیا حتی 
 اسرائیلی ها با توافق آتش بس در غزه موافق هستند و تنها مخالف این توافق 

نتانیاهو است.
موســی ابومرزوق تصریح کرد که اگر نتانیاهو قصد حفظ جان اســرای 
اســرائیلی را دارد، باید طرح پیشــنهادی مصر و قطر برای آتش بس را 
بپذیرد. ابومرزوق گفت که ما با جدیت و مســئولیت پذیری وارد مذاکره 

شدیم و تا همینجا هم نرمش و انعطاف زیادی نشان دادیم.
وی هم چنین تصریح کرد که در رابطه با تعداد اسرایی هم که قرار است 

مبادله شوند، نرمش زیادی نشان دادیم.
یکی از رهبــران جنبش حماس در گفت وگو بــا الجزیره اعلام کرد که 
جنبش متبوعش موافقت خود را با طرح پیشــنهادی قطر و مصر برای 

آتش بس در غزه اعلام کرده است.
اســماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاســی حماس نیز تلفنی با شیخ محمد 
بن عبدالرحمن آل ثانی، نخســت وزیر قطر و عباس کامل، رئیس دستگاه 
اطلاعــات مصــر گفت وگو کرد و این دو مقام ارشــد عربی را در جریان 
موافقت جنبش حماس با طرح پیشــنهادی قطر و مصر برای آتش بس 
در غزه قرار داد. این درحالی اســت که صهیونیست ها که تلاش داشتند 
توپ را در زمین مقاومت بیندازند و مدعی بودند حماس مانع رسیدن به 
توافق می شــود، امروز عملیات نظامی وحشیانه ای را در رفح آغاز و ثابت 

کردند خودشان هستند که توافق را نمی خواهند.

نخستوزیرارمنستان:
اگر روند تحدید مرزی با آذربایجان تعلیق شود، 

جنگ آغاز می شود

باشــگاهخبرنگاران-نیکول پاشــینیان، نخســت وزیر ارمنستان به 
خبرنگاران گفت: »بیایید این وضعیــت را فرض کنیم. اگر روند تحدید 
مرزی بین ارمنســتان و جمهوری آذربایجان تعلیق شــود، جنگی آغاز 

خواهد شد.«
نخســت وزیر ارمنســتان همچنین گفت که لازم است استراتژی امنیت 

ملی این کشور بررسی شود.
وی خاطرنشان کرد: »فرآیند های جاری ما را متقاعد کرده که استراتژی 
توسعه ارمنســتان نیاز به بازنگری دارد. از این منظر، من فکر می کنم و 
بدیهی اســت که اســتراتژی امنیت ملی باید بازنگری شود و روند این 
بازنگری در ســطح کاری باید مورد بازنگری قرار گیرد که این مسئله از 

قبل شروع شده است.«
پاشــینیان همچنین افزود، اگر درخواســت مقام ها نادیده گرفته شود، 
ممکن است ارمنســتان کانال های تلویزیونی روسیه را قطع کند. روابط 
ارمنستان و روسیه هم بعد از مناقشه قره باغ که در آن مسکو طرف باکو 

را گرفت، تیره و تار شد.

واکنش آمریکا به سفر رئیس اقلیم کردستان به ایران
ایسنا- متیو میلر، ســخنگوی وزارت امور خارجه 
آمریکا در پاســخ به این که چه نظری درباره سفر 
نیچــروان بارزانی، رئیس اقلیم کردســتان به ایران 
دارد، گفت: ما مدام تشویق به تنش زدایی کرده ایم 

اما نظری درباره این سفر به خصوص نداریم.
میلر در یک نشست خبری که مشروح آن در وبگاه 
وزارت امور خارجه آمریکا منتشــر شــده است، در 
پاســخ به این که آیا سفر بارزانی تأثیری روی ثبات 
عراق خواهد داشــت و بــه آن کمکی خواهد کرد، 
گفت: نمی خواهم درباره این گفت وگوی به خصوص 
اظهار نظر کنم اما ما مسلما، همیشه تشویق به انجام 
شــدن گفت وگوهایی کرده ایم که به تنش زدایی و 

ثبات بیشتر در منطقه، از جمله در قبال ایران می انجامد.
بارزانی، روز گذشته، در سفر به ایران با مقام معظم رهبری 

و وزیر امور خارجه ایران دیدار کرد.
رئیس اقلیم کردســتان در این ســفر با اشاره به این که 
جمهوری اسلامی ایران در تمامی تحولات تاریخی و مهم 

در کنار اقلیم کردستان و عراق بوده است، نقش جمهوری 
اسلامی ایران در روند تحولات عراق را تاریخی، سازنده و 

ماندگار دانست.
او با تجلیل از نقش ســردار ســلیمانی در تقویت امنیت 
منطقه افزود: از آنجایی که از نظر ما امنیت ایران امنیت 
عراق و اقلیم کردســتان اســت، خاک اقلیم هرگز نقطه 

تهدیدی علیه جمهوری اسلامی ایران نخواهد بود.
میلر در ادامه نشست خبری خود در پاسخ به سؤالی 
درباره پیام منتشرشده حسین امیرعبداللهیان، وزیر 
امور خارجه ایران در شــبکه اجتماعی ایکس درباره 
آتش بس غزه و این کــه ارزیابی او از نقش ایران در 
پایان دادن به جنگ غزه چیســت، ادعاهایی را علیه 
ایــران مطرح کرده و گفت: هیچ نقشــی از ایران در 
پایان دادن به جنگ غزه نمی بینم. شــما شاهد آن 
بوده ایــد که ایران از همــان اول، یکی از بزرگ ترین 
محرکان این درگیری بوده اســت، از جمله، تأمین 
مالی حمــاس، حمایت از حمــاس و تأمین مالی و 
حمایت از حزب ا... و دیگر گروه هایی که آشــکارا، به 
ایجاد بی ثباتــی کمک کرده اند، نه فقط راجع به حملات 
علیه اسرائیل، بلکه در زمینه نیروهای نیابتی شان، از جمله 
حوثی ها )انصارا... یمن( و حملاتشــان علیه کشتی رانی 
بین المللی و ثبات زدایی در منطقه. بنابراین، شاهد نقش 

سازنده ای از ایران نیستم.

ایرنا- یاسر الحوری، دبیر شــورای عالی سیاسی یمن 
گفت: در مرحله چهارم عملیات نیروهای مســلح یمن، 
رژیم صهیونیســتی و حامیان آن، با ضربات محکم تر و 

دردناک تری رو به رو خواهند شد.
یاســر الحوری افزود: گسترش و شــدت عملیات ها در 
مرحله چهارم به حماقت رژیم صهیونیســتی و حامیان 
آن بســتگی دارد؛ حماقتی که بــه نابودی این رژیم آن 

منجر خواهد شد.
وی اضافه کرد: نیروهای مســلح یمــن در هر مرحله از 
عملیات، براســاس ویژگی ها و الزامــات و تحولات آن 
مرحله، شــدت، وسعت، جغرافیا، نوع برخورد و عملیات 

نظامی را انتخاب می کنند.
الحــوری ادامه داد: از ابتدای تجاوز رژیم صهیونیســتی 
به نوار غزه در هفتم اکتبر202۳، نیروهای مســلح یمن 
عملیات خود را از نظر کمی و کیفی گسترش داده و به 
مرحله ای رسانده اند که این رژیم و حامیانش، تصور آن را 
نمی کردند و این تحول در آینده نیز ادامه خواهد داشت. 
وی تصریــح کرد: در مرحله چهــارم عملیات، نیروهای 

مســلح یمن، بــرای عملیات ضد صهیونیســتی خود، 
محدودیت جغرافیایی قائل نیستند و هرجا دستشان به 

این اهداف برسد، به آن حمله می کنند.
دبیر شــورای عالی سیاســی یمن اضافه کــرد: مرحله 
چهارم عملیات نیروهای مسلح در راستای وظیفه دینی 
و انســانی یمن نسبت به ملت فلسطین و در واکنش به 
جنایت های روزانه اشــغالگران صهیونیست در سرزمین 

فلسطین انجام می شود.
  تا توقف جنایات رژیم اســرائیل، به عملیات خود 

ادامه می دهیم
الحوری اظهار داشت: باتوجه به اینکه رژیم صهیونیستی 
و حامیانــش تاکنون تمام تلاش ها برای دســتیابی به 
آتش بس و توقف جنایت ها و لغو محاصره نوار غزه را با 
شکست رو به رو کرده اند، ملت یمن وظیفه خود می داند 

که تا توقف این جنایت ها، به عملیات خود ادامه دهد.
وی با بیان اینکه همه اقشــار یمن بــر ضرورت دفاع از 
ملت فلســطین اتفاق نظــر دارند، افــزود: این حمایت 
منطبــق با اصــول و ارزش های یمــن در کنار رهبری 
حکیمانه »سید عبدالملک الحوثی«، مهم ترین انگیزه و 
پشتیبان نیروهای مسلح یمن در عملیات های علیه رژیم 

صهیونیستی و حامیان آن است.
به گفته الحوری، در یمن هیچ اراده سیاسی جدا از اراده 

ملی در مورد دفاع از ملت فلسطین وجود ندارد.

دبیر شورای عالی سیاسی یمن افزود: در تجاوز و جنایت 
رژیم صهیونیســتی علیه نوار غزه و کرانه باختری که با 
حمایت تمام عیار آمریکا و غرب در حال انجام اســت، 
بســیاری از کشــورها و حکومت های عربی و اســلامی 
 رســوا شدند و مهر این ننگ همیشــه بر پیشانی آن ها 

خواهد ماند.
وی با بیان اینکه برقراری ارتباط و عادی ســازی روابط 
با رژیم صهیونیســتی و ادعای نگرانــی و دفاع از ملت 
فلســطین در تناقض کامل اســت، گفــت: اگر چنین 
حکومت هایی در آینده با خشم ملت های خود نیز مواجه 
نشوند، منفور امت های اسلامی و عربی خواهند بود و از 
مسیر ارتباط با رژیم صهیونیستی و حامیان آن، توفیقی 

کسب نخواهند کرد.
  ملت یمن هزینه های دفاع از فلسطین را به جان 

می خرد
دبیر شورای عالی سیاسی یمن گفت: ملت و رهبران یمن 
حجم و میزان دشمنی آمریکا، انگلیس و صهیونیست ها 
را به خوبی درک می کنند و می دانند که ممکن اســت 
به خاطر مواضع و عملیات خود با آسیب های اقتصادی، 
سیاســی و نظامی رو به رو شــود و یا نســبت به ایجاد 
اختلافات و فتنه های داخلــی در یمن اقدام کنند، ولی 
این موضوع عامل تضعیف موضع سیاسی و نظامی یمن 

در حمایت از فلسطین نمی شود.

اخبار کوتاه جهان

دبیرشورایعالیسیاسییمن:

دشمن صهیونیست سیلی دردناک تری خواهد خورد
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ادارهثبتالمثنیســندمالکیتراطبقمقرراتصادروبه

متقاضیتسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1403/02/19

۷۶۵/ م الف  
شاپور زارع شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه ۴

آگهی تحدید حدود اختصاصی 
چونآگهیوعملیاتتحدیدیششدانگیکقطعهزمینمحصور
بهمساحت283/89مترمربعپلاک2091/163واقعدرقطعهیک
بخش2۵فارسشهرســتانلامرد-محلهحسینآباد-کوچه
شماره13ملکیآقایمحمدامیریفرزندعلیبرحسبتقاضای
مالککهدرخواستانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصینموده
وقتتحدیدحدودشــنبه1403/03/19تعیینوعملیاتتحدید
ازساعت8صبحدرمحلشروعوبهعملخواهدآمد.بهوسیله
اینآگهیازمتقاضیمزبوروکلیهصاحباناملاکمجاوربرطبق
مــاده14قانونثبتدعوتمیگرددکــهدروقتمقرردرمحل
وقوعملکحضوربهمرسانندواخواهیمجاوریننسبتبهحدود

وحقوقارتفاقیبهاســتنادماده20قانونثبتازتاریختنظیم
صورتمجلستحدیدتاسیروزپذیرفتهخواهدشدکهبایستی
کتبابهادارهثبتمحلتسلیمورسیدعرضحالدریافتنمائید
ضمنامعترضازتاریختسلیماعتراضبهادارهثبتیکماهفرصت
خواهدداشتکهدادخواســتخودرابهدادگاهصالحهتقدیمو
گواهیتقدیمدادخواسترااخذوبهادارهثبتارائهنمایددرغیر

اینصورتسندمالکیتبرابرمقرراتصادرخواهدشد.
تاریخانتشار:1403/02/19

۴۷۱۶/ م الف- منصور کشوری  
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

از طرف اسماعیل نوذری

چاپ آگهي تجدید مناقصه عمومي شماره  1402/127
) یك مرحله اي (

مناقصهگـزار:شرکتگازاستانفارس
موضوعمناقصه:نگهداشتوتعمیراتسامانهدیسپچینگ

شــرحمختصرکارومحلاجرايپروژه:نگهداشــتوتعمیراتدورهایسامانه
دیسپچینگشرکتگازاستانفارس

2-مبلغونوعتضمینشرکتدرمناقصه:
مبلــــغتضمیـــنحداقلبهمبلغ-/1/390/000/000ریالمي باشدکهباید

توسطپیشنهاددهندهبهیکيازصورتهايذیلاقدامگردد.
الف(ضمانتنامهبانکيویاضمانتنامههایصادرهازسویموسساتاعتباریغیر
بانکیدارایمجوزازبانکمرکزیجمهوریاســلامیایرانکهتاسهماهازتاریخ

تسلیمپیشنهادمعتبرباشد.
ب(واریزوجهبهشمارهحسابشبا)IR710100004101133430232891(بااخذ

تأییدیهبررویفیشواریزیازخزانهامورمالیشرکتگازاستانفارس
3-زمانفروشاسنادمناقصهوارزیابی:ازتاریخ1403/02/23لغایت1403/02/27

)ازطریقسامانهتدارکاتالکترونیکدولت،حداکثرتاساعت19:00(
4-مهلتومحلتحویلپیشنهادات:حداکثرتاساعت13:00روزدوشنبهمورخ
1403/03/07دبیرخانهواحدحراستشرکتگازاستانفارسوسامانهتدارکات

الکترونیکدولت
توجه:طبقشــیوهنامهشــماره311۵78-28/1مــورخ93/7/۵وزارتنفت،
مناقصهگرانميتوانندپیشنهادمالیاصلاحیخودرافقطیکباردرسامانهستاد،
تاقبلازشــروعگشایشپاکت هابهصورتدیجیتالیدرسامانهستادبارگذاری

وتأییدنمایند.
۵-مدتاعتبارپیشنهادها:سهماهازآخرینموعدتسلیمپیشنهادهاواینمدت

حداکثربرايیکبارقابلتمدیدميباشد.
6-تاریخ،ساعتومحلگشایشپاکات:روزشنبهمورخ1403/03/12ساعت08:00
ساختمانمرکزيشرکتگازاستانفارس-بلواراستقلال–نبشخیابانباغحوض

–سالنوصال
7-شرایطمناقصهگر

•داشتنرتبهصنعترشتهاتوماسیونصنعتییـــانیرو
رشتهپست هاوانتقالوتوزیعیـــارشتهتأسیساتو

تجهیزاتازسازمانبرنامهوبودجهکشور
•داشتنگواهیصلاحیتایمنیازادارهکار

•داشتنظرفیتآزادمعادلحداقلبرآوردپروژه-/27/602/070/۵49ریال(
•داشــتنتجهیزاتلازم،تخصــصوتوانایيفنيوماليانجــامکارمطابقبا

استانداردهايشرکتمليگازایران
•ارائهآخرینصورتهایمالیحسابرســیشدهدرزمانانعقادقراردادبراساس

بخشنامه63268وزارتاقتصادودارایی.
8-اقداماتلازمجهتخریداسنادمناقصه:

1-8-ثبتنامدرســامانهتدارکاتالکترونیکدولتبهآدرسsetadiran.irو
دریافتتوکن

2-8-انجامواریزيبهمبلغ-/400،000ریالبهحسابشماره400113340402۵447
بانکمرکزیجمهوریاسلامیایران،

شناســهواریــز)3061334۵8292740838300000000۵01(وشــمارهشــبا
IR03010000400113340402۵447ازطریقسامانهتدارکاتالکترونیکدولت.
شرکتهايواجدشــرایطدربند7جهتخریداسنادميتوانندبهسایتسامانه
تدارکاتالکترونیکدولتبهآدرسsetadiran.irمراجعهنمایند.پشــنهادات
مناقصهگرانيکهحداقلامتیازقابلقبولرادرارزیابيکیفيکسبنمودهانددر
زمانذکرشدهمفتوحخواهدشد)حداقلدومناقصهگر(.اطلاعاتدرجآگهيدر
وبسایتشرکتگازاستانفارسبهآدرسwww.nigc-fars.irوپایگاهملي
اطلاعرسانيمناقصاتبهآدرسhttp://iets.mporg.irقابلدسترسيميباشد.
شــمارهفکس:38209000-38304074-071روابطعموميشرکتگازاستان

فارس-شمارهتماسشرکتگازاستانفارس071-38209443-9
تاریخدرجآگهينوبتاول:1403/02/18تاریخدرجآگهينوبتدوم:1403/02/19

شناسهآگهی:1710176

1-/م الف - روابط عمومي شرکت گاز استان فارس

نوبت دوم
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چــونآگهیوعملیاتتحدیدیششــدانگیکبــابخانهبه
مســاحت231/72مترمربعپلاک343/127واقعدرقطعهیک
بخش2۵فارسشهرســتانلامرد-محلــهدهنوهیکلیملکی
خانمسیدهربابهاشــمیفرزندسیدعلیاکبربرحسبتقاضای
مالککهدرخواستانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصینموده
وقتتحدیدحدودشنبه1403/03/19تعیینوعملیاتتحدیداز
ساعت8صبحدرمحلشــروعوبهعملخواهدآمد.بهوسیله
ایــنآگهیازمتقاضیمزبوروکلیهصاحباناملاکمجاوربرطبق
ماده14قانونثبتدعوتمیگرددکهدروقتمقرردرمحلوقوع
ملکحضوربهمرسانندواخواهیمجاوریننسبتبهحدودوحقوق
ارتفاقیبهاستنادماده20قانونثبتازتاریختنظیمصورتمجلس
تحدیدتاسیروزپذیرفتهخواهدشدکهبایستیکتبابهادارهثبت
محلتسلیمورســیدعرضحالدریافتنمائیدضمنامعترضاز
تاریختســلیماعتراضبهادارهثبتیکماهفرصتخواهدداشت
کهدادخواســتخودرابهدادگاهصالحــهتقدیموگواهیتقدیم
دادخواسترااخذوبهادارهثبتارائهنمایددرغیراینصورتسند

مالکیتبرابرمقرراتصادرخواهدشد.
تاریخانتشار:1403/02/19

۴۶۸۷ / م الف - منصور کشوری  
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

از طرف اسماعیل نوذری

آگهی تحدید حدود اختصاصی 
چونآگهیوعملیاتتحدیدیششدانگیکبابخانهبهمساحت
360/66مترمربعپــلاک283/131واقعدرقطعهیکبخش2۵
فارسشهرستانلامردمحلهدهنوهیکلی-خیابانکارگر-کوچه
۵شهداءملکیخانمصدیقهغلامیفرزندحبیببرحسبتقاضای
مالککهدرخواستانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصینموده
وقتتحدیدحدودشنبه1403/03/19تعیینوعملیاتتحدیداز
ساعت8صبحدرمحلشــروعوبهعملخواهدآمد.بهوسیله
ایــنآگهیازمتقاضیمزبوروکلیهصاحباناملاکمجاوربرطبق
ماده14قانونثبتدعوتمیگرددکهدروقتمقرردرمحلوقوع
ملکحضوربهمرسانندواخواهیمجاوریننسبتبهحدودوحقوق
ارتفاقیبهاستنادماده20قانونثبتازتاریختنظیمصورتمجلس
تحدیدتاسیروزپذیرفتهخواهدشدکهبایستیکتبابهادارهثبت
محلتسلیمورســیدعرضحالدریافتنمائیدضمنامعترضاز
تاریختســلیماعتراضبهادارهثبتیکماهفرصتخواهدداشت
کهدادخواســتخودرابهدادگاهصالحــهتقدیموگواهیتقدیم
دادخواسترااخذوبهادارهثبتارائهنمایددرغیراینصورتسند

مالکیتبرابرمقرراتصادرخواهدشد.
تاریخانتشار:1403/02/19

۴۷۰۶ / م الف 
منصور کشوری  

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد
از طرف اسماعیل نوذری

آمریکای جنوبی



5 سال سی ام  شماره 6274 اقتصادچهارشنبه 1403/02/19       

آگهی ثبتی و دادگستری

تجارت

کشاورزی

تجارت

کشاورزی

ایرانبه9کشورمنطقهتخممرغصادرمیکند
فارس- ایران 300 هزار تن تخم مرغ مازاد تولید کنندگان را به 9 کشــور منطقه 

از جمله روسیه صادر می کند.
حمید کاشانی، رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغ گفت که اولین محموله تخم مرغ 
به روســیه  تا 10 روز آینده ارسال می شــود. به گفته این مسئول، ظرفیت تولید 
تخم مرغ کشور 300 هزار تن افزایش یافته است که صادرات این میزان تخم مرغ، 

300 میلیون دلار ارزآوری خواهد داشت.
مدیرعامل اتحادیه مرکزی مرغداران میهن اظهار داشت: در سال جاری 13۵ هزار 
تن محصول تخم مرغ به ارزش 1۷0 میلیون دلار به کشــور های هدف صادر شده 
است. به گفته مسئولان اتحادیه تخم مرغ، در نیمه نخست امسال قیمت تخم مرغ 
کمتر از نرخ مصوب و کیلویی 44 هزارتومان درب مرغداری به فروش رفته است.

 تخم مرغ ایران به کشــور های حوزه خلیح فارس، بحریــن، امارات، کویت، قطر، 
عراق، افغانستان، ترکمنستان و پاکستان صادر می شود و روسیه هم قرار است به 
این کشورها اضافه شود. مسئولان اتحادیه تخم مرغ می گویند که قیمت تخم مرغ 
1۵ هزار تومان زیر نرخ مصوب اســت و تولید کنندگان در 4۵ روز گذشــته 4/۵ 
میلیارد تومان ضرر کرده اند. قیمت هر شــانه تخم مرغ 30 تایی در بازار 90 هزار 
تومان به فروش می رود و در روزهای گذشــته با خبر صادرات تخم مرغ 10 هزار 

تومان افزایش یافته است.

 
کاهشتورمنقطهایبه۳۴درصددرفروردین۱۴۰۳

تســنیم- بانک مرکزی قبلًا اعلام کرده بود؛ تورم نقطه به نقطه شاخص بهای 
کالاها و خدمات مصرفی در فروردین ســال 1403 نسبت به فرودین سال 1402 
به میزان 2۷/۷ درصد کاهش پیدا نموده و به سطح کمتر از میانه کانال 30 درصد 
رسیده است. تازه ترین اطلاعات دریافتی نیز بیانگر آن است که نرخ تورم نقطه به 
نقطه شــاخص بهای کالاها و خدمات مصرفی در فروردین ماه سال جاری حدود 
34 درصد محاســبه شده است درحالی که این نرخ در شهریور 1400 معادل ۵3 
درصد بوده است. تورم نقطه به نقطه شاخص بهای تولیدکننده نیز از ۷0/9 درصد 
شهریور 1400 به 23/8 درصد در فروردین 1403 رسیده است؛ ضمن اینکه تورم 
دوازده ماهه شاخص بهای تولیدکننده نیز از 82/6 درصد شهریور 1400 به 31/2 

درصد در فروردین ماه سال جاری کاهش یافته است.
البته طبــق تازه ترین آمار اعلامی از ســوی رئیس کل بانک مرکزی، نرخ رشــد 
نقدینگی که تا پایان اســفند ســال گذشــته به 24 درصد کاهش یافته بود، در 
فروردین به 23 درصد رســیده است؛ رشــد پایه پولی نیز طبق تازه ترین گزارش 
بانک مرکزی که ســاعتی قبل منتشر شد در اسفند 1402 با 16/9 واحد درصد 

کاهش، به 28/1 درصد رسیده است.
ضمن اینکه نرخ رشــد پول نیز که سال گذشــته 33 درصد بود، تا 16 فروردین 
امســال به 16 درصد کاهش یافته است. رشــد پول معیار مهمی برای انتظارات 

تورمی است و کاهش نرخ رشد آن نشانگر کاهش انتظارات تورمی است.
گفتنی اســت ضریب فزاینده نقدینگی نیز در پایان اســفند ماه 1402 نسبت به 
پایان اســفندماه 1401، معادل 2/9 درصد کاهش یافته و به رقم ۷/112 رسیده 
اســت. بانک مرکزی معتقد است در مجموع کاهش رشد نقدینگی، کاهش رشد 
پایه پولی، کاهش رشــد پول و نیز تنــزل ضریب فزاینده نقدینگی همگی دلالت 
بر اثربخشی سیاســت های پولی بانک مرکزی مبتنی بر استفاده ترکیبی از کلیه 
ابزارهای سیاســت های پولی دارد که این موضوع نه تنها در ســال گذشــته بلکه 
به صورت مؤثرتری می تواند تأثیر منجــر به تداوم پایدار روند نزولی نرخ تورم در 

دوره های زمانی آتی داشته باشد.

سندتوسعههمکاریایرانوعراقامضاءشد
 فارس- احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد پس از امضای ســند پایانی کمیسیون 
مشــترک ایران و عراق گفت: ســند رفع مشــکلات و پیشــبرد عملیات اجرایی 

کمیسیون مشترک ایران و عراق به امضای طرفین رسید.
 وزیر اقتصاد تأکید کرد: سند پایانی کمیسیون مشترک که امروز بین من و وزیر 
تجارت جمهوری عراق امضاء شــد، دســتور کار رفع مشکلات اجرایی و پیشبرد 
عملیات اجرایی طرح های کمیســیون های مشــترک ایران و عراق را با جزئیات 
در دل خود جمع کرده اســت. وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار کرد: ششمین 
اجلاس کمیسیون های مشترک اقتصادی ایران و عراق با تلاش بسیار تنگاتنگ و 
نزدیک و همکاری بســیار زیادی که بین هیئت های دو کشور وجود داشت، امروز 
در تهران به پایان رســید. وی افزود: گام عملیاتی و اجرایی بسیار مهمی برای به 
ســرانجام رساندن توافقات در دوره های قبل اجلاس همکاری های مشترک امروز 
برداشــته شد و انشاا... در جریان ســفر آتی مقامات عالی دو کشور دستاوردهای 
اقتصادی محسوس و مشخصی را آغاز کنیم و به بهره برداری برسانیم. وزیر اقتصاد 
بیان کرد: ما در شــش کمیته توافقات بســیار مشــخص و حوزه های معینی را 
با همتایان عراقی به ســرانجام رســاندیم، یکی کمیته تجاری صنعتی کشاورزی 
و حوزه اســتاندارد بود که دو طرف به جمع بندی مشــترک رســیدند.وی افزود: 
همچنین کمیته مناطق آزاد و شــهرک های صنعتی مشــترک دو کشور به دلیل 

اهمیت خاص این موضوع به توافق مشترکی در اجرائیات رسیدند.
خاندوزی ادامه داد: همچنین کمیته انرژی شامل حوزه نفت گاز برق و پالایشگاه 
و نیز کمیته مالی بانکی سرمایه گذاری و بیمه و نیز کمیته حمل و نقل و گمرک 
در حوزه تشریفات تجاری و گمرکی دو کشور به جمع بندی رسید و در نهایت در 
کمیته حوزه کنســولی، علمی، آموزشی، گردشگری، بهداشت و ورزش تفاهماتی 
انجام شــد. وی خاطرنشان کرد: سند پایانی کمیســیون مشترک که امروز بین 
بنده و وزیر تجارت جمهوری عراق امضاء شــد دستور کار رفع مشکلات اجرایی 
و پیشــبرد عملیات اجرایی طرح های کمیســیون های مشترک ایران و عراق را با 
 جزئیــات در دل خود جمع کرده اســت .خاندوزی گفــت: امیدواریم که بتوانیم 
هدف گــذاری که برای کمک به اولاً حوزه نقل و انتقال ســریع تر کالا و خدمات 
مســافرین و ترانزیت شرق و غرب و همچنین در حوزه کمک به شرکت های فنی 
و مهندســی و همچنین شروع به کار شهرک صنعتی مشترک به عنوان موضوعی 
که مورد تأکید رئیس جمهور و نخســت وزیر عراق قرار گرفته است را دنبال کنیم 

و ان شاا... این اقدامات را در آینده نزدیک شاهد باشیم.

ایرانوفائودرزمینهتولیدزعفرانپروژهجدید
امضاءکردند

باشــگاه خبرنگاران-  سازمان فائو در جمهوری اســلامی ایران و وزارت جهاد 
کشــاورزی پروژه ای را با هدف اطمینان از اصالــت غذا و مدیریت زنجیره تأمین 
مواد غذایی امضاء کردند. ســازمان خواربار و کشاورزی سازمان ملل متحد )فائو( 
در جمهوری اســلامی ایران و وزارت جهاد کشاورزی پروژه ای را با هدف اطمینان 
از اصالــت غذا و مدیریت زنجیــره تأمین مواد غذایی امضــاء کردند. این پروژه 
بــا عنوان »کنترل اصالــت غذایی و مدیریت زنجیره تأمین غذا برای دســتیابی 
موفقیت آمیــز به اهداف توســعه پایــدار« مطابق با چارچوب همکاری توســعه 
 پایدار ســازمان ملــل متحد، اهداف توســعه پایدار و چارچوب برنامه کشــوری 
فائو اســت.  این طرح دو ســاله بخشــی از برنامه همکاری فنی فائو است که در 
دسامبر 202۵ میلادی به پایان می رسد. این پروژه تحت نظارت معاونت باغبانی 
وزارت جهاد کشاورزی، تقویت زنجیره تأمین شفاف و قابل اعتماد زعفران، تضمین 
امنیت و ایمنی مواد غذایی و تغذیه برای مصرف کنندگان را هدف قرار داده است 
و به دنبال پاســخگویی به چالش های ناشــی از جهانی شدن عرضه مواد غذایی و 
پیچیدگی های تجارت مدرن، به ویژه در صنعت زعفران است؛ حوزه ای که ایران با 
تولید تقریباً 90 درصد محصول در جهان جایگاه برتری دارد. همچنین از تأثیرات 
این طرح می توان به تضمین دسترســی مصرف کننــدگان به محصولات زعفران 
ایمن و اصیــل از طریق افزایش ظرفیت برای مکانیســم های اجرایی مؤثر برای 
آزمایش کیفیت مواد غذایی اشــاره کرد. این پــروژه گامی مهم در جهت افزایش 
شــفافیت و قابلیت ردیابی در صنعت زعفران است که در نهایت به امنیت غذایی 
و دستیابی به اهداف توسعه پایدار کمک می کند. این پروژه نمونه ای از تعهد فائو 
برای تقویت سیستم های کشاورزی و غذایی پایدار است که با دستور کار جهانی 
برای دستیابی به اهداف توسعه پایدار همسو می شود. فائو با همکاری با همتایان 
ملی و بهره گیری از تخصص، قصد دارد توانمندی کشــورهایی مانند ایران را در 

تاب آوری و پایداری بخش های کشاورزی ارتقاء بدهد.

ایســنا- ســعید غفوری، معاون وزیــر راه و 
شهرســازی گفت: بر اســاس قانــون مالیات 
خانه های خالی تاکنــون بالغ بر 30 هزار واحد 
مســکونی بدون ســکنه در شــهرهای جدید 
شناسایی شــده و به مالکان آنها جهت تعیین 

تکلیف و معرفی ساکن اخطار داده شده است.
ســعید غفوری درباره روند شناسایی خانه های 
خالی در شهرهای جدید و ارائه آمار این واحدها 
به سازمان امور مالیاتی برای اخذ مالیات گفت: 
با تأکید وزیر راه و شهرسازی، شهرهای جدید با 
قوت جهت عرضه واحدهای مسکونی خالی وارد 
عمل شدند تا بتوان قیمت ها را دربازار مسکن 

 تعدیل  کرد.
وی افزود: با احتکار مسکن برخورد می کنیم و 
بر اساس قانون، خانه های خالی به سازمان امور 

مالیاتی برای اخذ مالیات معرفی خواهند شد.
مدیرعامل شــرکت عمران شــهرهای جدید 
درباره آخریــن وضعیت شناســایی خانه های 
خالی در شــهرهای جدید گفــت: تاکنون بالغ 
بر 30 هزار واحد مســکونی خالی در شهرهای 
جدید شناســایی شده است که به تمام مالکان 
آنها جهت تعیین تکلیف و معرفی ساکن، اخطار 
داده شــده اســت. محتکران بدانند شهرهای 

جدید دیگر بهشت آنها نخواهد بود.
غفوری تأکید کــرد: تعــدادی از مالکان وارد 
ســامانه ملی املاک و اسکان شده و نسبت به 
تکمیل، تأیید و یــا تصحیح اطلاعات مالکیت 
خود و همچنین ســاکنان واحدهای شان اقدام 
کرده اند و برخی دیگر هیچ اقدامی انجام ندادند 
که پس از پالایش مجدد با داده های دستگاه ها، 

طی دو هفته آینده نهایی شده و توسط وزارت 
راه و شهرسازی به سازمان امور مالیاتی معرفی 
می شــوند. وی با توصیه به دارندگان واحدهای 
خالی در شــهرهای جدید بــه منظور تعیین 
تکلیف هرچه سریعتر واحدهای خالی و عرضه 
آنها به بازار مسکن گفت: عرضه این واحدها به 
بازار می تواند قیمت مسکن و اجاره بها را تعدیل 
کند. همچنین مالکان مشمول مالیات نخواهند 
شد. اگر این واحدها برای سال بعد خالی بماند 
میزان مالیاتی که از این واحدها اخذ خواهد شد 

به دو برابر می رسد.
غفــوری به مالــکان و ســاکنان شــهرهای 
جدید توصیه کرد: هر چه ســریع تر نسبت به 
 خوداظهاری در ســامانه ملی املاک و اسکان 

به نشانی amlak.mrud.ir اقدام کنند.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

شهرهایجدیددیگربهشتمحتکراننخواهدبود

شرکت بازرگانی دولتی ایران ضمن تکذیب توزیع 44 هزار تن روغن مسموم:

یکقطرهروغنخوراکیبدونمجوزسازمانغذاوداروواردکشورنمیشود

جریمهبهکارگیریاتباعغیرمجاز1/2میلیونتوماندرروزشد

مشاور وزیر راه و شهرسازی:

ابزارهایقانونیبرخوردبااخلالگرانبازارمسکنتدوینشد

خودکفاییبرنجطیبرنامه۵ سالهدستیافتنیاست

ایرنا- شرکت بازرگانی دولتی ایران با تکذیب توزیع 44 
هزار تن روغن مســموم در بازار، اعــلام کرد: یک قطره 
روغن خوراکی بدون مجوز سازمان غذا و دارو وارد کشور 
نمی شود. شــرکت بازرگانی دولتی ایران در مورد فرآیند 
توزیع روغن خوراکی در بازار اعلام کرد: صدور گواهی های 
تأیید ســلامت مــواد غذایی از مراجــع مربوطه از جمله 
سازمان  ملی استاندارد ایران و سازمان غذا و دارو، پیش نیاز 
توزیع اقلام خوراکی در بازار اســت و روغن خام فقط در 
صورتی  که ســلامت و اصالت آن به تأیید ســازمان های 
مذکور رسیده باشد، امکان ترخیص از گمرک و عرضه در 

مجاری توزیع و مبادی مصرف را داراست.
این شــرکت در مورد خبری مبنی بر »توزیع 4۷ هزار تن 
روغن مایع مسموم و تاریخ گذشته در این دولت« و نکات 

مندرج در خبر مذکور، نکاتی را به شرح زیر اعلام کرد.
1- تاریخ ثبت ســفارش و ورود روغن مورد ادعا، مربوط 
به دولت قبل در ســال های 1399 و 1400 بوده و به طور 

مشخص در اسفندماه 1399 خریداری و در تیرماه 1400 
وارد کشور شده و یک ماه بعد یعنی در مردادماه، وجه آن 

پرداخت شده است.
2- در مهرمــاه 1400 از ســوی ســازمان غــذا و دارو، 
نمونه گیری روغن های خریداری شده، انجام شده که بعد 
از چند نوبت نمونه گیــری، از مجموع 91 هزار تن روغن 
وارداتی، ســلامت 4۷ هزار تن در دی ماه 1401، تأیید و 
سلامت 44 هزار تن دیگر، مورد تأیید قرار نگرفت که این 
مقدار در مخازن، باقی مانده و در حال طی مراحل مرجوع 
کردن به شــرکتی است که روغن ها در سال 1399 از آن 

خریداری شده است.
3- تأکید می شود که اساساً هیچ گونه کالایی بدون مجوز 
ســازمان غذا و دارو و سازمان ملی استاندارد ایران، امکان 
ورود بــه بازار ندارد و در صورتی  کــه کالایی مورد تأیید 
ســازمان های مذکور قرار نگیرد، نه تنها به مجاری توزیع 
و مبــادی مصرف وارد نمی شــود که حتی ترخیص آن از 

گمرک نیز عملًا امکان پذیر نیست.
4- سازمان ملی استاندارد ایران، مرجع بررسی استاندارد 
کالا و ســازمان غذا و دارو، نهاد تخصصی برای ســنجش 
ســلامت و اصالت کالاهاســت که در همه ادوار با دقت و 
بر مبنای شــاخص های حرفه ای و استانداردهای جهانی 
انــواع کالاها را ارزیابی می کنند، کما اینکه 44 هزار تنُ از 

محموله روغن مورد ادعا را تأیید نکرده اند.

تســنیم- حضور آســان و اشــتغال اتباع خارجی در 
ایــران به ویژه اتباع کشــور افغانســتان؛ معضلی اســت 
کــه چنــد دهه در بــازار کار کشــور به یــک واقعیت 
 انکارناپذیر و مشــکلی جدی تبدیل شده است، تا جایی 
که کارگــران ایرانی اعتقــاد دارنــد کارفرمایان نیروی 
 کار اتباع را به کار می گیرند تا شــرایط کاری خودشــان 

آسان تر باشد.
کارشناســان اقتصادی با هشــدار نســبت به پیامدهای 
ورود بی رویــه اتباع بیگانه غیرمجاز به کشــور، اشــغال 
فرصت های شــغلی جوانان جویای کار توسط مهاجرین 
را از جملــه ایــن پیامدها عنــوان می کننــد. علی رغم 

تلاش بسیار دســتگاه های نظارتی برای کنترل و اعمال 
سخت گیری بر مرزها، در طول سه دهه گذشته اشتغال 
اتباع بیگانــه غیرمجاز به یکی از چالش هــای بازار کار 
ایران تبدیل شده و پیامدها و ناهنجاری هایی را به دنبال 
داشته اســت. مطابق قانون کار، اتباع بیگانه ای که فاقد 
پروانه کار، پروانه کار موقت یا کارت کار موقت باشــند، 
 اجازه اشــتغال در کشــور را ندارند و درصورت اشتغال 
کارفرمای آنها متخلف محســوب می شــود و مشــمول 

جریمه خواهد بود.
اداره کل اشــتغال اتبــاع خارجی وزارت تعــاون، کار و 
رفاه اجتماعی طی بخشــنامه ای میــزان جدید جریمه 

کارفرمایانــی را که از خدمــات اتباع خارجی غیرمجاز و 
فاقد پروانه کار استفاده می کنند، برای اجرا به ادارات کل 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان ها ابلاغ نمود.
بر اســاس این بخشنامه به اســتناد بند )ج( ماده )11( 
قانون تنظیم بخشــی از مقررات مالی دولت و بر اساس 
مصوبه اخیر شــورای عالی کار مبنی بــر تعیین حداقل 
حقوق و دســتمزد روزانه در سال 1403 میزان جریمه 
کارفرمایانی که از خدمات اتباع خارجی غیرمجاز و فاقد 
پروانه کار اســتفاده کنند، بابت هر روز اشتغال غیرمجاز 
مبلــغ 11/943/640 ریال تعیین گردیده اســت که در 

صورت تکرار تخلف، این میزان دو برابر خواهد شد.

 ایرنا- جواد ســادات، مدیرکل حوزه وزارتی و مشاور وزیر 
راه و شهرسازی با بیان اینکه طرح ساماندهی بازار مسکن، 
زمین و اجاره با تأیید شــورای نگهبــان و چندین مصوبه 
از هیئــت وزیران به زودی به شــکل قانــون ابلاغ خواهد 
شــد، گفت: با ابلاغ این طرح، امکان تعیین کف و ســقف 

قیمت گذاری زمین، مسکن و اجاره فراهم می شود.
جواد ســادات افزود: طرح ســاماندهی بازار زمین، مسکن 
و اجاره بهــا مورد تأیید شــورای نگهبان قــرار گرفت که 
امیدواریم این طرح به زودی توسط مجلس به دولت برای 

اجرا ابلاغ شود.
مشاور وزیر راه و شهرسازی با تأکید بر اینکه برای نخستین 
بار اســت که بعد از شکل گیری دولت مدرن در ایران یک 
قانون یکپارچه در حمایت از مستأجران و زنجیره تشکیل 
دهنده بازار اجاره و مســکن مصوب می شود، توضیح داد: 
این طرح که همه جانبه به موضوع ســاماندهی می پردازد و 
شامل زمین و مســکنی که می خواهد وارد بازار اجاره و یا 
خرید و فروش شــود نیز می شود، چندین ماده در حمایت 
از مستأجران دارد که یکی از مواد مهم آن ماده 8 است که 

به سقف قیمتی اجاره بها می پردازند.
مجوزقیمتگذاریمنطقهایمسکن

وی ادامه داد: مــاده 8 این طرح که منتظر تصویب و ابلاغ 
اســت، به دولت مجوز می دهد تا چنانچه تورم حوزه بازار 
مسکن بیش از تورم استانی باشد بتواند به شکل استانی و 

شهرستانی نرخ گذاری قیمتی داشته باشد.
سادات اضافه کرد: همچنین در این ماده تبصره هایی وجود 
دارد که مستأجران می توانند چنانچه تخلفی شکل بگیرد 
و بیــش از میزان ملک باشــد، پس از گذشــت حتی پنج 
ســال اعلام شــکایت کنند. این ماده و تبصره هایش حتی 
شــامل واحدهای صنفی که واحدها را گران به مستأجران 
عرضه می کنند نیز می شــود و به دولت و سازمان تعزیرات 
حکومتی این اختیــار را می دهد تا بتوانند به واحد صنفی 
اخلال گر دسترسی داشته باشند و بتوانند 10 برابر جریمه 

و پلمب کنند.
مشــاور وزیر راه و شهرســازی درباره قیمت گذاری ها در 
ایــن طرح گفت: در این طرح آنچــه در نظر گرفته ایم این 
اســت که ظرفیت قیمت منطقه ای واقعی تر می شود و در 
اختیــار آحاد مردم قرار می گیــرد. همچنین در این طرح 
که به زودی ابلاغ می شــود باید کارگروه هایی شکل بگیرد 

تا بتوان استثناها را نیز در قیمت منطقه ای لحاظ کرد.
تعیین کف و سقف قیمت گذاری زمین، مسکن و اجاره

وی توضیح داد: طرح ساماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره 
بها مدلی را طراحی کرده اســت که بر اســاس آن کف و 

سقف قیمت گذاری معین می شود.
حمایتازمشاوراناملاکحرفهایومجوزدار

مشــاور وزیر راه و شهرســازی دربــاره چگونگی فعالیت 
مشــاوران املاک با اجرایی شــدن این طرح و تبدیل آن 
بــه قانون، گفت: نگاه ما در این طرح حمایت از مشــاوران 
املاکی مجــوزدار و حرفه ای اســت. کمــک می کنیم تا 
مشاوران املاک به شکل حرفه ای خدمات قابل اعتمادتری 
به مردم بدهند و این کار کمک می کند تا مردم مراجعات 

بیشتری به مشاوران املاک داشته باشند.
ســادات تصریح کرد: بــرای افرادی که به شــکل حرفه ای 
در این بازار حضور دارنــد و به اعتمادآفرینی بین مؤجر و 
مســتأجر و خریدار و فروشنده کمک می کنند، این قانون 
و سیاســت هایی که در وزارت راه و شهرسازی وجود دارد 

راهگشاست.
حمایتازشرکتهایدانشبنیانبرایحضوردربازار

مسکن
وی گفت: این طرح به گونه ای تدوین شــده اســت که از 
حضور شــرکت های دانش بنیان برای حضور در این عرصه 

حمایت می کند. 
مشــاور وزیر راه و شهرسازی تأکید کرد: امروز بازار بزرگ 

املاک و مســتغلات تشــنه حضور شــرکت ها و نیروهای 
دانش بنیان بــرای ارائه راهکارهــای مبتکرانه و همچنین 
ایده هایی اســت که اقشــار کم درآمد بر اساس آن ایده ها 
بتوانند صاحب ملک شــوند. وی توضیــح داد: ابزار برخورد 
قانونی با اخلالگران بازار مســکن نیــز در این طرح وجود 
دارد که ایــن موضوع در ماده 1۵ این طرح آمده اســت. 
بر اســاس آن برای اخلالگران تا 10 برابر جریمه و تا یک 
ماه پلمب در نظر گرفته شــده اســت و در صورت تکرار، 
محرومیت دائمی، دیده شــده اســت. ســادات به توضیح 
مهمترین مسائلی که شورای نگهبان بر آن تأکید داشت و 
ســبب تأخیر در تأیید آن شد پرداخت و گفت: در موضوع 
سیاست های مربوط به زمین و برخی از موارد که مربوط به 
سکوها بود، شورای نگهبان ملاحظاتی داشت که در رفت و 
برگشت شورای نگهبان و مجلس این موضوعات حل شد.
ایجادفضایاطمینانبخشدربازارمسکنباتصویب

قانوناسنادعادیورسمی
وی ابــراز امیدواری کرد: قانون مربوط به اســناد عادی و 
رسمی که مهمترین قانون مکمل این قانون است، تصویب 
شود که فضای باثبات و اطمینان بخشی را برای متقاضیان 
و فعــالان این عرصه ایجاد می کند. هم اکنون این طرح نیز 
در مجمع تشخیص مصلحت نظام منتظر تأیید، تصویب و 

ابلاغ است تا جنبه قانونی پیدا کند.

باشــگاه خبرنگاران-  با توجه به تأکید برنامه هفتم بر 
خودکفایی برنــج به عنوان دومین محصول اســتراتژیک، 
مسئولان وزارت جهاد با افزایش بهره وری در واحد سطح، 
اجرای امور زیربنایی در اراضی شمالی و توسعه کشت ارقام 

جدید به دنبال خودکفایی هستند. 
برنج دومین محصولات اســتراتژیک و اساسی کشور بعد از 
گندم محسوب می شــود که در برنامه هفتم بر خودکفایی 
آن و بی نیازی از واردات تأمین شــده است.  بنابر آمار های 
اعلامی فعــالان بخش کشــاورزی ســالانه 3 میلیون تا 3 
میلیون و 200 هزار تن برنج مورد نیاز کشــور است که با 
احتساب تولید داخل، سالانه 800 هزار تن تا یک میلیون 
تن کسری برنج مورد نیاز باید از طریق واردات تأمین شود.
طبق آمار گمرک جمهوری اسلامی ایران، سال گذشته یک  
میلیــون و 11۷هزار تن برنج به ارزش یک  میلیارد و 30۵ 
میلیون و 98۵ هزار دلار وارد کشور شد، این درحالی است 
که در ســال 1401 رقمی حدود یــک  میلیون و ۷80هزار 
تن از این کالای اساســی به ارزشــی بالغ بر دو میلیارد و 

13۷میلیون دلار وارد کشور شده بود.
براساس اصلاحیه مصوبه هیئت وزیران برنج و روغن خام به 

لیست کالا های مشمول دریافت ارز 28 هزار و ۵00 تومانی 
در سال 1403 اضافه شد.

و تولیدکننــدگان  انجمــن  دبیــر  کشــاورز،   مســیح 
تأمین کنندگان برنج دربــاره آخرین وضعیت واردات برنج 
گفت: برای 2ماهه ابتدای امســال تنها 130 هزار تن برنج 
برای واردات ثبت سفارش شده که در نهایت کمبود عرضه 
منجر به نوســان قیمت در بازار شده است که استمرار این 
روند، بازار برنج در ســال جدید هــم تحت تأثیر خود قرار 
می دهد. برای رســیدن بازار برنج ایرانی و خارجی به ثبات 
انتظــار می رود تا قبــل از دوره ممنوعیت 800 هزار تن تا 

یک میلیون تن برنج وارد کشور شود.
دبیر انجمن تولیدکننــدگان و تأمین کنندگان برنج ایرانی 
قیمت کنونــی هرکیلو برنج هاشــمی را 110 تا 1۵0 هزار 
تومــان، برنج پرمحصــول بر پایه 80 هــزار تومان و ارقام 
 برنج هندی و پاکســتانی را در محــدوده ارقام پرمحصول 
اعلام کرد. بررسی های میدانی از سطح بازار نشان می دهد 
که قیمت کنونی هرکیلو برنج هاشــمی در خرده فروشی ها 
120 تا 1۷0 هزار تومان، برنج شــیرودی و ندا 80 تا 120 
هزار تومان، برنج هندی 80 تا 90 هزار تومان و پاکستانی 

8۵ تا 100 هزار تومان اســت. گرچــه طبق گزارش مرکز 
آمار، متوســط قیمت برنج ایرانی در فروردین ماه امسال 9 

درصد پایین تر از قیمت سال گذشته بوده است.
افزایشبهرهوریدرواحدسطحیکیازراهکارهای

اساسیبرایدستیابیبهخودکفاییبرنج
سهراب سهرابی، مجری طرح خودکفایی برنج وزارت جهاد 
کشــاورزی گفت: بنابر آمار ســال گذشته سطح زیرکشت 
برنج در اســتان های مختلف اعم از شمال و جنوب کشور 
 و دیگــر مناطق بــه ۷۷0 هزارهکتار رســید کــه از این 
محل 4 میلیون و 200 هزار تن شلتوک و 2 میلیون و ۵00 

هزار تن برنج سفید تولید شد.
او  ســرانه مصرف برنج را 3۵ کیلوگــرم به ازای هر ایرانی 
اعــلام کرد و افزود: بنابر آمار با احتســاب ســرانه مصرف 
ســالانه حداکثر 3 میلیون تن برنج مورد نیاز کشور است 
که با احتســاب 200 هزار تن ذخایر استراتژیک هم، ۷00 
هزار تن از نیاز کشــور باید از طریق واردات تأمین شــود. 
بنابر ابلاغ ســند امنیت غذایی و ریاســت جمهور، سرانه 
 مصرف برنج از 9۵ گرم به ۷8 گرم در روز باید طی 8 سال 

آینده برسد.

مجری طرح برنج با اشــاره به راهکارهای خودکفایی برنج 
افزود: وزارت جهاد برای رســیدن بــه خودکفایی به دنبال 
افزایش سطح زیرکشت نیســت، بلکه با افزایش بهره وری 
در واحد ســطح، اجرای امور زیربنایی در اراضی شــمالی، 
 توسعه کشــت ارقام جدید، یکپارچه سازی اراضی، توسعه 
ســامانه های نوین آبیاری، توجه به تغذیه گیاهی و مصرف 
کود، مبــارزه با علف های هرز و روش های خشــکه کاری 
به دنبال افزایش بهره وری تولید به ازای آب مصرفی اســت 
بــه گونه ای که با حداقل آب مصرفی برنج مورد نیاز داخل 

را به منظور بی نیازی از واردات تأمین کند.
حمایت هــای دولــت ســیزدهم و اقدامــات وزارت جهاد 
کشــاورزی از تولیــد و تولید کنندگان داخلــی منجر به  
افزایــش تولید برنــج و مدیریت بازار داخــل و در نهایت 

کاهش خروج ارز از کشور شد.

اقتصادخرد

بازار

اشتغال

مسکن

قانونساماندهیبازارمسکن
بهنفعمالکومستأجراست

تسنیم- مهرداد بذرپاش با یادآوری افزایش وام مسکن شهری به 
۵۵0 و روستایی به 3۵0 میلیون تومان در سال 1402، اظهار کرد:  

نرخ سود این تسهیلات 18 درصد است.
وی با بیان این که ســال گذشته تسهیلات بانکی در بافت فرسوده 
با ضعف روبــه رو بود، ادامه داد:  تلاش می کنیم این تســهیلات با 
افزایش روبه رو شــود و  در کنار تســهیلات شهرسازانه، تسهیلات 

مالی قرار بگیرد.
وی با یادآوری این که ۵00 شــهرداری بسته 19 بندی شهرسازانه 
را اجرا کرده اند، گفت:  در این بســته پیش بینی شده شهرداری ها 
این امکان را داشــته باشند تا پیشنهادات مدنظرشان را در صورت 
تصویب شــورای تأمین استان به آن بسته اضافه کنند که برخی از 

شهرداری ها از این ظرفیت استفاده کرده اند.
وزیر راه و شهرســازی اضافه کرد: هر شــهرداری این بسته را اجرا 
کرد، میزان صدور پروانه در بافت فرســوده افزایش یافت. به همین 
خاطر همکاران ما در شــرکت بازآفرینی شــهری جلســاتی را با 
شهرداری ها برگزار کردند تا آنها در موضوع نوسازی بافت فرسوده 
حضور پررنگی داشــته باشــند. بذرپاش همچنیــن درباره قانون 
ساماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره، اظهار کرد: این قانون صرفه 
و صلاح مالکان و مســتأجران را تأمین و کمک شــایانی به سامانه 
املاک و اسکان می کند. ضمن این که دست وزارت راه و شهرسازی 

و شهرداری ها را برای کمک به تنظیم بازار باز می کند.

مسکن
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گروهی موسوم به »جمعی از کارگران در خطر جشنواره های فیلم « روز دوشنبه 
با انتشــار نامــه ای از برنامه خود برای برگزاری اعتصاب در ایام جشــنواره فیلم  
کن خبر دادند: »با توجه به آســیب پذیری مفرط و وضع اضطراری بی چون وچرا 
جهت حفاظت از حرفه مان، و پس از مشــورت و رأی گیری از اعضای مجموعه، 
کلیه کارکنان جشــنواره فیلم  کن و بخش هــای جانبی اش را دعوت به اعتصاب 

می نماییم. «
 ایــن گــروه در نامه خــود درخواســت کردند: »مــا از ســازمان هایی که ما 
را بــه کار می گیرنــد تقاضا داریم به یــک توافقنامه جمعی که بــه ما اجازه به 
 اســتخدام در آمدن تحت عنوان کارگران دوره ای در صنعت ســرگرمی می دهد، 

پایبند باشند. «
این گروه شامل حدود ٢٠٠ نفر از کارکنان جشنواره های فیلم  در فرانسه هستند 

که نارضایتی هــای عمیقی درخصوص حق و حقوق خود دارند. اتحادیه 
کارکنان جشنواره در ماه مارس ســال ٢٠٢٠ تأسیس شده و کارکنان 
بخش های مختلف جشنواره از جمله »مسابقه«، »دو هفته کارگردانان«، 
»هفته منتقدین« و جشــنواره لومیر در شــهر لیون و بسیاری دیگر از 

جشنواره ها را پوشش می دهد. 
پیشــتر منابعی از داخل این جنبش به ددلاین گفته بودند که این گروه 
قصــد دارد برای رســاندن صدای اعتراض خود به مدیران، در مراســم 
افتتاحیه »دو هفته کارگردانان« و بخش »ایِ ســی آی دی« تجمع کرده 
و انتظار می رود در مراســم افتتاحیه فیلم  »مگالوپلیس« به کارگردانی 
فرانســیس فورد کاپولا و »فیوریوسا« به کارگردانی جرج میلر نیز روی 

فرش قرمز ظاهر شوند. 
منابــع آگاه گفتند که گزینه هــای مختلفی روی میز اســت، از جمله 
»اعتصــاب کامــل کارگری« که باعث می شــود ده ها نفــر از کارگران 
جشــنواره دســت از کار بکشــند. ایــن افــراد شــامل برنامه ریزان، 
آپاراتچی هــا، زیرنویس کنندگان، مســئولین برگــزاری کنفرانس های 
مطبوعاتــی و کارکنــان بخش هــای فنــی هســتند کــه اغلبشــان 
نیرو های پاره وقت هســتند. در صورتــی که آپاراتچی ها و مســئولین برگزاری 
 کنفرانس های مطبوعاتی دســت از کار بکشند، جشنواره کن با مشکلات جدی 

مواجه خواهد شد. 
یــک منبــع از درون این جنبش کارگری که نخواســته بود نامش فاش شــود 
گفتــه بود کــه ٨٠ درصد از کارمندان جشــنواره ها درآمــدی کمتر از ٢٠٠٠ 
 یــورو )٢١٠٠ دلار( در مــاه دارند، که با این مبلغ دریافتــی زندگی در پاریس 

غیرممکن است. 
دومین نقطه اختلاف، برنامه بیمه بیکاری فرانســه برای کارگران و تکنسین های 
صنعت سرگرمی اســت. این طرح از کارکنان صنعت ســرگرمی با قرارداد های 
کوتاه مــدت با مزایای بیکاری در فاصله بین یک شــغل تا شــغل دیگر حمایت 

می کند، اما به دلیل ابهام فراوان در مقررات، بســیاری از کارگران جشنواره های 
سینمایی از مزایای آن محروم می مانند. 

ایــن گروه در نامه روز دوشــنبه خود به هشــدار های قبلــی در خصوص وضع 
معیشتی شــان اشــاره کرده و گفتند که »یک سال است که نسبت به بی ثباتی 
روزافزون زندگی افرادی که در جشــنواره های سینمایی مشغول به کار هستند، 

اخطار داده ایم. 
ما پس از انجام کار های کوتاه مــدت، دوره های بیکاری را می گذرانیم و علیرغم 
ماهیــت حرفه مان کــه به صورت دائمی بــه کار گمارده نمی شــویم و با وجود 
تلاش هایمان برای به نمایش درآمدن آثار ســینمایی، فعالیت ما در طرح مزایای 

بیکاری فرانسه قرار نمی گیرد. 
آخرین اصلاحات طرح مزایای بیکاری در فرانســه نیز کارگران جشــنواره را در 
چنان وضعیت بی ثباتی می اندازد که اکثریت ما مجبور به رهاکردن شغل هایمان 
می شــویم و در نتیجه برگزاری جشنواره هایی که در آن حضور داشتیم را دچار 

اختلال می کند. «
١۴ تــا ٢۵ مــی هفتادوهفتمین دوره جشــنواره فیلم  کن از تاریخ 

شد )٢۵ اردیبهشــت ماه تا ۵ خردادماه( برگزار  خواهد 
و گرتا گرویگ ریاســت هیئت داوران این 

دوره را عهده دار است. لیلی گلدستون، 
 نادیــن لباکــی، هیــروکازو کورئیدا، 

اوا گرین، عمر ســی، ابرو جیلان، 
خوان آنتونیو بایونا و پیر فرانچسکو 

فاوینو اعضای هیئت 
داوران این 
از  دوره 
جشنواره 

هستند. 
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»عامه پسند« در اکران برخط

فیلم  سینمایی »عامه پسند« اثری از سهیل بیرقی از ساعت ٨ شب سه شنبه ٢۵ 
اردیبهشــت ١۴٠3 در فیلم  نت برخط اکران می شود. این فیلم  9١ دقیقه ای در 
زمان اکران در ســینماها توانست توجه منتقدان و مخاطبان را جلب کند. برای 
تماشــای فیلم  در اکران برخط فیلم  نت نیاز به داشــتن اشتراک سکو نیست و با 
خرید بلیت از بخش »ســینما آنلاین« به قیمت ٨٠ هزار تومان می توانید فیلم  
را تماشــا کنید. در خلاصه داستان »عامه پسند« آمده است: فهیمه میربدُ بعد از 
بیســت و هشت سال زندگی مشترک در آستانه شصت سالگی از همسرش جدا 
می شود؛ چک مهریه اش را تحویل می گیرد و با وسایل شخصی اش که اندازه یک 
چمدان اســت راهی می شــود به مقصد زادگاهش. شهرستانی کوچک که همه 

ساکنین یکدیگر را می شناسند. 

فیلم برداری فیلم  سینمایی »برج آخر« تمام شد

فیلم برداری فیلم  سینمایی »برج آخر« به نویسندگی و تهیه کنندگی امیرحسین 
عنایتی و کارگردانی ســوفیا موســویان که در فروردین ماه مقابل دوربین رفت، 
به پایان رســید و روی میز تدویــن قرار گرفت. در خلاصه داســتان این فیلم  
سینمایی آمده است: مهندس پریسا محتشم در جریان ساخت مجتمع مسکونی 
و مشــکلات خانوادگی خود درگیر اتفاقی جنایی می شود. او که تقصیری در این 
ماجرا ندارد باید خود را از اتهامات رها کند. اما داســتان آن چیزی نیســت که 

به نظر می رسد. 

آثار شبکه نمایش خانگی بدون حاشیه  موفق می شوند؟

شــبکه نمایش خانگی تبدیل به بازوی قدرتمندی برای هنر ایرانی شــده است،  
بازویی که با هدف ارتقا سطح سرگرمی های خانوادگی مورد حمایت قرار گرفته 
اســت؛ اما شاید اگر حرف از شــبکه نمایش خانگی بزنیم، این فضا برای برخی 
یادآور اتفاقاتی باشد که نسبتی با زندگی ایرانی اسلامی ندارند،  اتفاقی که باعث 
شــده تا برخی از مخاطبین شبکه نمایش خانگی را فضای امنی ندانند. به گفته 
کارشناســان هم دلیل همه این اتفاقات این است که برخی از تهیه کنندگان که 
از ابتدا در این فضا رشــد کرده اند، حواشــی را برای دیده شدن اثرشان انتخاب 
می کننــد. گنجاندن یک صحنه و یا ســکانس عجیــب در فیلم ،  رد کردن خط 
قرمزهای معمول در پوشــش بازیگران و. . . از این دســت اتفاقات اســت. حالا 
سریال »قطب شــمال« به عنوان مجموعه جدید یکی از سکو های شبکه نمایش 
خانگی عرضه خود را شــروع کرده و ٢ قسمت از آن منتشر شده است. سریالی 
در سکویی که معمولاً سر منشأ حاشیه های قبلی شبکه نمایش خانگی است، اما 

حالا سریال بدون حاشیه را وارد چرخه پخش خود کرده است. 
»قطب شــمال« داســتانی مرکب از یک قصه دراماتیک،  یــک اتفاق امنیتی و 
اتفاقاتی معمایی تا اینجای کار داســتان خود را به دور از حواشــی روایت کرده 
است. اتفاقی که شاید رد پای آن در منشاء تلویزیونی تهیه کننده آن باشد،  اکبر 
تحویلیان که به تازگی وارد چرخه تهیه کنندگان شبکه نمایش خانگی شده و با 

سابقه ساخت سریال »از سرنوشت« بیش از قبل شناخته شد. 
»قطب شــمال« روایتی معمایی با رگه هایــی از درام در دل یک اتفاق امنیتی 
اســت،  فســاد مالی در یک شــرکت و ورود نهادهای امنیتی بــه آن تبدیل به 
ورودی این سریال شده است،  سریالی که امیدواریم بدون رد کردن خط قرمزها 

مسیرش را ادامه دهد. 

محمد فیلی، بازیگر شــیرازی درباره شعار سال )جهش تولید 
با مشــارکت مردم( و این که به مشــارکت مردمی در تولیدات 
ســینمایی چقدر توجه شده اســت؟ اظهار داشت: راه و مسیر 
مردم برای حضور و ســرمایه گذاری و مشــارکت در تولیدات 
فرهنگی و ســینما باید هموار شود و موانع باید برداشته شود؛ 
البته مشــارکت واقعی، نه اینکه طرف از جیب خودش هزینه 

کنم تا بتواند جلوی دوربین بازی کند. 
بازیگــر مجموعــه تلویزیونی »مختارنامه« گفــت: وقتی فلان 
تهیه کننــده به مــردم می گوید »اگر می خواهید وارد ســینما 
شــوید باید پول پرداخت کنید«، در ســینما دچار مشــکل و 
افت می شویم، افراد پول پرداخت می کنند اما سینما نتیجه ای 
نمی گیرد، هیچ اتفاقی نمی افتد، برای جذب مشارکت و سرمایه 

به سینما و فرهنگ باید عمل کرد و با عمل نشان داد. 
  حرمت پیشکسوت واجب است

بازیگــر نقش شــمر در »مختارنامه« درباره حضــور بازیگران 
جوان و حذف پیشکســوتان در ســینما و فرهنگ و هنر گفت: 
پیشکســوتان مانند میوه هایی هستند که خیلی رسیده اند و از 

بس که از حضورشان استفاده نشده، کنارشان می گذارند. نباید 
اجازه داده می شد که حرمت ها شکسته شود و از بین برود. تنها 
دل خوشی ما فقط صندوق اعتباری هنر و مؤسسه پیشکسوتان 
است که به گونه ای با بضاعت اندکی که دارند حامی هنرمندان 

هستند و هوایشان را دارند. 
  دیگر بازی نمی کنم

فیلی گفت: آخرین کار در ســال گذشــته در شــیراز بود که 
تهیه کننده دســتمزدم را پرداخت نکرد و تصمیم گرفتم دیگر 
بازی نکنم؛ کارگردان در فاز خــودش بود فقط کار خودش را 
انجــام می داد، به فکر دیگران نبــود، تهیه کننده هم از افرادی 
بود کــه اصلًا کار تهیه کنندگی نکرده بود و فقط پیشــتر یک 
کار را در اصفهان تهیه کنندگی و دســتمزد آنها را هم پرداخت 

نکرده بود. 
وی بــا بیان این که عدم پایبندی تهیه کننده و کارگردان باعث 
می شــود که بازیگران از کار فاصله بگیرند، افزود: مسئله، انگار 
در و دروازه نیست و هر کسی از راه رسید تهیه کننده می شود تا 
پولی را به جیب بزند و اصل کار برایش مهم نیست. این ها فکر 

تهیه کنندگی در سینما  کرده اند که 
تجارت است؛ طرف وقتی دیده که از 
تهیه کنندگی می تواند پولی به جیب 
بزند، وارد عرصه تهیه کنندگی شده 

است. 
بازیگر »روز شــیطان« گفت: 
وقتی با مسئولان در شیراز 
صحبت  دســتمزدم  درباره 

کــردم گفتند کــه این فرد 
وقتــی کار را تهیــه کرده در 
زمان مــا نبوده و زمانی روی 
اثر ســاخته  که  آمدیم  کار 

شــده بود، الان هم کسی 
دیگر  نیســت.  پاسخگو 
بازی نمی کنم از قدیم 
گفته انــد ســری را که 
درد نمی کند دســتمال 

دورش نمی بندند. 

بازیگرشیرازی:

دیگر بازی نمی کنم
سینما

سینما

نمایش خانگی
جشنواره کن در کما

ورزش
گربه سیاه »یزدانی« به خط پایان رسید

دیوید تیلور از دنیای کشتی خداحافظی کرد

به گزارش ایسنا،  دیوید تیلور، رقیب سنتی حسن یزدانی که رقابت میان آن ها 
از جذاب ترین مبارزه های کشــتی جهان بود، رســماً از دنیای قهرمانی کشتی 
کناره گیری کرد. تیلور پس از شکست در انتخابی تیم ملی آمریکا برای حضور 
در المپیک پاریس، مورد توجه مسئولان کشتی ایالت اوکلاهاما به عنوان یکی 
از قطب های کشتی آمریکا قرار گرفت و سرانجام به عنوان سرمربی تیم کشتی 
ایالت اوکلاهاما انتخاب شــد. دیوید تیلور ملقــب به جادوگر، یک مدال طلای 

المپیک و 3 مدال طلا و یک نقره جهان را در کارنامه خود دارد. 
احتمال بازگشت تیلور و محرومیت بروکس

با این حال درحالی که همچنان اخبار کشتی آمریکا تحت الشعاع شکست تیلور 
در انتخابی المپیک قرار دارد و رسماً اعلام شد که این کشتی گیر در اوکلاهاما 
جایگزین جان اســمیت در امر مربیگری شــده است، یک وب سایت مرتبط به 

ایالت آیووا خبر از دردسر آرون بروکس برنده تیلور داد. 
این وب ســایت اعلام کرده است که پیش از برگزاری انتخابی آمریکا، خبری به 
بروکس اعلام شد که تست دوپینگش در مسابقات جهانی زیر ٢3 سال ٢٠٢3 
مثبت شــده است، او در این مســابقات صاحب نشان طلای ٨6 کیلوگرم شد، 
با وجود این، آمریکایی ها امیدوار هســتند کــه در این خصوص خطایی اتفاق 
افتاده باشد و مورد مشکوک، یک اشتباه باشد، به همین دلیل به بروکس مجوز 
شــرکت در انتخابی داده شد اما هنوز معلوم نیست امکان حضور او در المپیک 
وجود داشــته باشــد. تا هفته آینده مشخص خواهد شــد که بروکس محروم 
می شــود و یا در ترکیب تیم المپیکی آمریکا به پاریــس می آید، بنابراین اگر 
بروکس با محرومیت مواجه شــود طبیعتاً تیلور جایگزینش خواهد شــد، البته 

وکیل های کشتی آمریکا مطمئن هستند بروکس به مسابقه برمی گردد. 

رئیسفدراسیونکشتی:
در المپیک یک طلا بگیریم کلاه مان را بالا می اندازیم

 به گزارش ایسنا، علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی در حاشیه آیین تجلیل 
از قهرمانان و مدال آوران ســال ١۴٠٢ بیان کرد: بعد از چند ماه این مراســم 
برگزار شد و اتفاق بزرگی برای ورزشکاران بود و می توانند جوایز خود را بگیرند 
و به زخم زندگی شــان بزنند. دبیر در مورد درخواست کشتی از رئیس جمهور 
گفت: در این مسئله دو بخش دارد. یک بخش به دیدگاه رئیس جمهور و بخش 
دیگر به دیدگاه بدنه دولت و سیاســیون برمی گــردد. رئیس جمهور با توجه به 
گرفتاری هایی که دارد به اندازه خودش به ورزش نگاه می کند، اما کافی نیست. 
متأسفانه ورزش در دیدگاه سیاسیون جای خودش را پیدا نکرده است. او افزود: 
از قدیم ابــزاری نگاه می کردند. قول می دهم اگر بــه ورزش خوب نگاه کنند، 

اثرات پربرکتی در جامعه دارد.
رئیسی به ورزش مخصوصاً کشتی لطف دارد. مهم این است بدنه دولت ورزش 
را در حد قرمزته، آبیته نبینند. واقعاً ببیند جایگاه ورزش تا چه اندازه در جامعه 
اثرگذار است. وی در مورد شرایط کشتی برای مدال آوری در المپیک گفت: در 
مــورد المپیک واقعاً یک طلا بگیریم کلاه خودمان را بالا می اندازیم. خیلی زور 

بزنیم یک طلا بگیریم هنر کرده ایم و کار خیلی سختی است. 

فتح دهمین قله ۸هزار متری توسط »حسامی فرد«

به گزارش تســنیم، افسانه حســامی فرد، بانوی کوهنورد ایرانی که قصد دارد 
عضو باشــگاه ٨ هزار متری ها شود موفق شــد قله ماکالو را صعود کند. این قله 
دهمین صعود موفق بالای ٨هزار متری اوست. حالا حسامی فرد ۴ قله دیگر را 
باید صعود کند تا نخســتین بانوی کوهنورد ایرانی باشد که عضو باشگاه ٨هزار 
متری ها می شود.  پیش از این عظیم قیچی ساز به چنین موفقیتی دست یافته 
بود.  ماکالو، کوهی منفرد واقع در ٢٢کیلومتری شــرق کوه اورســت اســت و 
شــکلی شبیه به یک هرم چهار وجهی دارد. کوه ماکالو همراه با قلل اورست و 

لهوتسه در منطقه هیمالیای »خومبو روالینگ« قرار دارد. 

به گزارش ایرنا، محمدرضا مهدوی، پیشکســوت فوتبــال در مورد دیدار دو تیم 
پرســپولیس و نساجی مازندران اظهار داشــت: پرسپولیس نمایش خوبی داشت 
 هــر چنــد در برخی از دقایق بازی برای این تیم ســخت شــد و به ســود این 

تیم نچرخید.
 اخراج ســروش رفیعی خیلی تیم و هواداران را اذیت کرد و آنها را تحت فشــار 
گذاشــت اما این اقتدار و شأن پرســپولیس بود که در پایان بازی آنها را با یک 

بازیکن کمتر به عنوان برنده بازی معرفی کرد. 
وی در خصــوص موقعیت هــای که بازیکنان پرســپولیس در نیمه نخســت از 
دســت دادن و تکرار این موضوع در بازی های متوالی خاطرنشــان کرد: مطمئناً 

کیفیت زمین ها و شــرایط هفته های پایانی لیگ روی ایــن موضوع تأثیر دارد. 
اگر دقت کنید گل های که در بازی های این هفته زده شــد چاشــنی شــانس 
 روی آنهــا دخیــل بود. نمی خواهــم آنها را زیر ســؤال ببریم امــا گل های که 
دیــدم مثل زیر طاق یا گل هایی که به گوشــه دروازه رفت، کمی شانســی بود. 
 از طرفــی اواخــر لیــگ بازیکنان به فکر آینــده و فصل بعد خود نیز هســتند.

 اگــر ایــن بازیکنــان قــرارداد داشــتند داشــته باشــند مطمئنــا شــرایط 
روحــی و روانــی آنهــا تغییر می کنــد و با آرامش بیشــتری بــازی می کنند. 
 البتــه چاشــنی بدشانســی و بی دقتــی را نیــز بایــد بــه ایــن موضــوع

 اضافه کنیم. 
بازیکن ســابق پرســپولیس در خصوص درخشش اوســتون اورنوف عنوان کرد: 
مطمئن بودم بازیکنان خارجی مثل اوســتون اورنوف و جلال الدین ماشاریپوف 
کیفیــت بالایی خواهند داشــت. با احترام به تمامــی بازیکنان خارجی از جمله 
عبدالکریم حســن باید بگویم اورنوف یک سر گردن از تمامی بازیکنان خارجی 
لیگ بالاتر است. او تسلط کاملی روی توپ دارد و هرکاری بخواهد می کند و اگر 
دقت می کرد می توانســت هت تریک کند. اگر قرار است بازیکن خارجی به لیگ 

ایران بیاید باید مثل او و عبدالکریم حسن باشد. 
وی در مــورد تمدیــد قرارداد اوســمار گفت: مــن این مربی را دوســت دارم. 

بــه عنوان یــک تمرین دهنده و مربی بــه او احترام می گذارم امــا او نمی تواند 
 ســرمربی تیمی مثل پرســپولیس باشــد. اگر تیــم از جام حذفــی کنار رفت

به خاطــر تصمیمات اوســمار بود. جامی که اهمیت زیادی داشــت و می شــد 
بــه افتخارات پرســپولیس اضافه شــود به راحتــی آب خــوردن در یک بازی 
کــه ٢ بــار از حریــف پیــش افتادیم از دســت رفت. بــه نظرم پرســپولیس 
تغییــری نکــرده اســت و ایــن همــان چیزی ســت کــه از این تیــم انتظار 
 می رفــت و نفراتی هم کــه به تیم اضافه شــدند کیفیت پرســپولیس را بالاتر 

برده است. 
بازیکن ســابق اســتقلال همچنین در خصــوص بازی این تیــم برابر ذوب آهن 
بیان کرد:  اســتقلال گل زودهنگامی خود که همین موضوع بازی را تحت تأثیر 
خود قرار داد. با توجه به اینکه اســتقلال هفته ها صدرنشــین بود و با وجود برد 
پرســپولیس فشار روی بازیکنان این تیم زیاد بود و همین موضوع سبب شد آنها 
اشــتباهات زیادی داشته باشــند. موضوع حائز اهمیت این است که استقلال با 
تمــام قوا و با همه وجود هدفی که داشــت را دنبال کرد و در نهایت به پیروزی 
رسید. آن شــادی گل نوش جان استقلالی ها باشد. این تیم هفته صدرنشین بود 
و برای یک بازی همه چیز را از دست رفته می دید، پس حق داشتند بعد از این 

گل شادی کنند. 

شادی گل استقلالی ها نوش جانشان باشد

بــه گــزارش فــارس، امیرحســین اصلانیان، 
پیشکســوت پرســپولیس در خصــوص بــرد 
پرســپولیس مقابل نســاجی اظهار داشت: در 
این بازی بازی مــا میهمان بودیم و واقعاً بازی 
ســختی بود. زمانی که ما در کورس هســتیم 
هر بازی حکم فینال را دارد و باید برنده شــد. 
دیدید که استقلال هم با گل دقیقه 9۵ به صدر 
جدول برگشــت. درباره پرسپولیس باید بگویم 
که برای تیمی که می خواهد قهرمان شود نباید 
کادرفنی و هوادارانش را تحت فشــار بگذارد. با 
این کار شاید لحظه آخر همه چیز تغییر کند. 
  به جز اورونوف از کسی بازی خاصی ندیدیم

و  هــواداران  پیشکســوتان،  داد:  ادامــه  وی 
کارشناسان دیدند که اورونوف کار را درآورد. از 
بازیکنان داخلی خودمان نکته خاصی ندیدیم. 
شــاید اگر تلویزیون ها هنوز هم سیاه و سفید 
بود تغییر زیادی بین بازی تیم های صدرنشین 
و پایین نشین جدول نمی دیدیم. متأسفانه روند 
بازی پرسپولیس در بازی های قبلی هم همین 
بود. اگر می خواهیم قهرمان شــویم باید فشار 
بیشــتری برای گل زنی داشته باشیم. ما شوت 
از راه دور یا سانتر صحیح از پرسپولیسی ها کم 

می بینیم. 
  قهرمان لیگ شــدیم امــا مدال ها پیش 

استقلالی ها بود
پیشکســوت پرســپولیس در خصوص انتخاب 
قهرمان احتمالی لیــگ برتر افزود: تنها چیزی 

که الان نمی شــود قطعی گفــت انتخاب تیم 
قهرمان اســت. در شرایطی هســتیم که شاید 
جای تیم ها عوض شود. این ٢ تیم )پرسپولیس 
و اســتقلال( تعیین می کنند چه تیمی قهرمان 
می شــود. در اولین دوره لیگ برتر ما خودمان 
روز آخر قهرمان شــدیم. آن ســال اســتقلال 
شــانس بیشتری داشــت و حتی سازمان لیگ 

فکر می کرد استقلال قهرمان می شود. 
بــرای همین همــه مدال ها را بــه انزلی برده 
بودنــد و ما مــدال قهرمانی نگرفتیــم! باز هم 
تأکیــد می کنم کــه نوع بازی پرســپولیس ما 
را آزار می دهــد. بچه هــا بایــد اقتــدار تیم را 
 بیشــتر نشان دهند. شــوت زتی بیشتر شود تا 

سوار بازی باشیم. 
در بازی هــای آخر کارها ســخت تر می شــود. 
امیدوارم کادرفنی از نظر روحی بتواند رختکن 
و نیمکت را کنترل کند. اصلانیان گفت: اوسمار 
مربی ناشــناخته ای است. وقتی می برند حرفی 

نیست، اما وقتی ببازد زیر ذره بین می رود. 
دیدیــد که بعــد از حذف از جــام حذفی چه 
فشــاری به او وارد کردند. البتــه نظر من این 
اســت که مربی بزرگ باید تیمــش را کنترل 
کنــد. یک مربی بزرگ نباید اجازه دهد بازیکن 
راحت اخراج شود. این نشان می دهد بازیکنان 

از اوسمار فرمانبر نیستند. 
به نظرم اگر قهرمان لیگ شــویم اوسمار گزینه 
اول کادرفنی اســت اما باید قبول کرد حضور 

در رقابت های آسیایی با او سخت است. ما الان 
در برخی از پســت ها فقر بازیکــن داریم. باید 
پلی میکــر خرید. چند بازیکن در پرســپولیس 

مدتی است که حرکت خاصی نمی کنند. 
  برخی از بازیکنان اوسمار را سرمربی کردند 

و او نمی تواند به آنها چیزی بگوید
وی درباره اخراج و محرومیت برخی از بازیکنان 
پرســپولیس در چند بازی و اینکه انگار اوسمار 
نتوانســته رختکــن را به خوبــی کنترل کند، 
ادامــه داد: قطعاً مربی بایــد رختکن و نیمکت 
تیمش را کنترل کند. به نظر می رســد اوسمار 
نمی تواند به برخــی از بازیکنان بررگ تیمش 
 حرفی بزند، چون همین ها او را سرمربی کردند 
و بــه همیــن دلیــل او نمی توانــد چیزی به 
آنهــا بگوید! ایــن اتفاقات باعــث بی انضباطی 
می شــود. الان چنــد بــازی اســت کــه به 
 دلیــل بی مبالاتــی چنــد بازیکن هــر هفته

 محروم داریم. 

رفتار عجیب و ناپسند »منصوریان«
 و قهر از مراسم تجلیل

به گزارش فارس، مراســم تجلیل از قهرمانان 
و مدال آوران ورزش کشــور در ســال ١۴٠٢ 
امــروز بــا حضــور ســید ابراهیم رئیســی 
 رئیس جمهور، برگزار شــد. در این مراسم که 
کیومــرث  هاشــمی وزیــر ورزش و جوانان، 
محمود خســروی وفــا رئیــس کمیته ملی 
المپیــک، مناف هاشــمی دبیــرکل کمیته و 
جمعی از مســئولان ورزش کشــور، رؤسای 
فدراســیون ها و مــدال آوران ایران در ســال 
گذشــته حضور داشتند. از ١۵١۷ ورزشکاران 
المپین، قهرمانی جهان، بازی های آســیایی، قهرمانی آسیا و مدال آوران پارالمپیکی تجلیل 

به عمل آمد.
در چارچــوب مراســم تجلیل به ترتیــب از قهرمانان دعوت می شــد تا از آنهــا در حضور 
نفــرات حاضــر در ســالن تجلیل شــود، امــا وقتــی از اعضا تیم ملی ووشــو مــردان و 
بانوان کشــورمان به همرا رئیس فدراســیون ووشــو  بــرای تجلیل دعوت بــه عمل آمد، 
 شــهربانو و الهــه منصوریان به بالای جایــگاه رفتند تا پس از دیدار با وزیــر ورزش از آنها 
تجلیــل شــود، امــا در تصمیمی عجیــب یکبــاره شــهربانو منصوریــان از روی جایگاه 
 پاییــن آمــد و به حالــت قهر ســالن اجــلاس را ترک کرد! ترک کردن ســالن توســط 
شــهربانو منصوریــان شــائبه هایی را بــه وجــود آورد کــه چــه اتفاقــی رخ داده کــه 
منصوریــان چنیــن تصمیمی گرفته اســت؛ امــا در کل حرکــت و رفتار زشــت و زننده 
 او بی احترامــی بــه نفــرات حاضر در جایــگاه بــود و این رفتار در شــأن یــک قهرمان 

مدال آور نیست. 
بــه هر حال مســئولان ورزش با برنامه ریزی دقیــق، برای تجلیل از مدال آوران مراســمی 
را در شــأن ورزشــکاران و قهرمانــان برگــزار کردنــد و در مقابــل نیز زیبنــده بود که 
شــهربانو منصوریــان پــس از دریافت جایزه خود و  پس از تشــکر از مســئولان ســالن 
اجــلاس را تــرک می کــرد و در فرصتی مناســب انتقاد هــا و گلایه های خــود را مطرح 
می کرد، نه اینکه به شــکل غیر حرفه ای ســالن مراســم را ترک کند؛ هرچند که شــهربانو 
 منصوریــان برای نخســتین بار نیســت کــه چنین رفتارهــای غیرحرفه ای و ناپســند از 

خود بروز می دهد. 

پیشکسوتپرسپولیس:

 »اوسمار« نمی تواند به بازیکنان چیزی بگوید چون آنها او را سرمربی کردند!



استاندار فارس خواستار شد:
تشکیل منظم جلسات شورای هماهنگی مجموعه های 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی

به گزارش ســبحان، محمد هادی ایمانیه، اســتاندار فارس در دیدار با ایرج 
نادری، مدیرکل و برخی از معاونین ســازمان تأمین اجتماعی اســتان، از 
مجموعه فعالیت های ســازمان تأمین اجتماعی قدردانی کرد و گفت: حل 
مشکل مردم در اولویت اول مسئولین است؛ فرصت خدمتی که خداوند در 
اختیار مسئولین گذاشته به زودی سپری می شود؛ اما اجر خدمت به مردم 

که بهترین و برترین عبادت است، همواره باقی می ماند.
 وی به شــعار سال اشــاره کرد و گفت: ســال جاری به نام رونق تولید با 
مشــارکت مردم نام گذاری شده که نیازمند اســت تعاونی ها و آحاد اقشار 
مردم در میدان تولید حاضر شــوند و طبیعتاً گروه های بیشــتری از عوائد 
آن منتفع گردند. اســتاندار فارس خواستار تشکیل منظم جلسات شورای 
هماهنگی مجموعه های تعاون کار و رفاه اجتماعی شــد و افزود: تعدادی از 
این جلســات به تبیین نقش سازمان تأمین اجتماعی در تحقق شعار سال 
اختصــاص یابد؛ همچنین حوزه درمان تأمین اجتماعی نیز می بایســت به 
نقش خــود در تحقق رونق تولید با توجه به وظایف و رســالت ذاتی خود 

عمل کند.
بازدید سرزده از شعب سازمان در سطح استان در دستور کار باشد

 وی امکان ارتباط مســتقیم مردم با مدیران را یکی از نکات قابل توجه در 
دولت ســیزدهم عنوان و خاطرنشان ساخت: سیاست دولت مردمی  ارتباط 
مســتقیم و چهره به چهره با مردم اســت، طبیعتاً این سیاســت باید در 
بدنه اجرایی دولت در اســتان ها نیز نمود داشته باشــد. ایمانیه در بخش 
دیگر ســخنان خود دفاتر ارتباط با مردم را پیشانی سازمان ها دانست و بر 
حضــور افراد خبره و آگاه در آن دفاتر تأکید کرد و افزود: بازدید ســرزده 
از شعب ســازمان در سطح استان و بررسی میزان و چگونگی ارائه خدمت 
به مردم به صورت میدانی در دســتور کار قرار داشته باشد. استاندار فارس 
در بخش پایانی ســخنان خود کارگران ســاختمانی را مورد توجه قرار داد 
و گفت: در این حوزه باید اختیارات بیشــتری به استان ها واگذار شود تا به 
نسبت ساخت وســازهای موجود در استان و دریافت حق بیمه ها، کارگران 

ساختمانی بیشتری بیمه شوند.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 
شهرداری شیراز خبر داد:

 بهره برداری از دوربرگردان غیرهمسطح اردیبهشت 
در آبان سال جاری

ســبحان،  گــزارش  بــه 
رئیس  عباسی،  علی حسین 
سازمان عمران و بازآفرینی 
شهرداری  شهری  فضاهای 
ویــژه  نــگاه  از  شــیراز 
مدیریت شهری در راستای 
زیرســاخت های  گسترش 
حوزه حمل ونقــل و مبانی 

ایمن سازی خبر داد.
پیشــرفت  به  اشــاره  وی 

شبانه روزی پروژه های عمرانی گفت: پس از اجرای موفقیت آمیز دوربرگردان 
نیایش که مزین به نام شــهید عبدالرسول مصطفایی شد، عملیات احداث 

دوربرگردان غیرهمسطح اردیبهشت در دستور کار قرار گرفت.
رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز با اشاره 
به این موضوع که اجرای نوبت شــب با دستور شــهردار  شیراز و حمایت 
شورای اسلامی  شــهر انجام می شود، اظهار کرد: بولوار شهید چمران یکی 
از بولوارهای گردش پذیر شــیراز اســت که تدابیر ویژه ای برای ایمن سازی 
آن در دســتورکار شــهرداری قرارگرفته و یکی از مهم ترین آن ها احداث 

دوربرگردان های غیرهمسطح است.
به گفته عباســی، مساحت عرشه این ســازی ۲۵۰۰ مترمربع است و طول 
دوربرگــردان و رمپ بــه ترتیب ۴۵۰ و ۱۸۵ متر طــول خواهد بود. برای 
اجرای این پــروژه ۵۹۰۰ مترمکعب بتن ریزی، ۸۴۰ تــن آرماتوربندی و 

۴۳۰۰ مترمربع قالب بندی صورت می گیرد.
وی با بیان اینکه دوربرگردان اردیبهشت دارای ۹ ستون است، افزود: سازه 
این پل مشــابه دوربرگردان شهید مصطفایی )دوربرگردان نیایش( در بلوار 

شهید چمران است.
رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز  افزود: 
حذف دوربرگردان های همسطح، ایمن سازی و روان سازی ترافیک و انتقال 
بار ترافیکی بلوار شــهید چمران بــه بزرگراه آیــت ا... محی الدین حائری 
شــیرازی از مهم ترین اهداف اجرای دوربرگردان غیرهمسطح اردیبهشت 
اســت. عباســی بیان کرد: این پروژه توسط ســازمان عمران و بازآفرینی 
 فضاهای شــهری شــهرداری شــیراز آبان ماه ســال جاری به بهره برداری 

خواهد رسید.
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به گزارش سبحان، سید رسول موسوی نژادیان، 
معــاون هنــری ســینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اســلامی  اســتان فارس اعلام کرد: تالار 
حافــظ به گونه آزاد و رایــگان در تاریخ های ۲۲ 
و ۲۳ اردیبهشــت ماه جــاری، میزبان گروه های 
کرال )آوازی( از اقصی نقاط کشــور با مشارکت 
 بیش از ۲۰۰ نفر از هنرمندان عرصه موســیقی، 
خواهد شــد. موســوی نژادیان با اشاره به اینکه، 
مدیــر اجرایی این جشــنواره بر عهده حســام 
هوشــیار و دبیر هنری را طیب فقیه دارد، گفت: 
»ســومین دوره جشــنواره گروه های کر ایران« 
به میزبانی شــهر شــیراز برگزار خواهد شــد. 
برنامه هنری یاد شــده به همت مؤسسه مفاخر 
و نواندیشــان هنر پارس و با همکاری شــرکت 
)بنیان گذار جشنواره  آفتاب  نوازندگان سرزمین 
گروه هــای کر ایران(، با مجــوز و همکاری اداره 
کل فرهنگ و  ارشاد اســلامی  استان فارس و با 

مشــارکت بیش از ۲۰۰ نفر از هنرمندان عرصه 
موسیقی آوازی در قالب گروه های کرال )آوازی( 

از اقصی نقاط کشور، برنامه ریزی گردیده است.
موسوی نژادیان اظهار داشت: جشنواره پیش روی 
بر بنیان شناســایی، ظرفیت سازی و حمایت از 
فعالیت هــای خلاقانــه هنرمنــدان و  گروه های 
موسیقی فعال در زمینه موسیقی آوازی سراسر 
کشــور و نگاه ویژه به فرهنگ متنوع و ارزشمند 
اقــوام و آداب و ســنن مرتبط با این شــاخه از 
هنر، برنامه ریزی و اجرا خواهد شــد و در همین 
راســتا، دبیرخانه جشنواره  از کلیه فرهیختگان، 
هنرمنــدان و علاقه مندان به عرصه موســیقی 
آوازی به منظور بازدید از این دوره از جشــنواره 

دعوت می نماید.
معاون هنری فرهنگ و ارشــاد فــارس با بیان 
اینکه در روز اول از ســاعت ۱۱ صبح به ترتیب 
فیلارمونیک،  مهروطــن،  آیریــک،  گروه هــای 

آوای ماهــان، ونــدا، آزرمان و آداک تا ســاعت 
۲۰:۳۰ بــه اجــرای صحنه ای در تــالار حافظ 

می پردازند، افــزود: در ادامــه در بخش اجرای 
خیابانــی، گذر هنــر حافظ میزبــان گروه های؛ 

وندا، آزرمان، مهروطن و فیلارمونیک هســتند و 
همچنین، بخش پژوهشی نیز با عنوان »نشست 
پژوهشی با حضور سهند شکرزاده« در تالار غزل 

ساعت ۱۱ برگزار می شود.
وی در پایان گفت: یکشــنبه ۲۳ اردیبهشت ماه 
که روز دوم جشــنواره است، از ساعت ۱۰ صبح 
تا ۱۸:۳۰ تــالار حافظ در بخــش صحنه ای به 
استقبال گروه های، آزرمامن، آوای ماهان، پارسه، 
وندا، آیریــک، آداک، فیلارمونیــک و مهروطن 
خواهد رفت و بخــش خیابانی نیز پذیرای گروه 
ایــی همچــون: آیریــک، آداک، آوای ماهان و 
پارسه می گردد و نشست پژوهشی نیز با حضور  
علــی رادمان در تالار غزل ســاعت ۱۵:۳۰ برپا 
اســت. و آیین پایانی نیز ســاعت ۲۰ یک شنبه 
۲۳ اردیبهشــت ماه جاری در تــالار حافظ اداره 
 کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی  اســتان فارس 

خواهیم داشت.

 معاون هنری سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی  استان فارس:

گروه های کُر ایران با حضور ۲۰۰ هنرمند به تالار حافظ می آیند

به گــزارش ســبحان، محمد فــرخ زاده، معــاون هماهنگی امور 
گردشگری و زیارت استانداری فارس در حاشیه مبادله تفاهم نامه 
با شرکت توزیع برق شــیراز با بیان اینکه حقوق کارکنان کفایت 
معیشــت و ســفرهای خانوادگــی را نمی دهد، افــزود: با تجمیع 
امکانات بین ارگان ها و اســتفاده از ظرفیت های رفاهی در اختیار 
دستگاه های مختلف، سفرهای داخلی و آرامش خانواده ها و نشاط 

کارکنان دولت حاصل خواهد شد.
 اجرای پروژه های گردشگری عمومی

فرخ زاده با اشــاره بــه کمبودهای رفاهی هنــگام انجام وظیفه و 
بازنشســتگی کــه کارکنان دولت بــا آنها روبه رو هســتند، بیان 
داشــت: اســتان پهناور فارس با برخورداری از دامنه های ســبز 
زاگرس رتبه یک جنگل های کشــور را در اختیار دارد و با اجرای 
پروژه های گردشگری عمومی  و رعایت پروتکل های زیست محیطی 
توسط ســازمان ها، ضمن حفظ و صیانت عمومی، می توان از این 
ظرفیت های طبیعی در راســتای ارائه خدمــات رفاهی و ارتقای 
روحیــه و نشــاط افزایی کارکنان بخش های دولتــی و خصوصی 
 به جای ایجاد باغ شهرهای حاصل از تصرف منابع ملی و زمین های 

مزروعی بهره برد.
وی توجه به رفاه و معیشت کارکنان بخش های دولتی و خصوصی 
را باعث استحکام بنیان خانواده و بالا رفتن کیفیت زندگی عنوان 
کرد و اظهار داشــت: کارکنان دولت از خدمات تأسیسات اقامتی 
در اســتان فارس محروم مانده اند و درآمدهای این صنعت نیز در 
حوزه های عام المنفعه مصرف نمی شود. فرخ زاده خواستار راه اندازی 
ســفرهای زیارتی داخلی و خارجی برای ترویج معنویت و شادابی 
کارکنان شــد و بیان داشت: به موازات احداث تأسیسات اقامتی و 

گردشگری و اماکن مناســب برای تفرج سالم، امکان تأمین مالی 
این پروژه ها با مشارکت شاغلین فراهم خواهد شد.

 اجرای پروژه های گردشگری ادارات
وی افــزود: اجــرای پروژه هــای گردشــگری ادارات می تواند با 
ســهامداری خود کارکنان صورت پذیرد کــه علاوه بر درآمدزایی 
و افزایش رفاه و نشــاط افزایی کارکنان دولت، ارزش افزوده برای 
آنها به همراه خواهد داشــت. مدیرعامل شرکت توزیع برق استان 
فارس نیز با اســتقبال از این رویداد، آمادگی این شــرکت را برای 
اجرای پروژه های گردشگری با سهام داری کارکنان و آموزش آنها 

در حوزه های مختلف گردشگری و زیارت اعلام کرد.
گفتنی اســت در ایــن تفاهم نامه به مســائل آموزشــی، تبادل 
طرح هــای  اســتان ها،  زیــارت  و  گردشــگری  ظرفیت هــای 
 ســرمایه گذاری در حــوزه گردشــگری، تســهیل در ســفرهای 
زیارتی و سیاحتی، آشنایی خانواده ها با بافت تاریخی و فرهنگی و 
تفرجگاه های استان، تکمیل پروژه مشارکتی گردشگری و... اشاره 

شده است.

به گزارش ســبحان، محمدصادق حمیدیان، رئیس اتاق بازرگانی 
فارس در نشست هم اندیشی فعالان اقتصادی با رئیس کمیسیون 
ویژه جهش تولید و کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی  که 
در این اتاق برگزار شــد، بیان کرد: امــروز بخش اقتصاد و تولید 
کشــور در جدال با مشــکلات فراوانی اســت که هر روز به جای 
کاهش؛ شــاهد شدت این مشــکلات هســتیم. وی افزود: فعال 
اقتصادی ما به جای حل مشکلات فرامرزی برای پیشبرد تجارت 
و بازرگانی خود درگیر بخشــنامه ها و مشکلات داخلی بی شماری 
شــده که نفس تولید و تولیدکننده را گرفتــه درحالی که امروز 
بخش تولید یکی از بخش های مهم در کشــور اســت که باید به 

صورت ویژه مورد توجه قرار گیرد.
حمیدیان با اشــاره ماده 6۲ قانون بهبــود و ارتقای تولید اظهار 
داشت: ستاد رفع موانع تولید در استان ها تشکیل می شود و هیچ 
یک از مصوبات این ســتاد، فرای قانون نیســت، اما دستگاه های 
اجرایی مصوبات ســتاد را اجرا نمی کنند که باید این مسئله مورد 
بررســی قرار گیرد.رئیس اتاق بازرگانی اســتان فارس با اشــاره 
بــه جرم انگاری در خصوص عملکرد بخــش خصوصی در مواجه 
بــا بانک ها نیــز اضافه کرد: وقتی در قوانین بــرای فعالان بخش 
خصوصی جرم انگاری می شود باید متناظر همین امر برای بانک ها 

و دیگر دستگاه ها هم باشد.

 ما قربانی تورم هستیم نه مسبب آن
وی دربخــش دیگری از ســخنان خود با اشــاره به نامناســب 
بــودن قانــون مالیات و این امــر که این قانون مســیر خوبی را 
پیش نگرفته اســت، ادامه داد: این قانــون منجر به ضعف تولید 
می شــود؛ چراکه ما قربانی تورم هستیم نه مسبب آن. این ها در 
مجمــوع اثرات خوبی روی تولید ندارد و یک همه جانبه نگری در 
این زمینه باید دیده شــود. حمیدیان با انتقــاد از اینکه بر همه 
امور مالیات بســته شــده و مالیات ارزش افزوده نیز بنا بوده که 
 همه عوارض را شــامل شود، عنوان داشــت: وضع عوارض جدید
 با وجــود مالیات بر ارزش افــزوده جایگاه قانونــی ندارد و این 
موضوعی اســت که فعالان بخش خصوصی به عنوان یک مطالبه 

مطرح می کنند.
 نظام ارزی صادرکننده را با محدودیت مواجه کرده است

 در ادامه این جلسه سیدشمس الدین حسینی، رئیس کمیسیون 
ویژه جهش تولید و رئیس کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی 
 نیز در این جلســه با اشاره به وضعیت تورمی  و رشد اقتصادی از 
دهه 7۰ تا ۱۴۰۱ گفت: شرایط اقتصادی شرایط مناسبی نیست 
و نظــام ارزی به گونه ای اســت که صادرکننــده را با محدودیت 
مواجه کرده است. وی با اشاره به موضوعات و درخواست هایی که 
از ســوی فعالان اقتصادی در این جلســه مطرح شد، گفت: نظام 
ارزی نیازمند بازبینی اســت و این امر در دســتور کار کمیسیون 
قرار دارد همچنین درباره ســرمایه در گردش؛ تسهیلات بند الف 
تبصره ۱۸ به ۴۸ هزار میلیارد تومان رســیده که بیشترین سهم 

نیز برای بخش کشاورزی است. ۴۸ همت بند الف تبصره ۱۸ برای 
 ۱۴۰۲ هســت که هنوز جذب نشده هم قانون هست و هم منبع 

مالی اش فراهم است.
رئیس کمیسیون جهش تولید مجلس شورای اسلامی  با اشاره به 
اقدامات مثبت این کمیســیون برای حمایت از تولیدکنندگان و 
فعالان اقتصادی افزود: قانون تأمین تولید و زیرســاخت ها آخرین 
اقدام کمیسیون است که باید این قانون در اختیار تولیدکنندگان 
و فعالان اقتصادی قرار گیرد و از این قانون مطلع باشند. حسینی 
با بیان اینکه اطلاع از قانون بــرای تولیدکنندگان ضرورت دارد، 
از اتاق بازرگانی اســتان درخواست کرد که جلساتی برای آشنایی 
تولیدکنندگان با این قانون و دیگر قوانین مرتبط با تولید تشکیل 
دهد. وی درباره مســئله تعدد بخشــنامه ها با فعــالان اقتصادی 
موافقــت کــرد و گفت: به صــورت کلی گفتن، مشــکل را حل 
نمی کند؛ اما مواردی که مشکل ســاز شده به صورت موردی ارائه 

دهید تا در دوره جدید مجلس بررسی شود.
 جز با توافق دولت نمی توانیم مالیات را کاهش دهیم

رئیس کمیســیون جهش تولید مجلس درباره مســئله مالیات ها 
افــزود: جز با توافــق دولت نمی توانیم مالیــات را کاهش دهیم، 
باید فعالان اقتصادی از طریق شــورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی؛ دولت را متقاعد کرد. حسینی تفویض اختیار در حوزه 
صدور مجوزهای کســب و کار را پیشنهاد خوبی دانست و عنوان 
کرد: اگر رشــد اقتصادی امروز کاهــش پیدا کرده به دلیل ضعف 

در حکمرانی است بنابراین باید حکمرانان خوبی انتخاب کنیم.

به گزارش ســبحان، روابط عمومــی  معاونت مالی و اقتصادی 
شــهرداری شــیراز اعلام کرد: این معاونت بــه دنبال تصویب 
شــورای اســلامی  شــهر مبنی بر ارائه طرح پلکانی تخفیف 
و کاهــش عــوارض جهت کمک بــه شــهروندان و بالا بردن 
مشــارکت جمعی در پرداخت نقدی عوارض، درصد تخفیف ها 
 و طــول دوره های تخفیفات را در ســال ۱۴۰۳ به صورت ویژه 

تغییر داده است.
بنا بــر اعلام روابــط عمومی  ایــن معاونت؛ نخســتین دوره 
طــرح تخفیف و کاهش عوارض ســاختمانی، شــغلی و بهای 
خدمات شــهرداری شیراز بر اســاس تصویب شورای اسلامی 
 شــهر شــیراز از ابتدای امســال تا هفتم تیرماه سال جاری با 
۳۲ درصد آغازشده و شــهروندان می توانند با پرداخت نقدی 
عــوارض خود در ایــن بازه زمانــی تعیین شــده از این دوره 
تخفیــف بهره مند شــوند و این تخفیف ها به صــورت پلکانی 
کاهش پیدا می کند. بنابراین اعلام؛ شــهروندان جهت استفاده 
از تخفیف های بیشــتر و همچنین دریافت امتیاز بالاتر جهت 
ورود به جشــنواره خوش حسابی عوارض شهرداری ۱۴۰۳ که 
در اردیبهشــت ۱۴۰۴ برگزار می شــود، هرچه سریع تر اقدام 
کننــد. روابط عمومی  معاونــت مالی و اقتصادی شــهرداری 
شــیراز بیان کرد: شــهروندان می توانند برای اطلاع بیشتر از 
دوره های این طرح و نحوه پرداخت آن ها به درگاه الکترونیکی 
شهرداری شیراز shiraz.ir مراجعه کنند. شهروندان همچنین 
برای پرداخت عوارض نوســازی ملک خــود، هم با مراجعه به 

مناطق یازده گانه شــهرداری و هم با ورود به ســامانه خدمات 
 اینترنتی یکپارچه شهرســازی شــهرداری شــیراز به نشانی
 eshahr.shiraz.ir و همچنیــن بــا ورود بــه درگاه خدمات 
هوشــمند سرو شــیراز به نشــانی sarv.shiraz.ir نسبت به 
پرداخت عوارض خود اقدام کنند. روابط عمومی  معاونت مالی 
و اقتصادی شــهرداری شیراز با اشــاره به برگزاری جشنواره 
خوش حســابی پرداخت کننــدگان عوارض ســال ۱۴۰۲ در 
اردیبهشت ماه سال جاری بیان کرد: طبق وعده  شهردار شیراز 
7۰ میلیــارد ریــال جایزه نقدی بــه پرداخت کنندگان نقدی 
عوارض ســال ۱۴۰۲ اهدا می شود. طبق این اعلام؛ شهرداری 
شــیراز در حال تدوین مبلغ جایزه جشــنواره خوش حسابی 
عوارض سال ۱۴۰۳ است و وعده ما به شهروندان خوش حساب 
سال جاری این است که این مبلغ جایزه را به ۱۰ میلیارد ریال 

افزایش داده ایم.
روابط عمومی  معاونت مالی و اقتصادی شهرداری شیراز عنوان 
کرد: شهرداری شیراز در راستای عمل به منویات رهبر معظم 
انقلاب اســلامی، برای بالا بردن مشــارکت مردمی  در آبادانی 
شــهر شیراز طرح های بسیاری را در دستورکار قرار داده است 
که تصویب و اجرای این طرح پلکانی یکی از این طرح ها است. 
روابط عمومی  این معاونت از شــهروندان شیرازی دعوت کرد: 
جهت بالا بردن کیفیت خدمات شــهرداری شــیراز در سطح 
شــهر یاری دهند و با پرداخت به موقع عــوارض خود در بالا 

بردن سرعت اجرای پروژه های شهرداری شیراز سهیم شوند.

معاون هماهنگی امور گردشگری و زیارت استانداری فارس عنوان کرد: 

افزایش بهره وری کاری با ارتقای روحیه کارکنان دولت

 رئیس اتاق بازرگانی فارس:

تولید اولویت کشور نیست 
مشکلات حوزه اقتصاد فراتر از تصور شده است

   روابط عمومی معاونت مالی و اقتصادی شهرداری شیراز اعلام کرد:

آغاز فاز جدیدی از دوره تخفیف های عوارض ساختمانی، 
شغلی و بهای خدمات شهرداری شیراز در سال ۱۴۰۳ 

به همت جمعیت هلال احمر استان فارس همزمان با گرامیداشت هفته هلال احمر؛ 

اجرای 57 عنوان برنامه امدادی، درمانی و بشردوستانه 
در فارس

به گزارش سبحان، حسین درویشی، مدیرعامل جمعیت 
هلال احمر فارس از اجــرای ۵7 برنامه امدادی، درمانی، 
حمایتی و فرهنگی همزمان با گرامیداشت هفته هلال احمر 
خبــر داد و گفت: ۱۸ تــا ۲۴ اردیبهشــت ماه به عنوان 
گرامی داشت هفته هلال نام گذاری گردیده که هلال احمر 
استان فارس در جهت ارائه خدمات ویژه به هم استانی ها 
 اقدام به اجرای طرح های مختلف بشردوستانه و حمایتی 

نموده است. 
درویشــی عنوان کرد: این جمعیت بــا اجرای طرح های 
حمایتــی در دوحوزه درمان و توان بخشــی و داوطلبان 
نظیر افتتاح طرح های آبرســانی در فــارس و هرمزگان، 
بینایــی  کاردرمانــی،  فیزیوتراپــی،  خدمــات  ارائــه 
 ســنجی، گفتار درمانی، بــه مددجویان بــا ۵۰ درصد

تخفیف فرانشــیز در یــک روز، خدمات ارتــوز، پروتز، 
دندان پزشــکی و دندان ســازی به نیازمندان با تخفیف 

و همچنیــن حضــور تیم هــای خدمــات بهداشــتی و 
درمانی توســط تیم هــای اضطراری و کاروان ســلامت 
 در مناطــق کم برخــوردار اقــدام بــه ارائــه خدمت در 
ایــام می نمایــد. برگــزاری دوره های آموزشــی  یــن 
همگانی مبتنــی بر نیاز در خانه هــای هلال، پارک های 
محلــه ای و مســاجد، کلاس هــای آموزشــی امــداد و 
کمک هــای اولیــه و طــرح آموزشــی جمعــه، ایمان، 
 ایمنــی از جملــه فعالیــت آموزشــی ایــن جمعیــت 
در هفته هلال احمر اســت که مدیرعامل این جمعیت به 

آن اشاره کرد.
وی در ادامــه به اجرای فعالیت های امدادی نیز پرداخت 
و بیــان کرد:برگزاری مانورهای مختلــف امداد و نجات 
بــا رویکرد هــای تخصصی همچــون امداد کوهســتان، 
امــداد و نجات جاده ای و اســکان اضطراری و همچنین 
اجــرای برنامه توان افزایی نجاتگــران تخصصی با صعود 
سراســری به قله بل، بلند ترین قله استان در شهرستان 
اقلید صورت می پذیرد. مدیرعامــل جمعیت هلال احمر 
اســتان فــارس در پایــان به افتتــاح برنامــه مدیریت 
 اضطراری روابط عمومی   در حوادث توسط این جمعیت 
پرداخت و تصریح کرد: با توجه به نقش و جایگاه رســانه 
و اهمیت آن در اطلاع رســانی و انتشــار به موقع اخبار و 
اطلاعیه های رویدادها به ویژه حوادث این جمعیت اقدام 
به اجرای طــرح برنامه مدیریت اضطراری روابط عمومی  

 نموده است.

رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری شیراز خبر داد:

فراخوان جذب استارت آپ ها، هسته ها و شرکت های دانش محور در مرکز نوآوری و فناوری شهرداری شیراز
به گــزارش ســبحان، حجت رئیســی، رئیس 
ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
شــیراز از راه انــدازی مرکز نــوآوری و فناوری 
شهرداری شیراز با هدف استفاده از ظرفیت های 
منحصربه فرد دانشــی در حوزه مدیریت شهری 
خبر داد و گفت: با توجه به جایگاه و ظرفیت های 
منحصربه فرد دانشی در حوزه مدیریت شهری با 
چشم انداز توسعه نوآوری ها در حوزه های پسماند، 
حمل ونقل و ترافیک، زیباسازی، هوشمند سازی 
و... باهــدف حمایت از افراد مســتعد و خلاق، 
توسعه کسب وکارهای دانش بنیان و ارائه خدمات 
نوآورانه و تخصصی به نهادهای سیاســت گذاری 
دولتی اقتصادی صنعتی و فرهنگی شــهرداری 

شیراز اقدام به ایجاد این مرکز کرده است.
وی در خصوص مرکز نوآوری و فناوری شهرداری 
شیراز اظهار داشت: در این مرکز از صاحبان ایده، 
و شرکت های  اساتید  دانش آموزان،  دانشجویان، 
دانش بنیان خلاق، معاونت ها، ادارات شــهرداری 

و صنایع دعوت به عمل می آورد.
رئیس ســازمان فناوری اطلاعــات و ارتباطات 

شــهرداری از فراخــوان جذب اســتارت آپ ها، 
هســته ها و شــرکت های دانش محور در مرکز 

نوآوری و فناوری شهرداری شیراز خبر داد.
وی گفــت: این مرکــز مجموعه ای بر اســاس 
ســاختار مشخص، متشــکل از یک یا چند تیم 
نوآوری خلاق که با همــکاری مراکز تحقیقاتی 
کشور، شــرکت های دانش بنیان، شتاب دهنده ها 
و مراکز رشــد و ســایر مراکز نوآوری تخصصی 
و خانه هــای خلاق موجود در کشــور محصول 
یــا خدمــت جدیــد نوآورانه ای در یــک حوزه 
 تخصصی مرتبط با مسائل و چالش های مدیریت 
شــهری جهت رفع نیازهای فناورانه شهرداری 
شــیراز ارائه می کنند. رئیسی در مورد آیین نامه 
مرکز جهت اســتفاده شــرکت ها از حمایت های 

مادی و معنوی باید مورد ارزیابی قرار گیرند.
وی در خصوص شتاب دهنده شهر هوشمند مرکز 
نوآوری و فناوری بیان کرد: علاوه بر حمایت های 
مادی و معنوی مرکز، فضای کار اشــتراکی نیز 
جهت اســتفاده از صاحبان ایده فراهم شده است 
و خدمات شــتاب دهی در اختیار شرکت ها قرار 

خواهد گرفت.
رئیس ســازمان فناوری اطلاعــات و ارتباطات 
شــهرداری شــیراز از مراحل فرآینــد ارزیابی 
این گونه گفت: شرکت ها باید فرم های لازم را از 
ســایت مرکز نوآوری و فناوری شهرداری شیراز 
دریافــت کنند و فرم ها بــه آدرس ایمیل مرکز 
نــوآوری و فناوری و یا تحویــل حضوری آن به 
مرکز ارسال شود. وی ادامه داد: از دیگر مراحل 
فرآیند ارزیابی، جلســه معارفه با کارشناســان 
مرکز، جلسه داوری کارگروه های تخصصی مرکز، 
ارائه گزارش داوری ها به شورای راهبردی مرکز، 
اخــذ تصمیم نهایی و ابلاغ به تیم و یا شــرکت 
می تــوان نام برد. رئیســی راه هــای ارتباطی را 
وب ســایت INO.SHIRAZ.IR ، آدرس ایمیل  
innovation_mu@shiraz.ir و آدرس مرکــز: 
شیراز بین بوستان خلدبرین و شهرداری منطقه 
یک، ســاختمان سازمان فاوا شــهرداری، طبقه 

منفی یک اعلام کرد.
وی حمایت هــای مرکــز را بدین گونــه اعلام 
کرد: شهرداری شــیراز مکلف است در راستای 

توسعه  نوآوری، شــهر هوشــمند،  زیســت بوم 
اقتصاد دانش بنیان و دیجیتال، مهارت افزایی از 
کســب وکارهای نوپا و محصولات دانش بنیان از 
اشخاص حقوقی و حقیقی دارای مجوز از مراجع 
ذیصلاح و رعایت قوانیــن، مقررات، ضوابط و با 
رعایت آیین نامه  مالی و معاملاتی شــهرداری و 

صرفه و صلاح شهر حمایت می کند.
رئیس ســازمان فناوری اطلاعــات و ارتباطات 
شهرداری شــیراز گفت: حمایت ها شامل صدور 
مجوز استفاده از لوگوی شهرداری و عنوان حامی 
 معنوی پس از ارائه مجــوز از مراجع ذی صلاح، 
مشــاوره مدیران و کارشــناس شهرداری جهت 
شناسایی مسائل و چالش های شهری، معرفی و 
ظرفیت سازی و کمک به تجاری سازی، مشارکت 
در  طرح هــا و برنامه ها و تنظیــم تفاهم نامه های 
تســهیلگر، ارائه امکانات و تجهیــزات موردنیاز 
در چهارچــوب وظایــف شــهرداری، تخصیص 
فضای کاری و کارگاهــی در چهارچوب وظایف 
شــهرداری، همــکاری در تخصیــص فضاهای 
تبلیغاتی در ســطح شهر شــیراز، مشارکت در 

تحقق ایده هایــی با توجیه علمــی، کاربردی و 
اقتصادی، اولویت در خرید محصولات و خدمات 
به صورت ترک تشریفات قانونی، همکاری در ارائه 
آمار و اطلاعات، برگزاری همایش ها و دوره های 
آموزشــی و توانمندســازی، تزریق ســیدمانی 
اولیــه برای کمک به تیم های نوآور مســتقر در 
شــتاب دهنده، ارجاع به واحدهای آزمایشگاهی 
و کارگاهی سایر مؤسســات و دانشگاه ها جهت 
ســاخت و پیاده ســازی نمونه محصول اولیه در 

قالب تفاهم نامه های فی مابین شهرداری است.
وی گفــت: مراحل روند شــتاب دهی تیم ها در 
شــتاب دهنده مرکز شــامل ثبت اســتارت آپ 
در ســایت مرکــز، داوری، پیش شــتاب دهی، 
تیم ســازی، ســاخت ام وی پی، تحقیقات بازار، 
تولید محصول اولیه و ثبت شرکت و ارائه است.

رئیس ســازمان فناوری اطلاعــات و ارتباطات 
جــذب  فراخــوان  از  همچنیــن  شــهرداری 
شــرکت های  و  هســته ها  اســتارت آپ ها، 
 دانش محور در مرکز نوآوری و فناوری شهرداری 

شیراز خبر داد.



 
سلامت

یک متخصص علوم تغذیه گفــت دریافت قند برای بدن 
امری حیاتی است، اما مصرف بیش از حد آن انواع و اقسام 
بیماری های مختلف را در پی دارد و حذف آن نیز باعث به 
وجود آمدن اختلال در ارگان های مختلف بدن می شــود 
که اصلی ترین آن ها مغز اســت، همچنین افت قندخون 
شایع ترین اتفاقی است که پس از حذف آن رخ می دهد و 

عملکرد گلبول های قرمز نیز مختل خواهد شد.
مصرف بیش از حد مواد قندی و اختصاص بخش عظیمی 
 از رژیــم غذایی روزانه به خوراکی هایی مانند قند، شــکر، 
شــیرینی و شکلات باعث می شــود تا اضافه وزن، چاقی، 
دیابت و بسیاری دیگر از بیماری ها گریبان گیر افراد شود، 
بیماری هایی که هرکدام می تواند تبعات ناگواری داشــته 
باشــد و فرد را به سمت یک زندگی غیر عادی و یا مرگ 
زودرس سوق دهد. اما این تمام ماجرا نیست و می بینیم که 
افراد برای پیشگیری از بروز چنین بیماری هایی به صورت 
خود سر و یا با مشاوره گرفتن از بلاگرهای فضای مجازی 
و بدون مراجعه به پزشک متخصص، اقدام به حذف یکباره 
قنــد می کنند؛ در واقع از آن طــرف بام می افتند و بدون 

اطلاع از وضعیت سوخت و ساز بدنشان، خود را در شرایطی 
قرار می دهند که می تواند زمینه ســاز بــروز بیماری های 

دیگری باشد.
خدیجه رحمانی، عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشــتی و متخصص علوم تغذیه با اشاره به اینکه 
قند یا گلوگــز مهم ترین منبع انرژی در دســترس برای 
تمامی سلول های بدن است، گفت: مغز و گلبول های قرمز از 
قند برای دریافت انرژی استفاده می کنند و اصلا به همین 
دلیل است که مصرف آن به حد نیاز بسیار ضروری است.

این استاد دانشگاه افزود: براســاس اعلام سازمان جهانی 
بهداشــت، میزان قند دریافتی توسط هر شخص باید بین 
صفر تا 15 درصد از کل کالری دریافتی در طول روز باشد. 
همچنین در کنار آن نیز بایــد افراد کربوهیدرات ها را در 
سبد غذایی خود قرار دهند تا بدن بتواند انرژی مورد نیاز 

خود را به تأمین کند. 
این متخصص علوم تغذیه با بیان اینکه بحث افراط و تفریط 
در مصرف مواد غذایی وجود دارد،  بیان کرد:  دریافت قند 
برای بدن امری حیاتی اســت اما مصرف بیش از حد آن 

انواع و اقســام بیماری های مختلف را در پی دارد و حذف 
آن نیز باعث به وجود آمدن اختلال در ارگان های مختلف 
بدن می شود که اصلی ترین آن ها مغز است؛ همچنین افت 
قندخون شــایع ترین اتفاقی است که پس از حذف آن رخ 
می دهد و عملکرد گلبول های قرمز نیز مختل خواهد شد. 
رحمانی با تأکید بر اینکه مصرف معمول قند مشــکلی به 
وجود نخواهد آورد و حتی بیمــاران دیابتی نیز به منابع 
طبیعی قند نیاز دارند، اظهار کرد:  افرادی که نمی خواهند 
قند، شــیرینی، شکلات و یا شکر مصرف کنند، می توانند 
روزانه 3 عدد خرما، 2 قاشق غذا خوری کشمش، 2 قاشق 
غذاخوری توت خشک و سه قاشق عسل را جایگزین کنند 

تا قند بدن تأمین شود. 
این عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
در پایان تأکید کــرد:  در نتیجه حذف کامل قند از رژیم 
غذایــی موضوعی غیر اصولی اســت و مبنای علمی ندارد 
و افــرادی که بــدون اطلاع از وضعیــت متابولیکی خود 
 این کار را انجام می دهنــد، باید منتظر بروز بیماری های 

مختلف باشند.

یک متخصص علوم تغذیه مطرح کرد:

دریافت قند برای بدن امری حیاتی است
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ادبیات

طوفان الاقصی چطور آکادمی  غربی را 
درنوردید؟

از آغاز عملیات طوفان الاقصی در ۷ اکتبر، جهان شــاهد تغییراتی وســیع در 
لایه های اجتماعی و سیاســی شــد و نمود جدی این تغییرات در دانشگاه ها و 
مراکز آکادمیک به سهولت قابل مشــاهده بود. در ابتدا، موجی از واکنش های 
منفی به طوفان الاقصی در آکادمی  غربی رویت شد. این موج به سرعت و پس 
از ضدحمله رژیم صهیونیســتی و آغاز نسل کشــی فلسطینیان، به حمایت از 
آنها تغییر جهت پیدا کرد و در خنثی ترین حالت به درخواســت توقف جنگ 
و بازســازی دو طرف تبدیل شــد. در این میان اما با تداوم و شیب تند افزایش 
خشــونت اعمالی توسط ارتش رژیم صهیونیســتی در عملیات های خود علیه 
باریکه غزه، منازعات آکادمیک و تظاهرات دانشــجویی نیز در دانشــگاه ها، به 
ویژه در ایالات متحده، افزایش تصاعدی پیدا کرد. با جدی تر شــدن اعتراضات 
آکسیوس مدعی شد که آمریکاارسال تسلیحات به اسرائیل را تعلیق کرده است.

 روشنفکران در بن بست ایدئولوژی
در ابتدای شــروع تجاوز رژیم صهیونیستی به نوار غزه، یورگن هابرماس، یکی 
از تاثیرگذارتریــن فلاســفه در قید حیات و از پیروان مکتــب فرانکفورت، به 
همراه ســه همکار خود در این دانشگاه یعنی نیکول دایتلهاف، کلاوس گونتر 
و راینر فورســت، بیانیه ای تحت عنوان »اصول همدردی« در حمایت از رژیم 
صهیونیستی منتشر کردند. در بخشی از این بیانیه اظهار شده بود که »اقدامات 
اسرائیل به هیچ عنوان توجیهی برای واکنش های ضدیهودی، مخصوصاً در جایی 
مانند آلمان نیست«. کارکردی که بیانیه هابرماس پیدا کرد جز تئوریزه کردن 
جنایات رژیم در کشــتار بیش از 35 هزار فلسطینی و بستن دهان منتقدین 
و تأمین پشــتیبانی نظری برای سرکوب اعتراضات مسالمت آمیز در حمایت از 

فلسطین در آلمان و کشورهای غربی نبود.
 تأیید پاک سازی نژادی غزه توسط حراری

فیلسوف مطرح دیگری که با شروع جنگ علیه غزه لب به سخن گشود، متفکر 
اسلوونیانی، اسلاووی ژیژک بود. ژیژک در 1۷ اکتبر و پس از سخنرانی خود در 
بازگشایی نمایشگاه کتاب فرانکفورت، مورد هجمه بسیاری از طرف حامیان رژیم 
قرار گفت و مجبور به نگاشتن یادداشتی تحت عنوان »خط مقسم واقعی بین 
فلسطین و اسرائیل« شد. با این حال، او در این مقاله سهواً ضمائر چپ رادیکال 
خود را زیرســؤال برد. بیشتر مواردی که او در این متن مطرح کرد در تضاد با 
مقالات سابق خودش حول تروریسم، صهیونیســم، صلح، راه حل دو دولتی و 
انتقاد از تجاوز آمریکا به عراق بود. ژیژک در این مقاله، ســطح این نسل کشی 
را در حد درگیری بنیادگرایان طرفین یک منطق مشترک کاهش داد. این در 
حالی بود که یووال حراری، از محققین لیبرال صهیونیست که ژیژک از وی در 
مقاله و سخنرانی خود نقل قول آورده، رسماً پاک سازی نژادی غزه تحت پوشش 

حفاظت از شهروندان را تصدیق کرد.
 آکادمی  زیر یوغ صهیونیسم

پس از واکنش غیرقابل توجیه روشنفکران غربی و به دنبال کاهش توان سانسور 
رســانه ها بر حوادث در حال رخ دادن در غزه و در کنار بروز رسانه ای درگیری 
اندیشمندان حول قضیه فلسطین، اساتید و دانشجویان دانشگاه های جریان ساز 
در اروپــا و ایالات متحده و حتی کانادا به میدان آمدند و تقاضای توقف فوری 
جنگ را داشــتند. در همین رابطه، اســفند ماه، گزارشی منتشر شد مبنی بر 
تشکیل یک کارگروه بین وزارتی در کابینه جنگ رژیم صهیونیستی برای »تحقیر 
و تحت فشار قرار دادن دانشگاه ها« که وظیفه آن هدف قرار دادن فعالان علمی 
 و دانشجویی با هدف توقف اعتراضات به روند جنگ و جنایات رژیم صهیونیستی 

است.
با افزایش شدت اعتراضات به دیگر دانشگاه ها در هفته های اخیر و به دنبال آن، 
فزونی استیصال تل آویو، برخوردها شدت گرفت. در تظاهرات هفته گذشته در 
دانشگاه کلمبیا، دستور ورود پلیس به دانشگاه و بازداشت حدود صد دانشجوی 
حامی  فلسطین به بهانه اقدامات ضدیهودی و ایجاد خطر برای دیگر دانشجویان 
توسط ریاست دانشگاه، صادر شد. این اقدام منجر به شعله ور شدن وضعیت در 
بیش از چهل دانشگاه در سرتاسر ایالات متحده شد و فقط در ده روز، بیش از 
هزار دانشجو دستگیر شدند و حتی در برخی مراکز مانند دانشگاه اموری، برخی 
اعضای هیئت علمی  صرفاً به دلیل فیلمبرداری و یا صحبت با پلیس دستگیر 

شده و مورد ضرب و شتم قرار گرفتند. 
دستگیری و اخراج اساتید دانشگاه

البته، این اقدامات صرفاً در ایالات متحده محدود نماند و در کشــورهای دیگر 
همچون آلمان و حتی رژیم صهیونیســتی نیز ادامه داشت تا جایی که نانسی 
فریزر که اصالتاً یهودی اســت، به دلیل محکومیت جنایت نسل کشی رژیم با 
امضای یک بیانیه، از هیئت علمی  مدعو دانشــگاه کلن اخراج شد. یک استاد 
حقوق فلســطینی تبار )عرب-اسرائیلی( دانشــگاه عبری اورشلیم نیز به دلیل 
اینکه در دفاع از حقوق فلسطینی ها اعلام کرده که ارتش رژیم در حال ارتکاب 
نسل کشــی علیه فلسطینی ها در نوار غزه اســت،  در خانه اش دستگیر و برای 

محاکمه به دادگاهی در اورشلیم القدس برده شد.

نانوحباب به کمک صنعت کارواش آمد
فن آوری

 یکی از شــرکت های پیشــرو در حوزه نانوحباب از 
محصولی رونمایی کرد کــه در آن از نانوحباب برای 
بهبود کارایی کارواش ها اســتفاده می شود. به ادعای 
این شــرکت، نانوحبــاب به کاهش اســتفاده از مواد 
شــیمیایی و کنترل کیفیت آب در کارواش ها کمک 

شایانی می کند.
شرکت آمریکایی مولیر که در حوزه فناوری نانوحباب 
تخصــص دارد از فناوری جدیدی رونمایی کرد که در 
آن نانوحباب برای شست وشــوی خودروها اســتفاده 
می شــود. در واقع این شرکت به سراغ بهره برداری از 
فناوری نانوحباب در حوزه کارواش رفته است. به گفته 
مسئولان این شرکت با توجه به سابقه طولانی مولیر 
در حوزه تصفیه آب با نانوحباب، این شرکت قصد دارد 

از مزایای اقتصادی و تجدیدپذیری نانوحباب در حوزه 
کارواش استفاده کند.

به اعتقاد مسئولان مولیر، ارائه چنین فناوری می تواند 
بخش کارواش را متحول کند. در این فناوری به دلیل 
اســتفاده از نانوحباب نیاز به مواد شــیمیایی کاهش 
یافته و شانس اســتفاده مجدد از آب افزایش می یابد. 
همچنین کنترل بو و بهبود فرآیند خشــک کردن از 
 دیگر مزایای اســتفاده از فناوری  نانوحباب در سامانه

 کارواش است.
جاش باخنر از مدیران بخش راهبردی شــرکت مولیر 
گفت: فنــاوری مولیر در حوزه هــای مختلف صنعت 
آب برای پاســخ دهی به چالش های کلیدی استفاده 
می شود، همان چالش هایی که صنعت کارواش نیز با 
آنها روبه رو است. فناوری نانوحباب می تواند به کاهش 
بو در تصفیه خانه های فاضلاب، بهبود شفافیت وکاهش 
مصرف مواد شــیمیایی کمک کند و از این طریق به 
بیش از ۶۰ هزار کارواش در سراسر آمریکا و 11۰ هزار 

کارواش در تمام جهان خدمات ارائه دهد.
این شــرکت اعلام کرد که آماده همــکاری و تعامل 
با فعالان حوزه کارواش اســت تــا از این محصول در 

کارواش ها استفاده شود.

 شهروندان در حال تخلیه شهر رفح - غزه

عکس خبر

  باغ گیاه شناسی ملی ایران

   آماده سازی سی و پنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب

   کنفرانس خبری رئیس سازمان انرژی اتمی و مدیر کل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی

 پرواز بالن ها -ترکیه

دانستنی

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی   کافه سیار- بافت قدیم شیراز

ازآنجایی کــه خودروهای چینــی معمولاً افت قیمت 
زیــادی در نمونه های دســت دوم دارنــد، هم اکنون 
می توانید مدل های نسبتاً مجهز و قدرتمند زیادی را 
با قیمتی مناسب پیدا کنید. در حال حاضر ارزان ترین 
خودروی چینی صفرکیلومتر در بازار کشورمان جک 
J4 است که در بازار با قیمتی در حدود ۸5۰ میلیون 
تومان خریدوفروش می شــود. J4 اما سدانی کوچک 
با ظاهری نه چندان زیبا و تجهیزات اندک اســت که 
خیلی ها آن را نمی پسندند. با کمتر از قیمت یک جک 
J4 اما می توان خودروهای چینی کارکرده زیادی پیدا 

کرد که گزینه های جذاب تری به نظر می رسند. 
 ام وی ام New X۳۳ مدل ۱۳۹۴ و ۱۳۹۵

حدود یک دهه پیش، X33 مشهورترین شاسی بلند 
چینی بازار کشورمان محسوب می شد. این خودرو 

که اولین کراس اوور مدیران خودرو بود، ابتدا در 
سال 13۸۹ با پیشرانه 2 لیتری تنفس طبیعی و 

گیربکس دستی به بازار آمد. سپس مدیران 
خودرو از سال 13۹3 تا 13۹5، 
نسخه دوم این کراس اوور را به 
بازار فرستاد که در قسمت جلو 

فیس لیفت نسبتاً بزرگی را 
  X33 تجربه کرده بود و با نام
نیو عرضه شد. تغییر مهم این 
نسخه اما تجهیز به گیربکس 

اتوماتیک CVT بود که به 

همان موتور قبلی با 13۹ اسب بخار قدرت و 1۸۰ 
نیوتن متر گشتاور متصل می شد. X33 نیو در 

داخل نیز به داشبورد جدیدی مجهز شد که نمای 
بروزتری داشت. در حال حاضر، نمونه های کارکرده 
این نسخه از X33 با گیربکس اتوماتیک و کارکرد 

زیر 2۰۰ هزار کیلومتر را می توان با قیمتی بین 
۶5۰ تا ۷5۰ میلیون تومان پیدا کرد.

 جک J5 اتوماتیک مدل 1393 تا 1396
کرمان موتور در سال 13۹2 سدان J5 را ابتدا با پیشرانه 
1/5 لیتری و گیربکس دســتی به بازار فرستاد. این 
خودرو به لطف طراحی پینین فارینا، یکی از زیباترین 
خودروهای چینی آن سال ها محسوب می شد و حتی 
هنوز هم ظاهر هماهنگ و چشــم نوازی دارد. J5 در 
بازار محدود کم تنوع کشورمان به خودروی محبوبی 
تبدیل شد و کرمان موتور خیلی زود نسخه اتوماتیک 

خــط آن را با پیشــرانه 1/۸ لیتری قوی تر روی 
تولید بــرد. این 

نسخه 141 اسب بخار قدرت و 1۶5 نیوتن متر گشتاور 
داشت که حتی در قیاس با خودروهای توربوشارژ چینی 
امروزی هم ارقام قابل توجهی هستند. انتقال نیرو هم 
توســط یک گیربکس چهار سرعته اتوماتیک صورت 
می گرفت. هم اکنون نمونه های کارکرده J5 اتوماتیک 
 بسته به مدل و کارکرد بین 55۰ تا ۷۰۰ میلیون تومان 

قیمت دارند.
 جیلی امگرند مدل 2013 و 2014

یکی از معدود خودروهای چینی وارداتی به کشورمان 
جیلی امگرند بود. این خودرو به لطف تبلیغات گسترده 
و کیفیــت بالاتر محصولات جیلی نســبت به دیگر 
خودروهای چینی، در بازار ایران مورد اســتقبال قرار 
گرفت. امگرند در دو نســخه سدان و هاچ بک به ایران 
آمد که نسخه سدان آن بیشتر خریدار داشت. علیرغم 
فروش مناسب اما امگرند تنها حدود دو سال وارد شد. 

همیــن دلیــل، نمونه هــای کارکــرده ایــن به 
ســدان چینی علیرغم مشــخصات فنی 
 قابل قبــول، بــا کمیابــی قطعات 
مواجه هســتند. امگرنــد به یک 
پیشرانه 1/۸ لیتری چهار سیلندر 
مجهز اســت که 13۷ اسب بخار 
قدرت و 1۷2 نیوتن متر گشــتاور 
دارد. این خودرو در نســخه های 
 CVT اتوماتیــک  و   دســتی 

عرضه می شد.

خودروهای چینی کارکرده با قیمت زیر 800 میلیون تومان
خودرو 

چای شیرین نشده، سرشــار از آنتی اکسیدان است که از 
بیماری های مزمن جلوگیری می کند و به ترمیم سلول های 

بدن کمک می کند.
آنتونی کائوری جــراح ارتوپد در اهایــو می گوید: »چای 
از گیاه Camellia sinensis به دســت می آید که 
حاوی آنتی اکســیدان هایی به نام کاتچین است. این مواد 
رادیکال هــای آزاد را در بدن از بیــن می برند و التهاب را 
کم می کنند.« پس وقتش است که از خواص شگفت انگیز 

چای مطلع شویم.
 خطر سرطان کم می شود

آنتی اکسیدان ها و ترکیباتی که در چای وجود دارد با کم تر 
شدن خطر سرطان ها مرتبط دانسته شده است. اوما نیدو، 
استاد دانشگاه هاروارد می گوید: »تأثیرات مفید چای بر کم 
شدن خطر ســرطان هایی مثل پوست، پروستات، روده و 
سینه مشاهده شده است و انواع مختلف چای بر گونه های 

مختلف سرطان تأثیر دارند.
 پوستتان سالم تر خواهد بود

نوشیدن چای سیاه به صورت مرتب می تواند خطر سرطان 
پوســت را کم کند. اما جالب اســت که روشی که آن را 
آماده می کنید، تفاوت هایــی در میزان این تأثیر به وجود 
می آورد. نیدو می گوید: چای ســیاه داغ برای پیشــگیری 
از کارسینوم سلول سنگ فرشــی مفید است. چای گرم 

 مفیدتر از چای ســرد است و البته زمان دم کشیدنش 
هم مهم است.

 خطر دیابت را کم می کند
نوشیدن هر روزه چای سیاه می تواند خطر دیابت نوع 2 را 

با کمک به کنترل قندخون بعد از خوردن غذا کم کند. 
بر اســاس مطالعه ای که در مجله تغذیه بالینی 
آسیا و اقیانوسیه منتشر شده است، چای سیاه 
می تواند قندخون را به خصوص بعد از خوردن 

غذاهای حاوی ساکارز پایین بیاورد.

 دندان ها را قوی تر می کند
وقتی چای می نوشید، ممکن است دندان هایتان کمی زرد 
شــود، اما ارزشش را دارد. بر اساس مطالعاتی که در مجله 
آسیب شناســی دهان و فک و صورت منتشر شده است، 
چای ســبز تأثیرات آنتی باکتریال دارد که می تواند باعث 
کاهش تشــکیل حفره باکتریایی در دهان شــما شــود. 
نوشیدن هر روزه چای سبز می تواند از تشکیل این حفره ها 

جلوگیری کند.
 قلبتان از شما تشکر می کند

خــواص ضد التهابی چای می تواند رگ های خونی را پاک 
کند تا فشــار کم تری به قلب وارد شود. کائوری می گوید 
کاتچیــن التهاب را کاهش می دهد و در نتیجه تشــکیل 
پلاک در شــریان های حیاتی را مهار می کند. او نوشیدن 
3 فنجان چای ســیاه در روز را بــرای فوایدش برای قلب 

توصیه می کند.
 خطر آلزایمر کاهش پیدا می کند

این که برای شما یا عزیزانتان تشخیص آلزایمر داده شود، 
ناراحت کننده است، اما مهم است که نشانه های اولیه آن را 
بشناسید و هر کاری که می توانید بکنید تا از آن جلوگیری 

نیــدو  سبز کنیــد.  »چای  می گوید: 

می تواند مقاومت شما را در برابر استرس و آلزایمر بیشتر 
کند.«

خوابتان بهتر می شود
اگر تمام شــب از این پهلو به آن پهلو می شوید و خوابتان 
نمی برد، قبل از خواب یک فنجان چای بنوشید. بر اساس 
مطالعه منتشرشده در مجله تحقیقات یکپارچه پزشکی، 
نوشــیدن چای می تواند به بهتر شــدن خواب و کیفیت 

زندگی در موارد بی خوابی خفیف تا متوسط کمک کند.
 تمرکزتان بهتر می شود

کافئین موجــود در چای هشــیاری و تمرکزتان را بهتر 
می کند. نیدو می گوید تیانین یک آمینواســید است که 
تقریبــا فقط در چای وجود دارد و برای هشــیاری خوب 
است. چای همچنین تمرکز شما را با آرام کردن مغز بیشتر 

می کند.
 سوخت وساز را سریع تر می کند

 کائــوری توضیــح می دهد کافئین چای به بهتر شــدن 
دقــت ذهنی کمک می کند، همان طور که سوخت وســاز 
و چربی ســوزی را بیشــتر می کند. فقط مطمئن شوید 
زیاده روی نمی کنیــد. هر فنجان چای ســبز حاوی 4۰ 
میلی گرم کافئین است. کائوری پیشنهاد می کند کافئین 

مصرفی روزانه بیشتر از 3۰۰ تا 4۰۰ میلی گرم نباشد.
 احتمالاً بدنتان آهن جذب نمی کند

کاتچین موجود در چــای می تواند توانایی جذب آهن در 
بــدن را تغییر دهد. این به این معنی اســت که حتی اگر 
غذاهایی را که به انداز کافی آهن دارند، بخورید، 
فوایدش نصیبتان نمی شــود و دچــار کم خونی 
می شوید. کائوری توصیه می کند افراد سالم چنین 
تأثیری نمی گیرند، اما کسانی که کم خونی و کمبود 
آهن دارند، باید از خــوردن زیاد چای خودداری 
کنند. این مورد شــامل کودکان، زنان باردار و 

کسانی با سابقه بیماری کلیه هم می شود.

خواص شگفت انگیز چای برای بدن

خیزشوهمبستگیمردمجهانعلیهجناياتصهیونیستهادرغزه
منبع:تسنیم


